

မြန်မာ့အလင်း

၁၂၇၅ ခုနှစ်က တည်ထောင်သည်။

အတွဲ (၅၄)
အမှတ် (၁၆)

Established in 1914

Myanma Alinn Daily

၁၃၇၆ ခုနှစ်၊ သီတင်းကျွတ်လပြည့်ကျော် ၈ ရက်

၂၀၁၄ ခုနှစ်၊ အောက်တိုဘာ ၁၆ ရက်၊ ကြာသပတေးနေ့။

**သတ္တမအကြိမ် နိုင်ငံတော်သံဃမဟာနာယက
(၄၇)ပါးစုံညီ ဆဋ္ဌအစည်းအဝေးကျင်းပမည်**

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၁၅

သတ္တမအကြိမ်နိုင်ငံတော်သံဃမဟာနာယကအဖွဲ့(၄၇)ပါးစုံညီ ဆဋ္ဌအစည်းအဝေးကို ၁၃၇၆ ခုနှစ် တန်ဆောင်မုန်းလပြည့်ကျော် ၁၀၊ ၁၁၊ ၁၂ ရက် (၂၀၁၄ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၁၆၊ ၁၇၊ ၁၈ရက်) တနင်္ဂနွေ၊ တနင်္လာ၊ အင်္ဂါနေ့များတွင် အကြိုညှိနှိုင်းအစည်းအဝေးနှင့် ၁၃၇၆ ခုနှစ် တန်ဆောင်မုန်းလပြည့်ကျော် ၁၃၊ ၁၄ ရက် စာမျက်နှာ ၃ ကော်လံ ၅

နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန် အာရှ-ဥရောပ ထိပ်သီးအစည်းအဝေးတက်ရောက်ရန် ထွက်ခွာ



နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန် အာရှ-ဥရောပ ထိပ်သီးအစည်းအဝေးသို့ တက်ရောက်ရန် နေပြည်တော်မှထွက်ခွာရာ တာဝန်ရှိသူများက ပို့ဆောင်နှုတ်ဆက်စဉ်။ (သတင်းစဉ်)

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၁၅

နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်သည် အီတလီနိုင်ငံ မီလန်မြို့၌ ကျင်းပမည့် (၁၀)ကြိမ်မြောက် အာရှ-ဥရောပ ထိပ်သီးအစည်းအဝေးသို့ တက်ရောက်ရန် ယနေ့ နံနက် ၈ နာရီတွင် နေပြည်တော်မှ မြန်မာအပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ လေကြောင်းအထူးလေယာဉ်ဖြင့် ထွက်ခွာသွားသည်။

နိုင်ငံတော်သမ္မတအား ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်းနှင့် ဦးဉာဏ်ထွန်း၊ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင်၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများနှင့် တာဝန်ရှိသူများက နေပြည်တော်လေဆိပ်၌ ပို့ဆောင်နှုတ်ဆက်ကြသည်။

မြန်မာကိုယ်စားလှယ် အဖွဲ့အဖြစ် နိုင်ငံတော်သမ္မတနှင့်အတူ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဝဏ္ဏမောင်လွင်၊ ဦးတင်နိုင်သိန်း၊ ဦးရဲထွဋ်၊ တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ် ဦးသိန်းအောင်၊ ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဦးဟုန်းဦး၊ ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်ရုံး (ကြည်း)မှ ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီးအောင်သန်းထွဋ်၊ ဒုတိယဝန်ကြီးဦးအုန်းသန်း၊ ဦးမျိုးအောင်နှင့် တာဝန်ရှိသူများ လိုက်ပါသွားကြသည်။

စာမျက်နှာ ၃ ကော်လံ ၅

ကျောက်မျက်ရိုင်းနှင့် ကျောက်စိမ်းအသားကျောက်များ မြန်မာကျပ်ငွေဖြင့် ရောင်းချပွဲလာရောက်ကြည့်ရှုသူများပြား

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၁၅ စတုတ္ထအကြိမ် ကျောက်မျက်ရိုင်းများနှင့် ကျောက်စိမ်းအသားကျောက်များအား မြန်မာကျပ်ငွေဖြင့် ရောင်းချပွဲ ဒုတိယနေ့ကို ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် မင်္ဂလာဒုံကျောက်စိမ်းခန်းမ၌ ဆက်လက်ကျင်းပရာ ပြည်တွင်းရတနာကုန်သည်များဖြင့် အထူးစည်ကားလှကြောင်း လာရောက်

ကြည့်ရှုသူ ၃၃၉၂ ဦးရှိကြောင်း သိရှိရသည်။ အောက်တိုဘာ ၁၄ ရက်နှင့် ၁၅ ရက်နေ့တို့ကို လေ့လာကြည့်ရှုရန် ရက်များအဖြစ် သတ်မှတ်ထားသည့် အတွက် ယနေ့သည် ဒုတိယနေ့ဖြစ်ပြီး ပြည်တွင်း ရတနာကုန်သည်များသည် မင်္ဂလာဒုံကျောက်စိမ်းခန်းမနှင့် ဧရိယာအလိုက်သတ်မှတ်၍ ခင်းကျင်း

ပြသထားသော ကျောက်မျက်ရိုင်းများနှင့် ကျောက်စိမ်းအသားကျောက်များကို ပြည်တွင်းကျောက်မျက်လုပ်ငန်းရှင်များအနေဖြင့် စိတ်ကြိုက်လွတ်လပ်စွာ ကြည့်ရှုရွေးချယ်မှတ်သားကြပြီး ဈေးနှုန်းအဆိုပြုလွှာများကို သက်ဆိုင်ရာ တင်ဒါပေးအတွင်းသို့ ထည့်သွင်းကြရာပြပွဲပဟိုက်မတ်စာမျက်နှာ ၅ ကော်လံ ၁



မြန်မာ့အလင်း အယ်ဒီတာ့အာဘော်

သဘာဝဘေးအန္တရာယ် ကြိုတင်ကာကွယ်

ရာသီဥတုပြောင်းလဲလာမှုနှင့်အတူ ကမ္ဘာတစ်ဝန်း မမျှော်မှန်းနိုင်သော သဘာဝဘေးအန္တရာယ် ကျရောက်မှုများမှာလည်း တစ်နှစ်ထက်တစ်နှစ် ပိုမိုများပြားလာသည်ကို သတိပြုမိပါသည်။ မှန်တိုင်းများ ကျရောက်ခြင်း၊ ရေကြီးရေလျှံမှုများဖြစ်ခြင်း၊ မြေငလျင်လှုပ်ခြင်းစသော သဘာဝဘေးအန္တရာယ် ကျရောက်မှုများပိုမိုတိုးလာခြင်းဖြစ်ပါသည်။ ဤသို့သဘာဝဘေး အန္တရာယ်များ ကျရောက်လျက်ရှိရာတွင် ကြိုတင်ကာကွယ်နိုင်မှုသည် အရေးကြီးသောအပိုင်း ဖြစ်ပါသည်။

ကြိုတင်ပြင်ဆင်မှုများ ပြုလုပ်ထားခြင်းဖြင့် ဘေးအန္တရာယ်ကျရောက်မှု လျော့ပါးသက်သာစေနိုင်မည်ဖြစ်သော်လည်း ကြိုတင်ပြင်ဆင်မှုများပြုလုပ်ထားခြင်းမရှိပါက ပျက်စီးဆုံးရှုံးမှုများ ပို၍များပြားနိုင်ပါသည်။ ထို့ကြောင့် သဘာဝဘေးအန္တရာယ်အတွက် ကြိုတင်ပြင်ဆင်မှုများပြုလုပ်ထားနိုင်ခြင်းသည် ပျက်စီးဆုံးရှုံးမှုများ နည်းပါးသက်သာစေနိုင်မည် ဖြစ်ပါသည်။

ကျွန်ုပ်တို့မြန်မာနိုင်ငံတွင် ၂၀၁၃-၂၀၁၄ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွင်း ဘေးအန္တရာယ် အကြိမ် ၃၆၀ ဖြစ်ပွားခဲ့ပြီး ဘေးသင့်သူဦးရေ ၁၇၄၃၅၈ ဦးရှိခဲ့ပါသည်။ ပျက်စီးဆုံးရှုံးမှုတန်ဖိုးငွေကျပ် သန်းပေါင်း ၈၅၃ ဒသမ ၃၉၅ကြောင်း သိရပါသည်။ ထိုဖြစ်စဉ်များက သဘာဝဘေးအန္တရာယ် လျော့ပါးရေးအစီအမံများ တိုးချဲ့လုပ်ကိုင်သွားရန် လိုအပ်နေပြီဖြစ်ကြောင်း မီးမောင်းထိုးပြလျက်ရှိပါသည်။

သဘာဝဘေးအန္တရာယ် စီမံခန့်ခွဲမှုလုပ်ငန်းများကို ကမ္ဘာ့နိုင်ငံများတွင် ကျယ်ကျယ်ပြန့်ပြန့် ဆောင်ရွက်နေသကဲ့သို့ မြန်မာနိုင်ငံတွင်လည်း အမျိုးသားသဘာဝဘေးကာကွယ်စောင့်ရှောက်ရေး ဗဟိုကော်မတီက ဦးဆောင်ကာ တိုင်းဒေသကြီး၊ ပြည်နယ်၊ ခရိုင်၊ မြို့နယ်အဆင့်အထိ သဘာဝဘေးအန္တရာယ် ကာကွယ်စောင့်ရှောက်ရေးအဖွဲ့များ၊ ကော်မတီများကိုဖွဲ့စည်းကာ သဘာဝဘေးအန္တရာယ် စီမံခန့်ခွဲမှု လုပ်ငန်းများကို ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါသည်။

၂၀၁၃ ခုနှစ် ဇူလိုင် ၃၁ ရက်တွင် မြန်မာနိုင်ငံ သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ဆိုင်ရာ စီမံခန့်ခွဲမှု ဥပဒေကို အတည်ပြုပြဋ္ဌာန်းနိုင်ခဲ့ပြီး ယင်းဥပဒေတွင် ဘေးအန္တရာယ်ဖြစ်နိုင်ခြေအများဆုံးဖြစ်ကြသည့် ကလေးသူငယ်များ၊ မိခင်နှင့်သက်ကြီးရွယ်အိုများ၊ မသန်စွမ်းသူများနှင့်အမျိုးသမီးများ၊ အထူးသဖြင့် ကိုယ်ဝန်ဆောင်မိခင်များနှင့် သားသည်မိခင်များအား ဦးစားပေးကူညီစောင့်ရှောက်ရမည်ဟု ထည့်သွင်းရေးဆွဲပြဋ္ဌာန်းထားပါသည်။

ထို့အပြင် သဘာဝဘေးအန္တရာယ်လျော့ပါးရေးဆိုင်ရာ သင်တန်းများ၊ သဘာဝဘေးအန္တရာယ်စီမံခန့်ခွဲမှုဆိုင်ရာ စွမ်းဆောင်ရည်မြှင့်တင်ခြင်းသင်တန်းများ သဘာဝဘေးအန္တရာယ်လျော့ပါးရေး စေတနာ့ဝန်ထမ်းလူငယ်အဖွဲ့သင်တန်းများ လေ့ကျင့်သင်ကြားပေးလျက်ရှိပါသည်။ သို့ဖြစ်၍ သဘာဝဘေးအန္တရာယ် ကျရောက်မှုများ တိုးပွားလာချိန်တွင် ကြိုတင်ကာကွယ်ရေးအစီအမံများကိုလည်း တိုးမြှင့်ဆောင်ရွက်သွားကြရမည်ဖြစ်ပေကြောင်း။ ။

လူကုန်ကူးမှုတားဆီးရေး ဝိုင်းဝန်းကူညီဆောင်ရွက်ပေး

ပြည်တွင်းသတင်း

အသည်းနှလုံးပုံသဏ္ဍာန်သဖွယ် တစ်မူထူးခြားဆန်းကြယ်လှပသည့် ချင်းပြည်နယ်၏ ရိဒ်ရေကန်

ချင်းပြည်နယ် ဖလမ်းမြို့မှ ၆၄ မိုင် ၂ မာလုံအကွာ အိန္ဒိယ - မြန်မာ နယ်စပ် ရိဒ်ခေါဒါရီ မြို့နယ်ခွဲရှိ ပင်လယ်ရေမျက်နှာပြင်အထက် ပေပေါင်း ၂၉၆၆ ပေမြင့်သောတောင်တန်းများအကြားတွင် ရိဒ်ရေကန်ကြီးသည် သဘာဝအလျောက် ထူးဆန်းစွာဖြစ်ပေါ်တည်ရှိကာ အသည်းနှလုံးပုံသဏ္ဍာန်သဖွယ် မြင်တွေ့ရသည်မှာ မြန်မာနိုင်ငံတွင် သာမက ကမ္ဘာပေါ်တွင်ရှိသမျှ ရေကန်များနှင့် မတူဘဲ တစ်မူထူးခြား ဆန်းကြယ်လှပသည့်ရေကန်ကြီး ဖြစ်သည်။



အဆိုပါ အသည်းနှလုံးပုံ ရိဒ်ရေကန်ကြီးကို အေဒီ ၁၅၀၀ ခန့်တွင် စတင်တွေ့ရှိခဲ့သည်ဟု ခန့်မှန်းရပြီး ရေကန်၏အကျယ်အဝန်းမှာပေရိယာ ၈၃၂ ဧကရှိကာ ရေကန်ပတ်လည်အနားမှာ ၂ ဒသမ ၅ မိုင်ရှည်လျား၍ ပျမ်းမျှ အနက်ပေ ၅၀ နှင့် အနက်ဆုံးနေရာတွင် ပေ ၆၀ ခန့်ရှိပြီး ချင်းပြည်နယ်၏ အမျိုးသားဂုဏ်ဆောင် သင်္ကေတတစ်ခုအဖြစ် တန်ဖိုးထားသတ်မှတ်သော ရေကန်ကြီးတစ်ခုဖြစ်သည်။

ရိဒ်ရေကန်၏ အံ့ဩဖွယ်ထူးခြားမှုများမှာ စတင်တွေ့ရှိသည့်အချိန်မှစ၍ ယခုအချိန်အထိ ရေကန်၏ ရေအတိမ်အနက်နှင့် အကျယ်အဝန်းများ ပြောင်းလဲခြင်းမရှိဘဲ ပကတိအတိုင်း တည်ရှိတည်မြဲနေခြင်း၊ ခြောက်သွေ့မြင့်မားသော တောင်တန်းများကြားတွင် ရေကန်ကြီးဖြစ်ပေါ်လာခြင်း၊ ချောင်းရေမြောင်းရေစီးမဝင်ဘဲ မိုးရာသီတွင် ကန်ရေပြင်ကြည်လင်၍ ဆောင်းနှင်းထန်သည့် အချိန်တွင် ကန်ရေပြင်ရဲရဲနီလျက် ရေနောက်မှ မရှိခြင်း၊ သို့သော်လည်း နှစ်စဉ်နှစ်

တိုင်း ဒီဇင်ဘာလကုန်ပိုင်း အအေးဆုံးကာလတွင် ၇ ရက်မှ ၁၀ ရက်ခန့်အထိ ရေကန်မှရေများ နောက်ကျသည့် အချိန်ရှိခြင်း၊ ရိဒ်ရေကန်မှရေတိုခပ်ယူပြီး အခြားအရပ်ဒေသသို့ယူဆောင်ပါက အဆိုပါရေသည် ရိဒ်ရေကန်နောက်ကျနေချိန်တွင် နောက်ကျနေပြီး ရေကန်မှရေကြည်လင်နေချိန်တွင် ကြည်လင်နေခြင်းတို့ကြောင့် ထူးဆန်းသည့် ရေကန်ကြီးအဖြစ် ထင်ရှားလှသည်။

ထိုသို့ဖြင့် ရိဒ်ရေကန်ကြီးသည် ထူးခြားဆန်းကြယ်လှပပြီး အလွန်ရှားပါးသော ရေကန်ကြီးတစ်ခုဖြစ်သည်နှင့်အညီ ရေကန်အတွင်းရှိ သားငါးများ မျိုးမပြန့်တီးစေရေးအတွက် ကာကွယ်ခြင်း၊ ရေကန်ဘေးပတ်လည် စိမ်းလန်းစိုပြည်သာယာလှပရေးတို့ကို အလေးထား ဆောင်ရွက်ခြင်း၊ သဘာဝအလှပန်းပင်များနှင့်

သစ်ပင်များ ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်ခြင်းတို့ကို နိုင်ငံတော်နှင့် အသည်းနှလုံးပုံရိဒ်ရေကန်ကြီးကို ချစ်မြတ်နိုးသူ ပြည်သူများက ဝိုင်းဝန်းထိန်းသိမ်းကြရန် ကိုယ်စီတာဝန်ရှိကြပေသည်။

ရိဒ်ရေကန်ကြီးတွင် သဘာဝအလျောက်ပေါက်ရောက်သည့် ကြာဖြူ ကြာနီပန်းများ၊ ဝေဒါပန်းများ၊ မိုးမခပင်များနှင့် မိုးမခပင်ပေါ်မှ သဘာဝအလျောက်ပေါက်သည့် ရှားပါး သစ်ခွပန်းအလှမျိုးစုံများစွာဖြင့် အသည်းနှလုံးပုံ ရိဒ်ရေကန်ကြီးကို အလွန်သာယာလှပစေပြီး ရှုဖွေဖွယ်ဖြစ်အောင် အလှတန်ဆာဆင်ထားသည့်အတွက် စိတ်ဝင်စားဖွယ်အလွန်ကောင်းပြီး အလွန်ဆွဲဆောင်မှုရှိလှသော တစ်မူထူးခြား ဆန်းကြယ်လှပသည့် ရေကန်ကြီးဖြစ်သည်။

ဂျူနိုင်း



ထင်သာမြင်သာပြုပြင်စရာ

ထရန်စဖော်မာ ချုံနွယ်များအုပ်ဆိုင်းနေ

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး သာယာဝတီခရိုင် နတ်တလင်းမြို့နယ် တာပွန်နယ်မြေရှိ GSM တာဝါတိုင်အနီး ထရန်စဖော်မာနေရာတွင် ချုံနွယ်များဖြင့် အုပ်ဆိုင်းနေပြီး တည်ဆောက်ထားသောနေရာမှာလည်း လူများသွားလာရာလမ်းဘေးဖြစ်သဖြင့် လျှပ်စစ်အန္တရာယ်နှင့် ပိုးမွှားအန္တရာယ်များလည်း စိုးရိမ်နေရသည်။ ဒေသခံပြည်သူများ စိတ်မချမ်းမြေ့ဖွယ်ဖြစ်နေ၍ အမြန်ဆုံးရှင်းလင်းပေးစေချင်ကြောင်း ဒေသခံတစ်ဦးကဆိုသည်။

တင်မြင့် (နတ်တလင်း)



Advertisement for 'အဝေရာ' (Awa Ra) featuring a large logo and contact information. Text includes 'အဝေရာ အမောလို့ နှလုံးအားစိုင်းဆေး' and 'တိုင်းရင်း၊ မြေပေါင်း၊ မြေအောက်၊ မြေအောက်၊ မြေအောက်'.

Advertisement for 'iStock' and 'Galaxy Software Services Co., Ltd'. It lists various services like 'ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျွန်ုပ်တို့၏' and provides contact details: 'Contact Us ... YUN 09-73138079, 09-354181516'.

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်နာယက သူရဦးရွှေမန်း မန္တလေးတက္ကသိုလ် ဘွဲ့လွှန်ဒီပလိုမာသင်တန်းသားများအား လက်ခံတွေ့ဆုံ



နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၁၅

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်နာယက ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ သူရဦးရွှေမန်းသည် ပထမအကြိမ် ပြည်သူ့လွှတ်တော် (၁၁)ကြိမ်မြောက် ပုံမှန်အစည်းအဝေး (၁၇) ရက်မြောက်နေ့သို့ လာရောက်လေ့လာကြည့်ရှုသည့် မန္တလေးတက္ကသိုလ်ဥပဒေ ပညာဌာန ဘွဲ့လွှန်ဒီပလိုမာသင်တန်း Diploma in Business Law နှင့် Diploma in International Law မှ ကျောင်းသား ကျောင်းသူ ၄၀ တို့ကို ယနေ့နံနက် ၁၁ နာရီတွင် နေပြည်တော်ရှိ လွှတ်တော်အဆောက်အအုံ ပြည်သူ့

လွှတ်တော်ညွှန်ခန်းမ၌ လက်ခံတွေ့ဆုံသည်။ (အပေါ်ပုံ) ထိုသို့တွေ့ဆုံရာတွင် ပြည်သူ့လွှတ်တော်စီးပွားရေးနှင့် ကုန်သွယ်လုပ်ငန်း ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးမောင်မောင်သိမ်း၊ ပြည်သူ့လွှတ်တော် ပညာရေးနှင့်တတ်မှုကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဒေါက်တာချမ်းငြိမ်း၊ အတွင်းရေးမှူး ဒေါက်တာမြဦးနှင့် ပြည်သူ့လွှတ်တော်ရုံးမှ တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ခဲ့ကြသည်။ (သတင်းစဉ်)

ပြည်တွင်းသတင်း

◆ ရှေ့ပုံမှ (၂၀၁၄ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၁၉၊ ၂၀ ရက်)ဗုဒ္ဓဟူး၊ ကြာသပတေးနေ့များတွင် အစည်းအဝေးကျင်းပမည်ဖြစ်ရာ နိုင်ငံတော်သံသမဟာနာယက ဆရာတော်ကြီးများသည် ၁၃၇၆ ခုနှစ် တန်ဆောင်မုန်းလပြည့်ကျော် ၉ ရက် (၂၀၁၄ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၁၅ ရက်) စနေနေ့အရောက် ကြွတော်မူပါရန် ပင့်စာများဖြင့် ပင့်လျှောက်ထားပြီး ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ပင့်စာများအချိန်မီ မရောက်ရှိပါကလည်း အထက်ပါနေ့ရက်များတွင် ရန်ကုန်မြို့ ကမ္ဘာအေး ကုန်းမြေသို့ အရောက်ကြွရောက်တော်မူကြပါရန် ပင့်လျှောက်ပါကြောင်း သာသနာရေးဦးစီးဌာနမှ သတင်းရရှိသည်။ (သတင်းစဉ်)

○ ရှေ့ပုံမှ အာရှ-ဥရောပ ထိပ်သီးအစည်းအဝေးကို အာရှနှင့် ဥရောပဒေသများတွင် နှစ်နှစ်လျှင်တစ်ကြိမ် တစ်လှည့်စီကျင်းပသည့် အစဉ်အလာ ရှိကြောင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံအနေဖြင့် ၂၀၀၅ ခုနှစ်မှစ၍ အာရှ-ဥရောပ ဆွေးနွေးပွဲအဖွဲ့ဝင်ဖြစ်လာပြီး ၂၀၁၂ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာလက လာအိုနိုင်ငံ၌ ကျင်းပခဲ့သည့် (၉)ကြိမ်မြောက် အာရှ-ဥရောပ ထိပ်သီးအစည်းအဝေး (အေဆမ်)ကို နိုင်ငံတော်သမ္မတ တက်ရောက်ခဲ့ကြောင်း၊ နိုင်ငံတော် သမ္မတအနေဖြင့် ဥရောပဒေသတွင် ကျင်းပမည့် (၁၀)ကြိမ်မြောက် အေဆမ်အစည်းအဝေးကို မြန်မာနိုင်ငံ သမ္မတတစ်ဦးအနေဖြင့် ပထမဆုံးအကြိမ် တက်ရောက်ခြင်း ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ (သတင်းစဉ်)

မိုးလေဝသအခြေအနေ နေပြည်တော်နှင့် မန္တလေးမြို့တို့ အနီးတစ်ဝိုက်တွင် ယနေ့ နေရာ ကွက်ကျား မိုးထစ်ချရန်ရှိသည်။ ရန်ကုန်မြို့နှင့်အနီးတစ်ဝိုက်တွင် ယနေ့ တစ်အသင့်အတင့်ဖြစ်ထွန်းမည်။ မြန်မာ့ပင်လယ်ပြင်အခြေအနေမှာ လှိုင်းအသင့်အတင့်ရှိမည်။ မနက်ဖြန်အတွက်ခန့်မှန်းချက်မှာ မြန်မာနိုင်ငံတောင်ပိုင်းစွန်း ဒေသများတွင် မိုးဆက်လက်ထစ်ချရန်ရှိသည်။

ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန ပုံနှိပ်ခြင်းနှင့် ထုတ်ဝေခြင်းလုပ်ငန်း နည်းဥပဒေထုတ်ပြန်

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၁၅

ပုံနှိပ်ခြင်းနှင့် ထုတ်ဝေခြင်းလုပ်ငန်းဥပဒေကို ၁၄-၃-၂၀၁၄ ရက်နေ့တွင် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ဥပဒေအမှတ်(၁၃)ဖြင့် ပြဋ္ဌာန်းခဲ့ပါသည်။ အဆိုပါ ပုံနှိပ်ခြင်းနှင့်ထုတ်ဝေခြင်းလုပ်ငန်း ဥပဒေပုဒ်မ ၂၅၊ ပုဒ်မခွဲ(က) အရ အပ်နှင်းထားသောလုပ်ပိုင်ခွင့်ကိုကျင့်သုံး၍ ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာနသည် ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့၏သဘောတူညီချက်ဖြင့် ပုံနှိပ်ခြင်းနှင့် ထုတ်ဝေခြင်းလုပ်ငန်းနည်းဥပဒေများကို ၂၀၁၄ ခုနှစ် အောက်တိုဘာ ၁၀ ရက်နေ့တွင် အမိန့်ကြော်ငြာစာအမှတ် (၄၈/၂၀၁၄) ဖြင့် ထုတ်ပြန်ခဲ့ပါသည်။

အဆိုပါပုံနှိပ်ခြင်းနှင့် ထုတ်ဝေခြင်းလုပ်ငန်း နည်းဥပဒေများကို အများပြည်သူများဖတ်ရှုလေ့လာနိုင်ရန်အတွက် မြန်မာနိုင်ငံပြန်တမ်းတွင် လည်းကောင်း၊ ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန Website (www.moi.gov.mm) တွင်လည်းကောင်း၊ ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာန Website (www.moi.gov.mm/iprd) တွင်လည်းကောင်း လွှင့်တင်ပေးထားမည် ဖြစ်ပါသည်။

ထို့အပြင် ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာနနှင့် ဆက်စပ်လျက်ရှိသော မြန်မာနိုင်ငံစာနယ်ဇင်းကောင်စီ (ယာယီ)၊ မြန်မာနိုင်ငံစာရေးဆရာအသင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံသတင်းစာဆရာများအသင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံ ပုံနှိပ်နှင့်ထုတ်ဝေသူလုပ်ငန်းရှင်များအသင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံစာပေထုတ်ဝေသူနှင့် ဖြန့်ချိသူများအသင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံစာနယ်ဇင်းသမဂ္ဂ၊ မြန်မာနိုင်ငံဂျာနယ်လစ်တစ်ကွန်ရက် စသည့် အဖွဲ့အစည်းများသို့ အဆိုပါနည်းဥပဒေကို ဖြန့်ဝေပေးထားကြောင်း သိရသည်။

ပုံနှိပ်ခြင်း၊ ထုတ်ဝေခြင်းလုပ်ငန်းလျှောက်ထားလိုသူများ၊ သက်တမ်းတိုးလျှောက်ထားလိုသူများ ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာန မူပိုင်ခွင့်နှင့်မှတ်ပုံတင်ဌာနခွဲသို့ စတင်ဆက်သွယ်ဆောင်ရွက်နိုင်ပြီဖြစ်ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ (သတင်းစဉ်)

ပြည်သူ့လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့ အစည်းအဝေးတက်ရောက်ရန် စင်ကာပူနိုင်ငံသို့ထွက်ခွာ

ရန်ကုန် အောက်တိုဘာ ၁၅

UN Women Singapore Committee ၏ ဖိတ်ကြားချက်အရ စင်ကာပူ သမ္မတနိုင်ငံ၌ အောက်တိုဘာ ၁၆ ရက်မှ ၁၇ ရက်အထိ ကျင်းပမည့် အမျိုးသမီး မူဝါဒ၊ နိုင်ငံရေးနှင့်ပတ်သက်သော ခေါင်းဆောင်မှုဆိုင်ရာ အစည်းအဝေးတက်ရောက်ရန် ပြည်သူ့လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ ဖြစ်ကြသော ဒေါ်နန်းဝါနုနှင့် ဒေါ်နန်းစေအာတို့သည် ယနေ့ နံနက် ၁၀ နာရီ ၃၅ မိနစ်တွင် လေကြောင်းခရီးဖြင့် ရန်ကုန်အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလေဆိပ်မှ ထွက်ခွာသွားကြသည်။ (သတင်းစဉ်)

လူမှုစီးပွားဘဝဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ထောက်ပံ့ပေးမှုများ အကျိုးရှိထိရောက်စွာ အသုံးပြု



ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒုတိယ ဗိုလ်ချုပ်ကြီး သက်နိုင်ဝင်း ရခိုင်ပြည်နယ် တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု အကောင်အထည်ဖော်ရေး လုပ်ငန်းညှိနှိုင်း အစည်းအဝေးတွင် အမှာစကား ပြောကြားစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၁၅ ရခိုင်ပြည်နယ် တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု အကောင်အထည်ဖော်ရေး ဖွဲ့စည်းပေးမှု အထည်ဖော်ရေး ဗဟိုကော်မတီ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ နယ်စပ်ရေးရာ ဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး သက်နိုင်ဝင်းသည် အောက်တိုဘာ ၁၃ ရက်တွင် ရခိုင်ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ရုံး အစည်းအဝေးခန်းမ၌ကျင်းပသည့် ရခိုင်ပြည်နယ် တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ဘက်စုံမဟာဗျူဟာ စီမံကိန်းလုပ်ငန်း စီမံချက် (Action Plan) ရေးဆွဲအကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်နေမှု၊ အဆိုပါ (Action Plan) ကို ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်တွင် ရှင်းလင်းတင်ပြခဲ့မှု အခြေအနေများအား အသေးစိတ် ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။ ဆက်လက်၍ ရခိုင်ပြည်နယ် ဝန်ကြီးချုပ်ကိုယ်စား လုံခြုံရေးနှင့် နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီး ဗိုလ်မှူးကြီး ထိန်လင်းနှင့် လုပ်ငန်းကော်မတီ

အသီးသီးမှ တာဝန်ရှိသူများက လုံခြုံရေးနှင့် တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေး လုပ်ငန်းများ၊ ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများ၊ လူမှုစီးပွားဘဝ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ပြီးစီးမှု အခြေအနေများအား ရှင်းလင်းတင်ပြကြသည်။ ရှင်းလင်းတင်ပြချက်များအပေါ် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီးသက်နိုင်ဝင်းက လုပ်ငန်းစီမံချက်(Action Plan)ပါ လုပ်ငန်းစဉ်များအောင်မြင်ရေးအတွက် သက်ဆိုင်ရာဝန်ကြီးဌာနများနှင့် ရခိုင်ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့တို့မှ တာဝန်ရှိသူများက ပိုင်းဝန်းကြိုပမ်း ဆောင်ရွက်ကြရန်နှင့် လူမှုစီးပွားဘဝ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ထောက်ပံ့ပေးမှုများအား အကျိုးရှိထိရောက်စွာ အသုံးပြုရေး ကြိုးကြပ်ဆောင်ရွက်သွားရန် မှာကြားခဲ့သည်။ ဆက်လက်၍ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးသည် ရခိုင်ပြည်နယ်အစိုးရ

သုံးမြွှာပူးပေါင်းအား ထောက်ပံ့ပေးအပ် လားရှိုးမြို့ အထွေထွေရောဂါကုဆေးရုံကြီးတွင် အမှတ်(၄) ရပ်ကွက်မှ ဦးမျိုးမင်းလတ်-ဒေါ်အေးသီတာတို့က ဩဂုတ် ၂၁ ရက်က သမီးမိန်းကလေး သုံးမြွှာပူးမွေးသဖြင့် ရှမ်းပြည်နယ်(မြောက်ပိုင်း) တွဲတွဲပြည်နယ် လူမှုဝန်ထမ်းဦးစီးဌာန ဦးစီးမှူး ဦးစိုးလွင်က ထောက်ပံ့ပေးအပ် ငါးသိန်းထောက်ပံ့ပေးအပ်ရာ ကလေးများ၏ဖခင် ဦးမျိုးမင်းလတ် မိသားစုက လက်ခံယူခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (မြန်မာ့အလင်း)

နိုင်ငံတကာသတင်း

အိုင်အက်စ်နှင့်ပတ်သက်၍ ထောက်လှမ်းရေးသတင်းပလ္လယ်မှု အမေရိကန်နှင့်ရုရှား သဘောတူ

ပါရီ အောက်တိုဘာ ၁၅

အမေရိကန်နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီး ဂျွန်ကယ်ရီနှင့် ရုရှားနိုင်ငံခြားရေး ဝန်ကြီး ဆာဂျီလာရော့ပ်တို့သည် အိုင်အက်စ်စစ်သွေးကြွများနှင့် ပတ်သက်၍ မော်စကိုနှင့် ဝါရှင်တန်တို့အကြား ထောက်လှမ်းရေး သတင်းပလ္လယ်မှု မြှင့်တင်ရန် အင်အားစုတွင် သဘောတူညီခဲ့ကြသည်။



တူညီသော ရပ်တည်ချက်ရရှိရေး ဂျွန်ကယ်ရီက အလေးနက်ပြောကြားခဲ့သည်။ မိမိတို့သည် အိုင်အက်စ်ကို ဖြိုခွင်းရေးနှင့် လုံးဝအနိုင်ရရေး၊ ၎င်းတို့၏ ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်ချက်များ တွင် အထူးအားပေးပေးရန် အထူးတာဝန်ရှိသည်ဟု ပြောကြားခဲ့သည်။ အီရတ်နှင့် ဆီးရီးယားရှိ ဒေသများကို သိမ်းပိုက်ထားသော အိုင်အက်စ်ကို ဆန့်ကျင်တိုက်ခိုက်ရန်အတွက် အမေရိကန်နှင့် ရုရှားနှစ်နိုင်ငံအကြား တွက်လမ်းရေးဆိုင်ရာ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးနှင့် ဒေသတွင်း အကြမ်းဖက်မှုများ တိုက်ဖျက်ရေး တို့ကို အရှိန်မြှင့်တင်ရန် သဘောတူညီခဲ့ကြသည်ဟု ဂျွန်ကယ်ရီက ပြောကြားခဲ့သည်။

အီဘိုလာရောဂါကူးစက်မှုမှီ၍ လိုက်ဘေးရီးယားဝန်ကြီးကို သီးသန့်ထားရှိ

မွန်ဂိုဗီးယား အောက်တိုဘာ ၁၅

လိုက်ဘေးရီးယားသယံဇာတထုတ်ကုန်ရေးဝန်ကြီး အင်ဂျဲလာကစ်ဆဲလ်ဘူရှီ၏ ယာဉ်မောင်း နိမိတ်ဆိုင်ရာ အီဘိုလာရောဂါဖြင့် သေဆုံးပြီးနောက် ဝန်ကြီးကို ၎င်း၏ဆန္ဒအရ အထူးသီးသန့်ခန်းတွင်ထားရှိကြောင်း အရာရှိကြီးတစ်ဦးက ပြောကြားသည်။

ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး အိုင်ဆက်ဂျက်ဆင်က မြို့တော် မွန်ဂိုဗီးယား၌ ပုံမှန်သတင်းစာရှင်းလင်းပွဲပြုလုပ်ရာတွင် သယံဇာတထုတ်ကုန်ရေးဝန်ကြီးကို သီးသန့်ခန်းတွင်ထားရှိသည်ဟု သတင်းထောက်များအား ပြောကြားသည်။

သယံဇာတထုတ်ကုန်ရေးဝန်ကြီး မစ္စတီဘူရှီသည် အီဘိုလာရောဂါကူးစက်ခံရ သည်ဟူသော သတင်းဖော်ပြချက်မှာ မဟုတ်မမှန်ကြောင်း ဒုတိယပြန်ကြားရေး ဝန်ကြီးက ငြင်းဆိုပြီး သူမ၏ယာဉ်မောင်းသေဆုံးပြီးနောက် ၎င်း၏ဆန္ဒအရ သီးသန့်ထားရှိခြင်းသာဖြစ်သည်ဟု ပြောကြားသည်။

သယံဇာတထုတ်ကုန်ရေးဝန်ကြီးသည် အောက်တိုဘာ ၃ ရက်နေ့ကပိုင်းတွင် ၎င်း၏ယာဉ်မောင်း ဆူမီနှင့်အဆက်အသွယ်မရှိတော့ကြောင်း ယင်းဝန်ကြီး ဌာနက ကြေညာချက်ထုတ်ပြန်ရာတွင် ပြောကြားသည်။ ဝန်ကြီးဘူရှီသည် ၎င်း၏ယာဉ်မောင်းသေဆုံးပြီးနောက် ကြိုတင်ကာကွယ်မှုပြုလုပ်သည့် အနေဖြင့် ၂၀ ရက်ကြာ သီးသန့်ခန်းထိုင်ရန် မိမိဆန္ဒအလျောက် ဆုံးဖြတ်ခြင်းဖြစ်သည်ဟု ဒုတိယပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးက ဖြည့်စွက်ပြောကြားသည်။

ထို့အပြင် သယံဇာတထုတ်ကုန်ရေးဝန်ကြီးဌာနက ဆူမီနှင့် ထိတွေ့ဆက်ဆံ သည့် အရာရှိများနှင့် အမှုထမ်းများအနေဖြင့် ၂၀ ရက်ကြာ မိမိတို့အိမ်များ တွင်သာနေထိုင်ပြီး ကျန်းမာရေးအခြေအနေများကို စစ်ဆေးကြရန် တိုက်တွန်း ထားကြောင်း သိရသည်။

ကမ္ဘာပေါ်တွင် ဩစတြေးလျနိုင်ငံသားများ အချမ်းသာဆုံးဖြစ်

ဆစ်ဒနီ အောက်တိုဘာ ၁၅

ဩစတြေးလျနိုင်ငံသားများသည် ၎င်းတို့၏ ကြွယ်ဝသည့်ပိုင်ဆိုင်မှု တန်ဖိုးများအရ ကမ္ဘာပေါ်တွင် အချမ်းသာဆုံးဖြစ်ကြောင်း ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု ဘဏ်ချေးငွေစာရင်းအရ သိရသည်။

ကမ္ဘာ့ချမ်းသာသူများစာရင်းကို လေ့လာရာ၌ ဩစတြေးလျနိုင်ငံသား အရွယ်ရောက်သူတစ်ဦးတွင် ဇွန်လအတွင်း၌ ပျမ်းမျှအားဖြင့် အမေရိကန် ဒေါ်လာ ၂၂၅၀၀၀ ဒေါ်လာ ပိုင်ဆိုင်ပြီး ဘယ်လ်ဂျီယံနိုင်ငံသားများသည် ၁၇၃၀၀၀ ဒေါ်လာ ပိုင်ဆိုင်သောကြောင့် ဘယ်လ်ဂျီယံသည် ဒုတိယမြောက် နေရာတွင် ရှိနေသည်။ အီတလီ၊ ပြင်သစ်နှင့် ဗြိတိန်တို့ တန်းစီဇယား အစဉ်အတိုင်းရှိနေကြောင်း ဆွစ်ဇာလန်၏ ချမ်းသာသူများ စာရင်းတွင် ဖော်ပြထားသည်။

ဩစတြေးလျနိုင်ငံသား ခြောက်ရာခိုင်နှုန်းသာလျှင် အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၁၀၀၀၀ အောက် ပိုင်ဆိုင်ခဲ့ရာ အမေရိကန်နှင့် နှိုင်းယှဉ်ပါက ၂၉ ရာခိုင်နှုန်း၊ ကမ္ဘာတစ်ဝန်းလုံးနှင့်ဆိုလျှင် ၇၀ ရာခိုင်နှုန်းခန့်ရှိသည်။ ဩစတြေးလျနိုင်ငံ ၏ အိမ်ထောင်စု၏ ကြွယ်ဝချမ်းသာမှုကို ၎င်းတို့ပိုင်ဆိုင်သည့် ပစ္စည်းများ ပေါ်တွင် အခြေခံထားခဲ့ရာ ယင်းသည် နော်ဝေနိုင်ငံပြီးလျှင် ဒုတိယ အများဆုံးဖြစ်သည်။

ရိုးယိုက်ဒေသ ပစ်မှတ်ထားပုံးခွဲတိုက်ခိုက်မှု ၂၁ ဦးထက်မနည်း သေဆုံး

ဘဂ္ဂဒဒ် အောက်တိုဘာ ၁၅

အီရတ်မြို့တော် ဘဂ္ဂဒဒ်မြို့ ရိုးယိုက်ဒေသရှိ စစ်ဆေးရေးဂိတ်တစ်ခု၌ ပုံးခွဲတိုက်ခိုက်မှုကြောင့် ၂၁ ဦးထက်မနည်း သေဆုံးခဲ့ရသည်။ ရိုးယိုက်ဒေသ ကတ်ဒီမီးယားရပ်ကွက်အတွင်း ဖြစ်ပွားခဲ့ရာ အခြား ၅၁ ဦး ဒဏ်ရာရရှိ ခဲ့ပြီး သေဆုံးသူများတွင် အီရတ်ရဲအရာရှိ များစွာပါဝင်ကြောင်း အမည် မဖော်လိုသူတစ်ဦးက ပြောခဲ့သည်။

မကြာသေးမီရက်များအတွင်း အီရတ်ရှိ ရိုးယိုက်ဒေသများ၌ မကြာခဏ ပုံးခွဲတိုက်ခိုက်မှုဒဏ်ခံစားနေရပြီး များစွာသေဆုံးခဲ့ရသည်။ တက်ဖီရီစစ်သွေး ကြွများက အီရတ်မြောက်ပိုင်းနှင့် တောင်ပိုင်းဒေသများကို တိုက်ခိုက်ခဲ့ရာ အီရတ်ရှိ လုံခြုံရေးဂိတ်များသည် အဆိုးရွားဆုံး တိုက်ခိုက်ခံခဲ့ရသည်။ ၎င်းတို့ သိမ်းပိုက်ခဲ့သည့် ဒေသများရှိ ဒေသခံများကို ရက်ရက်စက်စက် ညှဉ်းပန်းနှိပ်စက်မှုများလည်း ပြုလုပ်ကြသည်။

စစ်သွေးကြွလှုပ်ရှားမှုကြောင့် မလေးရှား ၁၃ ဦးကို ဖမ်းဆီး

ကွာလာလမ်ပူ အောက်တိုဘာ ၁၅

အီရတ်နိုင်ငံရှိ အိုင်အက်စ်အဖွဲ့များနှင့် ဆက်သွယ်သည်ဟုယူဆသော မလေးရှား ၁၃ ဦးကို ဖမ်းဆီးခဲ့ကြောင်း မလေးရှားရဲထောက်ချုပ် ခါလစ် အဗ္ဗူလ်ဘာကာက ဗုဒ္ဓဟူးနေ့တွင် ပြောကြားခဲ့သည်။

အင်္ဂါနေ့က အနောက်ဘက် ဆီလန်ဂေါ်ပြည်နယ်၏ ပြည်နယ်မြို့တော် တစ်ခုဖြစ်သော ရှာအလန်၏နေရာအတော်များများ၌ သံသယရှိသူများကို ထိန်းသိမ်းခဲ့ကြောင်း ဒေသတွင်းရှိ စတားအင်္ဂလိပ်သတင်းစာမှ မလေးရှား ရဲထောက်ချုပ် ခါလစ်၏ ပြောကြားချက်ကို ကိုးကား၍ ဖော်ပြခဲ့သည်။ ရဲအရာရှိများသည် ဤကဲ့သို့ လှုပ်ရှားမှုများကို အထူးသတိထား ကိုင်တွယ်ဖြေရှင်းဆောင်ရွက်ကြသည်။ ထို့အပြင် “အကြမ်းဖက်မှုမှန်သမျှ ဤတိုင်းပြည်တွင် နေရာမရှိစေရ” ဟု မလေးရှားရဲထောက်ချုပ်က ပြောကြား ခဲ့သည်။ ဧပြီ ၂၈ ရက် ကတည်းက စစ်သွေးကြွများနှင့်ပတ်သက်ပြီး ဖမ်းဆီး ထိန်းသိမ်းခဲ့သည်မှာ ယခုဆိုလျှင် ၃၆ ဦးအထိ ရှိနေပြီဖြစ်သည်။

ကိုရီးယားနှစ်နိုင်ငံ ထိပ်တန်းစစ်ဘက်တာဝန်ရှိသူများ ခုနစ်နှစ်အတွင်း ပထမဆုံးအကြိမ် တွေ့ဆုံဆွေးနွေး

ဆိုးလ် အောက်တိုဘာ ၁၅

ကိုရီးယားနှစ်နိုင်ငံမှ ထိပ်တန်း စစ်ဘက်တာဝန်ရှိသူများသည် ခုနစ် နှစ်တာကာလအတွင်း ပထမဆုံး အကြိမ်အဖြစ် တွေ့ဆုံဆွေးနွေးနေကြ ကြောင်း တောင်ကိုရီးယား ယွန်ဟတ် သတင်းအေဂျင်စီက သတင်းဖော်ပြ သည်။ အဆိုပါ ဆွေးနွေးပွဲကို စစ်မဲ့ဇုန် ဒေသ ပန်မန်းဂျီကျေးရွာ၌ နံနက် ၁၀ နာရီက ကျင်းပခဲ့ကြောင်း အမည် မဖော်လိုသော သတင်းရပ်ကွက်ကို ကိုးကားလျက် ၎င်းသတင်းအေဂျင်စီ က ဖော်ပြသည်။



လွန်ခဲ့သည့် သီတင်းပတ်များက ကိုရီးယားနှစ်နိုင်ငံသည် နယ်စပ်ဒေသ များ၌ ပင်လယ်နှင့် ကုန်းမြေကျော် ဖြတ်၍ အပြန်အလှန်ပစ်ခတ်မှုများ ဖြစ်ပွားခဲ့သည်။ တောင်ကိုရီးယား စစ်ဘက် တာဝန်ရှိသူများကမူ ယင်းတွေ့ဆုံ ဆွေးနွေးပွဲကို တရားဝင် အတည်ပြု ပြောကြားခြင်းမရှိသေးကြောင်း ယွန် ဟတ်က ဆိုသည်။ မြောက်ကိုရီးယား အနေဖြင့် အဆိုပါ ဆွေးနွေးမှုကို လှည့်ရှင်ကြား မလုပ်စေလိုကြောင်း ပါလီမန်သတင်း ရပ်ကွက်ကို ကိုးကားလျက် ယွန်ဟတ် က ဖော်ပြသည်။ တောင်ကိုရီးယားနှင့် မြောက်ကို ရီးယား နှစ်နိုင်ငံမှ စစ်ဘက်တာဝန်ရှိ သူများသည် ၂၀၁၁ ခုနှစ် ဖေဖော်ဝါရီ လက အလုပ်သဘော ဆွေးနွေးခဲ့ကြ ပြီး ၂၀၀၇ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာလက အဆင့်မြင့်ဆွေးနွေးမှုများ ပြုလုပ်ခဲ့ ကြောင်း ၎င်းသတင်းအေဂျင်စီက ဖော်ပြသည်။ ယင်းတွေ့ဆုံမှု နှစ်ရပ် စလုံးသည် နယ်စပ်ဖြတ်ကျော်၍ စစ်ဘက်ဆိုင်ရာ မတော်တဆမှုများ ဖြစ်ပွားခဲ့ပြီးနောက် ဆွေးနွေးခဲ့ခြင်း ဖြစ်သည်။ လွန်ခဲ့သည့် သီတင်းပတ် က မြောက်ကိုရီးယား ကင်းလှည့် သင်္ဘောတစ်စင်း အငြင်းပွားရေပိုင် နက်အတွင်း ကင်းလှည့်ခဲ့ပြီးနောက် အပြန်အလှန် ပစ်ခတ်ခဲ့သည်။

အီဘိုလာရောဂါကြောင့် သေဆုံးသူ ၄၄၄၇ ဦးအထိ ရှိလာ



ဂျီနီဗာ အောက်တိုဘာ ၁၅

အာဖရိက အနောက်ပိုင်းတွင် အဓိကဖြစ်ပွားလျက်ရှိသည့် အီဘိုလာ ရောဂါကြောင့် သေဆုံးသူအရေ

အတွက်သည် ၄၄၄၇ ဦး အထိ ရှိလာပြီဖြစ်ကြောင်း ကမ္ဘာ့ကျန်းမာ ရေးအဖွဲ့ ဒဗလျူအိတ်ချ်အိုက ပြောကြားလိုက်သည်။

အဆိုပါ ရောဂါထိန်းချုပ်ရေး ကြိုးပမ်းမှုအောင်မြင်အောင် လုပ် ဆောင်နိုင်ခြင်းမရှိခဲ့ပါမူ နှစ်လ အတွင်း ရောဂါအသစ်ကူးစက်ခံရသူ ၁၀၀၀၀ အထိ တိုးလာဖွယ်ရှိကြောင်း ဒဗလျူအိတ်ချ်အို လက်ထောက် ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဘရစ်အဲလ်ဝပ် က ပြောကြားလိုက်သည်။ သို့သော် အချို့နေရာများ၌ ရောဂါအသစ် ဖြစ်ပွားမှုနှုန်း လျော့ကျသွားပြီဖြစ် ကြောင်း ၎င်းက ထပ်လောင်း ပြော ကြားလိုက်သည်။

ဆီရာလီယွန်၊ လိုက်ဘေးရီးယား နှင့် ဂီနီနိုင်ငံတို့၌ အဆိုပါရောဂါ ဖြစ်ပွားမှု အဆိုးရွားဆုံး ဖြစ်နေဆဲ ဖြစ်သည်။ သေစေနိုင်လောက်သည့် ရောဂါ ဖြစ်ပွားသူများအပါအဝင် ရောဂါ

ကူးစက်ခံရသူ ၈၉၁၄ ဦးရှိရာ ယခု သီတင်းပတ်ကုန်ပိုင်းတွင် ၉၀၀၀ အထိ မြင့်တက်လာနိုင်သည်ဟု ဆို သည်။

အဆိုပါ ဝိုင်းရပ်စ်သည် ရောဂါ အခြေအနေ အဆိုးရွားဆုံးဖြစ်ပွား နေသည့် နိုင်ငံမြို့တော်များ၌ ပျံ့နှံ့ လျက်ရှိနေဆဲဖြစ်ကြောင်း မစ္စတာ အဲလ်ဝပ်က ဂျီနီဗာ၌ ကျင်းပသော သတင်းစာရှင်းလင်းပွဲတွင် သတင်း ထောက်များအား ပြောကြားလိုက် သည်။

လက်ရှိ အီဘိုလာဖြစ်ပွားမှု ကြောင့် သေဆုံးမှုနှုန်းသည် ၇၀ ရာခိုင်နှုန်းရှိနေရာ သေပျောက်မှု အများဆုံးရောဂါအဖြစ် ဖော်ပြ နေဆဲဖြစ်ကြောင်း ၎င်းကပြောကြား သည်။

လောက်ကိုင်မြို့နယ်တွင် လက်နက်နှင့် ခဲယမ်းများ ဖမ်းဆီးရမိ



ဝမ်းဖန်လှိုင်နှင့် တာယံ(ခ)လီရှောင်တီးတို့နှစ်ဦးကို ဖမ်းဆီးရမိ လက်နက်ခဲယမ်းများနှင့်အတူ တွေ့ရစဉ်။

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၁၅

အောက်တိုဘာ ၁၃ ရက်က မူးယစ်တပ်ဖွဲ့(၂၁)ကွင်းလုံခြုံရေးဌာနမှ ဝင်ရောက်ဖမ်းဆီးမှုတွင် အဖွဲ့ဝင်များ ပူးပေါင်းအဖွဲ့သည် လောက်ကိုင်မြို့နယ် ရန်လုံကျိုင်းကျေးရွာအဝင် မုခ်ဦးအနီး လမ်းမပေါ်တွင် လောက်ကိုင်မှ ရန်လုံကျေးရွာဘက်သို့ လမ်းလျှောက်လာသူ ဝမ်းဖန်လှိုင်တို့ရှာဖွေရာ ၎င်းလွယ်ထားသော လွယ်အိတ်အတွင်းမှ ပစ္စည်းတို့ကို တစ်လက်၊ ကျည်အိမ်တစ်ခု၊ ၎င်းကျည် ၄၂ တောင့်ပါ စက္ကူတူးတစ်ဘူး၊ တရုတ်မှတ်ပုံတင်တစ်ခုနှင့် တရုတ်လက်ကိုင်ဖုန်းနှစ်လုံးတို့ကို သိမ်းဆည်းရမိခဲ့သည်။

အရေးယူထား

စစ်ဆေးဖော်ထုတ်ချက်အရ လက်နက်ခဲယမ်းများရောင်းချပေးသူ လောက်ကိုင်မြို့နယ် တာယံ(ခ)လီရှောင်တီးကို ဖုန်းဖြင့် ဆက်သွယ်စေပြီး စောင့်ဆိုင်းဖမ်းဆီးခဲ့ရာ လောက်ကိုင်မြို့ ဘုံခနစ်ဆင့်အနီးတွင် ဖမ်းဆီးရမိသဖြင့် ဝမ်းဖန်လှိုင်(၃၇ နှစ်) (တာရုတ်နိုင်ငံသား)၊ တာယံ(ခ)လီရှောင်တီး(၂၀ နှစ်)တို့နှစ်ဦးကို ရန်လုံကျိုင်းနယ်မြေစခန်းတွင် အရေးယူထားကြောင်း သိရသည်။

ပြည်တွင်းသတင်း

မူးယစ်အန္တရာယ် တိုဝိုင်းဝန်းကာကွယ်

ရှေ့မှ

အတွင်းရေးမှူးနှင့် တာဝန်ရှိသူများက လိုအပ်သည်များကို လိုက်လံကြီးကြပ်၍ လိုအပ်သည်များကို ကူညီဆောင်ရွက်ပေးကြသည်။ ယခုရောင်းချပွဲတွင် အောက်တိုဘာ ၁၆ ရက် နံနက်ပိုင်းမှစ၍ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါစနစ်ဖြင့် ကျောက်မျက်ရိုင်းအတွဲ စုစုပေါင်း ၁၆၀ ရောင်းချပေးမည်ဖြစ်ပြီး ကျောက်စိမ်းအသားကျောက်အတွဲ စုစုပေါင်း ၆၉၈၂ တွဲကိုလည်း အောက်တိုဘာ ၁၇ ရက်မှ ၂၀ ရက်အထိ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါစနစ်၊ ဈေးပြိုင်စနစ်ဖြင့် ရောင်းချပေးသွားမည်ဖြစ်သည်။

အတွဲအမှတ် (၁)မှ (၁၆၀)အထိကို ယနေ့ညနေ ၅ နာရီနောက်ဆုံးထား၍ ဈေးနှုန်းပေးသွင်းလွှာထည့်သွင်းရမည်ဖြစ်ပြီး အောင်စာရင်းများကို အောက်တိုဘာ ၁၆ ရက်တွင် အသိပေးကြေညာသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ ထို့အတူ ကျောက်စိမ်းအတွဲအမှတ်(၁)မှ (၁၇၅၀)အထိကို အောက်တိုဘာ ၁၆ ရက်ညနေ ၅ နာရီ၊ အတွဲအမှတ် (၁၇၅၀)မှ (၃၅၀၀)အထိကို အောက်တိုဘာ ၁၇ ရက် ညနေ ၅ နာရီ၊ အတွဲအမှတ် (၃၅၀၀)မှ (၅၂၅၀)အထိကို အောက်တိုဘာ ၁၈ ရက် ညနေ ၅ နာရီနှင့် အတွဲအမှတ် (၅၂၅၀)မှ (၆၉၈၂) အထိကို အောက်တိုဘာ ၁၉ ရက် ညနေ ၅ နာရီ နောက်ဆုံးထား၍

ဈေးနှုန်းပေးသွင်းလွှာ ထည့်သွင်းရမည်ဖြစ်ပြီး အောင်စာရင်းများကို အောက်တိုဘာ ၁၇၊ ၁၈၊ ၁၉၊ ၂၀ ရက်တို့တွင် အမှတ်စဉ်အတိုင်း ကြေညာသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ ယခုကဲ့သို့ မြန်မာကျပ်ငွေဖြင့် ကျောက်မျက်ရိုင်းနှင့် ကျောက်စိမ်းအသားကျောက်များ ရောင်းချခြင်းကြောင့် ကျောက်မျက်ရိုင်းနှင့် ကျောက်စိမ်းအသားကျောက်များ ရရှိနိုင်ပြီး ပြည်တွင်း အချောထည်ဈေးကွက်ကောင်းမွန်လာနိုင်ကြောင်း၊ ထို့ပြင် ငွေကြေးအရင်းအနှီး နည်းပါးသော ကျောက်စိမ်းလုပ်ငန်းရှင်များအတွက် အထောက်အကူပြုနိုင်ကြောင်း မြန်မာ့ကျောက်မျက်ရိုင်းကော်မတီမှ သိရသည်။ (သတင်းစဉ်)

မော်လမြိုင်မြို့မှ အမျိုးသမီးသုံးဦး ပလေးရှားနိုင်ငံသို့ လူကုန်ကူးခံရ

မော်လမြိုင် အောက်တိုဘာ ၁၅

မွန်ပြည်နယ် မော်လမြိုင်မြို့ကွင်းရပ်ကွက် အထက်လမ်းမကြီးနေ မ----(၂၄နှစ်)သည် မိမိအား မလေးရှားနိုင်ငံမှ ထမင်းဆိုင်တွင် သွားရောက်အလုပ်လုပ်ကိုင်လိုပါက တစ်လလျှင် ငွေကျပ်လေးသိန်းရမည်ဟု မော်လမြိုင်မြို့ မုပွန်ရပ်ကွက် (၃)လမ်းနေ ဒေါ်နီလာဝင်း(၃၄ နှစ်)နှင့် မုပွန်ရပ်ကွက် ပေါ်တော်မူကျောင်းလမ်းနေ ဒေါ်ညို(၄၅နှစ်)တို့က ပြောဆိုသဖြင့် သူငယ်ချင်းမ---နှင့် မ-----တို့ သုံးဦးတို့သည် ဩဂုတ် ၁၈ ရက်တွင် ၎င်းတို့သုံးဦးကို ဒေါ်နီလာ

ဝင်းနှင့်အတူ ကော့သောင်းမြို့မှ တစ်ဆင့် မလေးရှားနိုင်ငံ ကလန်းမြို့ကံဘူဂျာပါရပ်ကွက် တနင်္လာဈေးအနီးရှိ ဒေါ်နီလာဝင်း၏ခင်ပွန်းဖြစ်သူ ဦးစန်းယု၏နေအိမ်သို့ ရောက်ရှိခဲ့ကြောင်း၊ ၎င်းတို့သုံးဦးကို မလေးရှားနိုင်ငံတွင် ပြည်တန်ဆာအဖြစ် ၁၂ ရက်ခန့် ခိုင်းစေခံရပြီးနောက် ၎င်းအလုပ်ကိုမလုပ်ချင်၍ မိတ်ဆွေတစ်ဦး၏အကူအညီဖြင့် ပြန်လာခဲ့ကြောင်း၊ မ-----မှာ ဒေါ်နီလာဝင်း၏ နေအိမ်တွင်ကျန်ခဲ့ပြီး မ-----မှာ ဝိနန်ရှိ ၎င်း၏မိတ်ဆွေတစ်ဦး၏ နေအိမ်တွင်ကျန်ခဲ့ကြောင်း၊ ၎င်းတို့အား

ထမင်းဆိုင်တွင် အလုပ်လုပ်ကိုင်ရန် ပြောဆိုစည်းရုံးခဲ့ပြီး ပြည်တန်ဆာလုပ်ငန်းလုပ်ကိုင်ရန် စေခိုင်းခဲ့သူ ဒေါ်နီလာဝင်းနှင့် ဒေါ်ညိုတို့နှစ်ဦးကို ဥပဒေအရ အရေးယူပေးပါရန် မ-----က အောက်တိုဘာ ၁၀ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီခွဲတွင် ရဲစခန်းသို့ လာရောက်တိုင်တန်းခဲ့သည်။ အဆိုပါဖြစ်စဉ်နှင့်ပတ်သက်၍ မုပွန်ရဲတပ်ဖွဲ့စခန်းမှ ဒေါ်ညိုနှင့် ဒေါ်နီလာဝင်းတို့နှစ်ဦးအပေါ် လူကုန်ကူးမှုတားဆီးကာကွယ်ရေး ဥပဒေအရ အမှုဖွင့်အရေးယူထားကြောင်း သိရသည်။ (၁၀၈)

၄၅၈ သိန်းတန်ဖိုးရှိ မူးယစ်ဆေးဝါးများဖမ်းဆီး

ဖားကန့် အောက်တိုဘာ ၁၅

မြစ်ကြီးနား မူးယစ်ဆေးဝါးတားဆီးနှိမ်နင်းရေးတပ်ဖွဲ့(၂)မှ ဒုရဲအုပ်ခင်ဇော်၏ သတင်းရယူပေးမှုထုတ်ချက်အရ လုံးဝင်းနယ်မြေစခန်းတွင် မူးယစ်အမှုဖြင့် အမှုဖွင့်အရေးယူခဲ့ထားသည့် ကျော်သက်နှင့် ကိုမျိုးတို့၏ထွက်ဆိုချက်ဖြင့် အောက်တိုဘာ ၁၄ ရက် ညနေ ၄ နာရီခွဲတွင် မြစ်ကြီးနား မူးယစ်တပ်ဖွဲ့(၂)မှ ဒုရဲအုပ်ထွန်းထွန်းဝင်းနှင့် တပ်ဖွဲ့ဝင်များက သက်သေများနှင့်ပူးပေါင်းကာ ဆက်စပ်သတင်းကွင်းဆက်ဖြင့် လုံးဝင်းကျေးရွာနေ မထုလွမ်း၏နေအိမ်ကို ဝင်ရောက်ရှာဖွေရာ အိမ်အတွင်း မထု

လွမ်းနှင့်၎င်း၏တော်စပ်သူ မာနော်တို့နှစ်ဦးကိုတွေ့ရှိရပြီး ဆက်လက်ရှာဖွေရာ မထုလွမ်း၏အိမ်ရာဘေးရှိ အိမ်ခေါင်ရောင် သံသေတ္တာအတွင်းမှ အဖြူရောင်ဆာလာအိတ်ဖြင့် ထည့်လျက် Love is Flower စာတန်းပါ ရောင်စုံ ဆပ်ပြာခွက်များတွင် ပလတ်စတစ်အကြည်ဖြင့် ထည့်လျက် ဘိန်းဖြူအမှုန့် အလေးချိန် ၁၃၈၆၆၀ ဂရမ်၊ ရောင်စုံဆပ်ပြာခွက် ၂၁ ခွက်၊ ၁၄ ဂရမ်စီပါ ၁၅ ခွက်တို့မှ စုစုပေါင်း ကာလတန်ဖိုးငွေကျပ် ၄၅၈၈၅၀၀၀ ကျန်ရှိ ဘိန်းဖြူအမှုန့် ၄၈၃ ဂရမ်နှင့် မူးယစ်ဆေးဝါး ရောင်းရငွေကျပ် ၆၆၆၆၆၆ ကျန်ရှိ ရှာဖွေဖော်ထုတ် ဖမ်းဆီး



ရမိခဲ့သည်။ ဖြစ်စဉ်ကြောင့် မူးယစ်ဆေးဝါးများနှင့်အတူတွေ့ရှိရာ မထုလွမ်း (၃၄ နှစ်)နှင့် မာနော် (၂၆ နှစ်) လုံးဝင်းကျေးရွာနေသူနှစ်ဦးကို လုံးဝင်းနယ်မြေစခန်းတွင် စခန်းက အမှုဖွင့်အရေးယူထားကြောင်း သိရသည်။ မိုလင်းကျ(မြစ်ကြီးနား)

၂၂ သိန်းတန်ဖိုးရှိ မူးယစ်ဆေးဝါးများ ဖမ်းဆီး

ဖားကန့် အောက်တိုဘာ ၁၅

ကချင်ပြည်နယ်အတွင်း မူးယစ်ဆေးဝါးများ ပပျောက်ရေးလုပ်ငန်းကို အရှိန်အဟုန်မြှင့်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ အောက်တိုဘာ ၁၁ ရက် ညပိုင်းက ဖားကန့် မြို့နယ်အတွင်း ငွေကျပ် ၂၂ သိန်းတန်ဖိုးရှိ မူးယစ်ဆေးဝါးများကို သတင်းအရ ဖမ်းဆီးရမိခဲ့သည်။ ရှာဖွေသိမ်းဆည်း ဖြစ်စဉ်မှာ အောက်တိုဘာ ၁၁ ရက် ည ၇ နာရီက မူးယစ်တပ်ဖွဲ့(၂)မှ ဒုရဲမှူး ဇော်မျိုးလွင်နှင့် တပ်ဖွဲ့ဝင်များက အသိသက်သေများနှင့်အတူ

ဖားကန့်မြို့နယ် ဝေခါ-ဆိုင်းတောင်ကျေးရွာသွား ကားလမ်းဆိုင်းတောင်ကျေးရွာအနီး စောင့်ဆိုင်းနေစဉ် ကျော်သူလင်း(ခ) ညီညီလင်း မောင်းနှင်လာသည့် ဆိုင်ကယ်ကိုရပ်တန့် စစ်ဆေးရာ ၎င်းဝတ်ဆင်သည့် ပုဆိုးအတွင်းမှ အလေးချိန် ၁၂ ဂရမ်ပါ ဘိန်းဖြူအမှုန့်တစ်ထုပ်၊ ခန္ဓာကိုယ်အကြား ဘိန်းဖြူအမှုန့် ၁၂ ဂရမ်ပါ ဆပ်ပြာခွက်တစ်ခွက် ကာလတန်ဖိုးငွေကျပ် ၂၂၈၀၀၀ ရှိ ဘိန်းဖြူအမှုန့် ၂၄ ဂရမ်အား ရှာဖွေသိမ်းဆည်းရမိခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ မိုလင်းကျ(မြစ်ကြီးနား)

<p>သမ္မတ သွင်း မင်္ဂလာ(၁) မင်္ဂလာစံပြု</p> <p>၃ - ၁၀ - ၂၀၁၄ ရက်မှ ထပ်ပြိုင်တည်းဖြတ်</p>	<p>ရွှေဆောင်(၁) Top Royal</p> <p>၁၅ - ၁၀ - ၂၀၁၄ ရက်မှ ထပ်ပြိုင်တည်းဖြတ်</p>	<p>နေပြည်တော်(၂) မင်္ဂလာ(၂) မင်္ဂလာစံပြု</p> <p>၁၅ - ၁၀ - ၂၀၁၄ ရက်မှ ထပ်ပြိုင်တည်းဖြတ်</p>	<p>နေပြည်တော်(၁) မင်္ဂလာစံပြု</p> <p>၁၀ - ၁၀ - ၂၀၁၄ ရက်မှ ထပ်ပြိုင်တည်းဖြတ်</p>	<p>ရွှေဆောင်(၂) မင်္ဂလာစံပြု</p> <p>၁၀ - ၁၀ - ၂၀၁၄ ရက်မှ ထပ်ပြိုင်တည်းဖြတ်</p>
<p>သမ္မတ သွင်း မင်္ဂလာ(၁) မင်္ဂလာစံပြု</p> <p>၁၀ - ၁၀ - ၂၀၁၄ ရက်မှ ထပ်ပြိုင်တည်းဖြတ်</p>	<p>ရွှေဆောင်(၁) Top Royal</p> <p>၁၅ - ၁၀ - ၂၀၁၄ ရက်မှ ထပ်ပြိုင်တည်းဖြတ်</p>	<p>နေပြည်တော်(၂) မင်္ဂလာ(၂) မင်္ဂလာစံပြု</p> <p>၁၅ - ၁၀ - ၂၀၁၄ ရက်မှ ထပ်ပြိုင်တည်းဖြတ်</p>	<p>နေပြည်တော်(၁) မင်္ဂလာစံပြု</p> <p>၁၀ - ၁၀ - ၂၀၁၄ ရက်မှ ထပ်ပြိုင်တည်းဖြတ်</p>	<p>ရွှေဆောင်(၂) မင်္ဂလာစံပြု</p> <p>၁၀ - ၁၀ - ၂၀၁၄ ရက်မှ ထပ်ပြိုင်တည်းဖြတ်</p>

ဆောင်းပါးနှင့် ပြည်တွင်းသတင်း

အေဆမ်ထိပ်သီး အစည်းအဝေး

မေနှင်းအေး

အေဆမ် (ASEM) လို့ အတိုကောက်ခေါ်တဲ့ အာရှ-ဥရောပ ဆွေးနွေးပွဲ ဒေသဆိုင်ရာ အစည်းအဝေးဟာ ကမ္ဘာပေါ်မှာအရေးပါတဲ့ ဥရောပဒေသနဲ့ အာရှဒေသကို ပေါင်းစည်းပေးထားတဲ့ အာရှ-ဥရောပ တွေ့ဆုံခြင်း (ASEM- Asia Europe Meeting) ပါ။ ဥရောပဒေသက နိုင်ငံပေါင်း ၃၀၊ အာရှဒေသက ၁၉ နိုင်ငံနဲ့ ဥရောပသမဂ္ဂ၊ အာဆီယံတို့လည်း အဖွဲ့ဝင်အဖြစ် ပါဝင်လို့ ဆွေးနွေးပွဲ တက်ရောက်တဲ့ စုစုပေါင်း အဖွဲ့ဝင် ၅၁ ဖွဲ့ ပါဝင်ပါတယ်။ အတွင်းရေးမှူးမှူးမထားဘဲ ညှိနှိုင်းရေးအဖွဲ့ကို အာရှဘက်က အာဆီယံနဲ့ ကိုယ်စားလှယ်တစ်နိုင်ငံ၊ ဥရောပဘက်က ဥရောပသမဂ္ဂနဲ့ ကိုယ်စားလှယ်တစ်နိုင်ငံ စုစုပေါင်းလေးဖွဲ့ပေါင်းစပ်ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်ကြပါတယ်။ အာဆီယံနဲ့ ဥရောပသမဂ္ဂက အမြဲပါဝင်ပြီး ကျန် ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့ နှစ်နိုင်ငံကတော့ အလှည့်ကျ ဆောင်ရွက်ကြတာဖြစ်ပါတယ်။

အေဆမ်စတင်ပေါ်ပေါက်လာတာတော့ ၁၉၉၀ ပြည့်လွန်နှစ်များမှာ ပြောင်းလဲလာတဲ့ အခြေအနေတွေအရ ဥရောပနဲ့အာရှ ဒေသကြီးနှစ်ခုရဲ့ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု မြှင့်တင်ဖို့ နှစ်ဖက်စလုံးက လိုလားခဲ့ကြရာက ပြင်သစ်သမ္မတ ဂျက်ရှီရတ်ရဲ့ စင်ကာပူခရီးစဉ်အတွင်း စင်ကာပူဝန်ကြီးချုပ် ဂိုချောက်တောင်နဲ့ ဆွေးနွေးရာမှာ အာရှ-ဥရောပ ခေါင်းဆောင်များ အလွတ်သဘော (informal) တွေ့ဆုံကြဖို့ ဖို့ရမ်းတစ်ခုထူထောင်မယ်ဆိုပြီး တိုင်ပင်ခဲ့ရာက ၁၉၉၄ နိုဝင်ဘာမှာ အေဆမ်ကို အဆိုပြုခဲ့တာလို့ မှတ်သားမိပါတယ်။ ၁၉၉၄ ဇူလိုင်မှာ ထုတ်ပြန်ခဲ့တဲ့ ဥရောပကော်မရှင်ရဲ့ အာရှအတွက် ချဉ်းကပ်မှုမဟာဗျူဟာသစ် (Towards a New Strategy for Asia) စာတမ်းဟာလည်း အေဆမ်အတွက် လမ်းခင်းပေးခဲ့တာဖြစ်ပါတယ်။ ဗြိတိန်နိုင်ငံရဲ့ နောက်ဆုံး ဟောင်ကောင်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးတာဝန်ကို ထမ်းဆောင်ပြီး ဥရောပကော်မရှင်ကို ရောက်သွားတဲ့ မစ္စတာ ခရစ္စတိုဖာတ်ဟာလည်း အာရှ- ဥရောပ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုမှာ အဓိကအခန်းက ပါဝင်ခဲ့ပါသေးတယ်။

အဲဒီကနေ ၁၉၉၆ မတ်လမှ ပထမဆုံး အေဆမ်အစည်းအဝေးကို ဗန်ကောက်မြို့မှာစတင်ခဲ့ပြီး နှစ်နှစ်တစ်ကြိမ် အာရှနဲ့ ဥရောပမှာ တစ်လှည့်စီ ကျင်းပဖြစ်လာခဲ့ပါတယ်။ အာဆီယံမှာဆိုရင် ထိပ်သီး

အစည်းအဝေးက နောက်မှကျင်းပလာတာဖြစ်ပြီး အေဆမ်မှာတော့ ထိပ်သီးအစည်းအဝေးနဲ့ စတင်ခဲ့တာဟာလည်း အေဆမ်ရဲ့ ထူးခြားမှုပဲ ဖြစ်ပါတယ်။ အေဆမ်ထိပ်သီးအစည်းအဝေး မရှိတဲ့နှစ်မှာ အေဆမ် နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးများ အစည်းအဝေးကိုလည်း ဥရောပနဲ့ အာရှမှာ အလှည့်ကျ ပြုလုပ်ခဲ့ပါတယ်။ နောက်ပိုင်းမှာတော့ နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးများ အစည်းအဝေးဟာ တစ်နှစ်ခြားစီ မဟုတ်တော့ဘဲ နှစ်စဉ်ကျင်းပ ဖြစ်ပါတယ်။ နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးများ အစည်းအဝေးနဲ့အတူ နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာနက အဆင့်မြင့်အရာရှိကြီးများ အစည်းအဝေးကိုလည်း ကျင်းပပါတယ်။ အဆင့်မြင့် အရာရှိအစည်းအဝေးကတော့ တစ်နှစ်ကို နှစ်ကြိမ် ကျင်းပပါတယ်။ နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးများ အစည်းအဝေးအပြင် စီးပွားရေးဝန်ကြီးများ အစည်းအဝေးကို နှစ်နှစ်တစ်ကြိမ် ကျင်းပလေ့ရှိပြီး ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးများလည်း အခါအားလျော်စွာ တွေ့ဆုံဆွေးနွေးမှုရှိပါတယ်။ အေဆမ်မှာ အာရှနဲ့ ဥရောပ ဒေသဆိုင်ရာတွေကိုသာမက တစ်ကမ္ဘာလုံးနဲ့ဆိုင်တဲ့ အရေးကိစ္စများ၊ အကြမ်းဖက်မှု တိုက်ဖျက်ရေး၊ ကုန်သွယ်မှု စေ့စပ်ဖြေရှင်းရေး၊ အနာဂတ် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးတို့ကိုလည်း ဆွေးနွေးလေ့ရှိပါတယ်။

အေဆမ်ဟာ အာဆီယံ-အီးယူနဲ့ မတူပါဘူး။ အာဆီယံ-အီးယူဟာ အုပ်စုချင်း တွေ့ဆုံမှုဖြစ်ပြီး အေဆမ်ကတော့ အာဆီယံ-အီးယူအပြင် အာဆီယံအဖွဲ့ဝင်၊ အီးယူအဖွဲ့ဝင် မဟုတ်ဘဲလည်း အာရှနဲ့ ဥရောပဒေသမှာ တည်ရှိနေရင် ပါဝင်တက်ရောက်ဖို့ အကျိုးဝင်ပါတယ်။ မြန်မာနိုင်ငံဟာ အာဆီယံ အဖွဲ့ဝင်လည်းဖြစ်ပါတယ်။ အာရှဒေသမှာလည်းရှိတဲ့အတွက် အေဆမ်မှာ အဖွဲ့ဝင်အဖြစ် ပါဝင်ပါတယ်။ ဒါကြောင့် အခု ၂၀၁၄ အောက်တိုဘာ ၁၆၊ ၁၇ အတွင်း အီတလီနိုင်ငံ မီလန်မြို့မှာ ကျင်းပမယ့် ဒသမအကြိမ်မြောက် အေဆမ်ထိပ်သီးအစည်းအဝေးကို မြန်မာနိုင်ငံက နိုင်ငံတော်သမ္မတကိုယ်တိုင် ဦးဆောင်တက်ရောက်မှာ ဖြစ်ပါတယ်။

မြန်မာနိုင်ငံရဲ့ အေဆမ်မှာ ပါဝင်တက်ရောက်မှုဟာ မြန်မာနိုင်ငံအတွက် အဓိပ္ပာယ်လေးနက်မှု ကြီးမားပါတယ်။ အေဆမ်အဖွဲ့ဝင်အဖြစ် တက်ရောက်တဲ့အပြင် အာဆီယံအလှည့်ကျဥက္ကဋ္ဌ ဖြစ်တာကြောင့် မြန်မာနိုင်ငံ နိုင်ငံတော်သမ္မတအနေနဲ့ မိမိနိုင်ငံကို ကိုယ်စားပြုတဲ့အပြင် အာဆီယံကိုပါ ကိုယ်စားပြုရမှာဖြစ်ပါတယ်။ သက်တမ်းအနှစ် ၂၀ အတွင်း အေဆမ်အစည်းအဝေးများဟာလည်း အာရှနဲ့

ဥရောပ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုတွေကို နိုင်ငံရေး၊ စီးပွားရေး၊ ငွေရေးကြေးရေး၊ ဘဏ္ဍာရေးကဏ္ဍတွေသာမက ယဉ်ကျေးမှု၊ ပညာရေးနဲ့ သူတေသန လူငယ်ကဏ္ဍတွေမှာပါ တိုးချဲ့ဆောင်ရွက်နေနိုင်ပြီဖြစ်ပါတယ်။

မြန်မာနဲ့အေဆမ်သမိုင်းကြောင်းကို ပြန်ကြည့်ရင် အမှတ်တရဖြစ်စရာတွေ တော်တော်လေး ရှိခဲ့ပါတယ်။ အေဆမ်ဟာ ၁၉၉၆ မှာပေါ်လာပြီး မြန်မာနိုင်ငံဟာ ၁၉၉၇ ခုနှစ်မှာ အာဆီယံအဖွဲ့ဝင်ဖြစ်ခဲ့တာဖြစ်ပါတယ်။ ၁၉၉၆ ခုနှစ်ကစပြီး မြန်မာနိုင်ငံဟာ နိုင်ငံရေးအခြေအနေတွေကြောင့် အီးယူဥရောပသမဂ္ဂရဲ့ ဖိအားပေးမှု၊ ကန့်သတ်မှုများကို ရင်ဆိုင်နေရတဲ့ အချိန်ဖြစ်ပါတယ်။ ၁၉၉၈ ဒုတိယအေဆမ်အစည်းအဝေး ကို လန်ဒန်မြို့မှာ ကျင်းပတဲ့အခါ အာဆီယံအဖွဲ့ဝင် ခုနှစ်နိုင်ငံ၊ တရုတ်၊ ဂျပန်၊ တောင်ကိုရီးယား စုစုပေါင်း အာရှက ၁၀ နိုင်ငံနဲ့ ဥရောပက အီးယူ ၁၅ နိုင်ငံ တက်ရောက်ခဲ့ပါတယ်။ ဥရောပဘက်က အထူးသဖြင့် အီးယူက မြန်မာနိုင်ငံအေဆမ်မှာပါဝင်လာဖို့ကို လက်မခံသလို အာဆီယံဘက်ကလည်း အာဆီယံအဖွဲ့ဝင် ၁၀ နိုင်ငံစလုံးကို အေဆမ်မှာ ပါဝင်တက်ရောက်ခွင့်ပြုဖို့ ရပ်တည်တောင်းဆိုခဲ့ပါတယ်။

အဲဒီအချိန်က အေဆမ်က ပီပီပြင်ပြင် ဖြစ်မလာသေးတာကြောင့်ဥရောပဘက်က အာဆီယံ-အီးယူ ၁၉၈၀ ပရိုတိုကောမှာ မြန်မာနိုင်ငံ ပါဝင်လက်မှတ် မထိုးသေးတာ၊ ဒီပရိုတိုကောကို လက်မှတ်ထိုးမယ်ဆိုရင်လည်း ဒီမိုကရေစီရေးနဲ့ လူ့အခွင့်အရေး စောင့်ရှောက်မှုမှာတိုးတက်ဖို့ လိုနေတာတွေကို အကြိတ်အနယ်ဆွေးနွေးကြရပါတယ်။ အဲဒီအချိန်ကဆိုရင် အာရှ-ဥရောပ ဆက်ဆံရေးမှာ မြန်မာနိုင်ငံအရေးဟာ အဖုအထစ်တစ်ခုဖြစ်လာတယ်လို့တောင် ဆိုကြပါတယ်။ ဒါပေမယ့် အဲဒီကာလတစ်လျှောက်လုံး အာဆီယံဟာ မြန်မာကို အေဆမ်က ဖယ်ထားဖို့ ဥရောပဘက်က တောင်းဆိုတာကို လက်မခံဘဲ အာဆီယံ ၁၀ နိုင်ငံစလုံး တူညီပါဝင်ဖို့ကို ခိုင်ခိုင်မာမာရပ်တည်ခဲ့ပါတယ်။ မြန်မာမပါရင် အာဆီယံဘက်က ဒီအစည်းအဝေးကို မတက်ဘူးလို့တောင် ပြောတဲ့အထိ အာဆီယံစည်းလုံးညီညွတ်မှုကို ပြသခဲ့ပါတယ်။ နောက်ဆုံး အီးယူအဖွဲ့ဝင်သစ်တွေ အေဆမ်ကို ပါဝင်ဖို့ အီးယူဘက်က လိုလားလာတဲ့ အချိန်မှာ အာဆီယံအဖွဲ့ဝင်သစ်အားလုံးကိုလည်း လက်ခံလိုက်ရပါတော့တယ်။ ဒါတောင် ဥရောပဘက်က မြန်မာနိုင်ငံကို အစည်းအဝေးမှာ တက်ပဲတက်ရမယ်၊ စကားဝင်မပြောရဘူး၊ မဆွေးနွေးရဘူးတို့၊ မြန်မာနိုင်ငံရဲ့ တရားဝင်အမည်ကို မြန်မာအစိုးရသုံးနေတာမဟုတ်တဲ့ အမည်နဲ့ သုံးတာတို့၊ နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးအဆင့်ပဲ တက်ဖို့ တောင်းဆိုတာတို့ကို နည်းအမျိုးမျိုးနဲ့ ကန့်သတ်ဖို့ ကြိုးပမ်းခဲ့ပါတယ်။ မြန်မာကလည်း စတိပါဝင်ခွင့်ပေးတယ်ဆိုတာကို လက်မခံဘဲ ထိထိရောက်ရောက်ပါဝင်နိုင်ဖို့ အာဆီယံအတွင်း မိတ်ဆွေနိုင်ငံများနဲ့အတူ ရပ်တည်တောင်းဆိုခဲ့ပါတယ်။ အဲဒီအချိန်က မြန်မာနိုင်ငံမှာ ဖြစ်ပေါ်လာတဲ့ အပြုသဘော နိုင်ငံရေးတိုးတက်မှုလေးတွေကို အေဆမ်အောက်ခြေအဆင့် အစည်းအဝေးများမှာ တင်ပြစည်းရုံးခဲ့ရပါတယ်။ မြန်မာအစိုးရကို ဆန့်ကျင်နေသူတွေကလည်း အဲဒီအချိန်ကို အခွင့်ကောင်းယူပြီး မြန်မာကို ဖိနှိပ်တတ်ကြပါတယ်။

အဲဒီလိုနဲ့ မြန်မာနိုင်ငံက အေဆမ်ထိပ်သီးအစည်းအဝေးကို ၂၀၀၆ ခုနှစ် ဖင်လန်နိုင်ငံ ဟယ်လ်ဆင်ကီးမှာ ကျင်းပတဲ့အချိန်ကစပြီး နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီး ဦးဆောင်တက်ရောက်ခဲ့ပါတယ်။ ၂၀၀၈ ခုနှစ် တရုတ်နိုင်ငံမှာ

ကျင်းပတဲ့အချိန်၊ ၂၀၁၀ ဘယ်လ်ဂျီယံမှာ ကျင်းပတဲ့ အချိန်တွေမှာလည်း နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးပဲ ဦးဆောင်တက်ရောက်ခဲ့ပါတယ်။ ၂၀၀၆ ခုနှစ်ကစလို့ ကျင်းပတဲ့ နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီး အစည်းအဝေး၊ ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးအစည်းအဝေး၊ စီးပွားရေးဝန်ကြီး အစည်းအဝေးတို့မှာလည်း မြန်မာနိုင်ငံက ပါဝင်တက်ရောက်ခဲ့ပါတယ်။

ဒါကြောင့် အရင်က မြန်မာနိုင်ငံဟာ အေဆမ်အစည်းအဝေးတွေကိုတက်ဖို့ ခက်ခက်ခဲခဲကြိုးပမ်းခဲ့ရတာဖြစ်ပြီး မြန်မာသာမက အာဆီယံကပါ ပိုင်းဝန်းကြိုးပမ်းပေးခဲ့ရပါတယ်။ နောက်ပြီး အာရှမှာ ပြုလုပ်တဲ့ အစည်းအဝေးတွေထက် ဥရောပမှာ ပြုလုပ်တဲ့ အစည်းအဝေးအလှည့်ဆိုင်ရင် မြန်မာ ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့အတွက် ပြည်ဝင်ဗီဇကအစ ခက်ခဲမှုတွေနဲ့ ရင်ဆိုင်ခဲ့ရတာဖြစ်ပါတယ်။

အခုတော့ ဒီလိုဖြစ်ရပ်တွေ ကင်းဝေးသွားခဲ့ပါပြီ။ မြန်မာနိုင်ငံ မြန်မာကိုယ်စားလှယ်တွေကို အေဆမ်အစည်းအဝေးမှာ ဆန့်ကျင်မှု၊ မလိုလားမှု၊ ပြစ်တင်ဝေဖန်မှုများမရှိတော့ဘဲ အားပေးကူညီပံ့ပိုးမှုတွေက နေရာယူနေပါပြီ။ မြန်မာနိုင်ငံ ဒီမိုကရေစီရေး ပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုများကို အီးယူက ဦးဆောင်ထောက်ခံပံ့ပိုးနေပြီး မြန်မာ-အီးယူ ဆက်ဆံရေး ကောင်းလာတာနဲ့အမျှ အာဆီယံ-အီးယူ ဆက်ဆံရေး၊ အေဆမ်အတွင်း ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးတွေကိုပါ အထောက်အကူပြုလာနိုင်တာ ဖြစ်ပါတယ်။ အစိုးရသစ်လက်ထက်မှာ ၂၀၁၂ နိုဝင်ဘာ ၅-၇ က လာအိုနိုင်ငံ ဗီယင်ကျွန်းမှာ ကျင်းပတဲ့ နဝမအကြိမ် အေဆမ်အစည်းအဝေးကို နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန် ကိုယ်တိုင် တက်ရောက်ခဲ့တာဆိုရင် မြန်မာနိုင်ငံအနေနဲ့ ပထမဆုံးအကြိမ် အေဆမ်ထိပ်သီးအစည်းအဝေးကို နိုင်ငံတော်အကြီးအကဲ ဦးဆောင်တက်ရောက်ခဲ့တာပဲ ဖြစ်ပါတယ်။ ဒီမိုကရေစီ ပြုပြင်ပြောင်းလဲရေးတွေပြုလုပ်လာတဲ့ မြန်မာနိုင်ငံကို ဥရောပဒေသနိုင်ငံတွေက အထူးစိတ်ဝင်စား ထောက်ခံလာကြတဲ့ အခါ ဗီယင်ကျွန်း အစည်းအဝေးမှာ မြန်မာနိုင်ငံ နိုင်ငံတော်သမ္မတဟာ အစည်းအဝေး တက်ရောက်လာတဲ့ အထူးသဖြင့် ဥရောပနိုင်ငံများက ခေါင်းဆောင်များရဲ့ အစည်းအဝေးပြင်ပတွေ့ဆုံမှု အတော်များများကို လက်ခံတွေ့ဆုံခဲ့ရပါတယ်။ လူဇင်ဘတ်၊ ဒိန်းမတ်၊ အီတလီ၊ ဖင်လန်နိုင်ငံများက နိုင်ငံတော်အကြီးအကဲများဟာ မြန်မာနိုင်ငံ နိုင်ငံတော်သမ္မတကို ဗီယင်ကျွန်းမှာ တွေ့ဆုံဖို့ ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြပါတယ်။ နိုင်ငံတော်သမ္မတတင်မက မြန်မာနိုင်ငံခြားရေး ဝန်ကြီးကိုလည်း တွေ့ဆုံခဲ့တာတွေရှိလာပါတယ်။ ဒီလိုနဲ့ အေဆမ်ဟာ အာရှ-ဥရောပဆက်ဆံရေးအတွက်သာမကဘဲ မြန်မာနိုင်ငံရဲ့ ဥရောပကို ဆက်ဆံထိတွေ့မှု တိုးတက်စေတဲ့ဖိုရမ်တစ်ခုလည်း ဖြစ်လာပါတယ်။

အခုထပ်မံကျင်းပတော့မယ့် ဒသမအကြိမ် အေဆမ်အစည်းအဝေးကိုလည်း အီတလီနိုင်ငံ မီလန်မြို့မှာ အောက်တိုဘာ ၁၆ ရက်ကနေ ၁၇ ရက်အထိ ကျင်းပတဲ့အခါ နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးဆောင်တက်ရောက်မှာဖြစ်လို့ မြန်မာနိုင်ငံတော်ရဲ့ အကြီးအကဲအနေနဲ့ ဥရောပမှာ ကျင်းပတဲ့ အေဆမ်ထိပ်သီးအစည်းအဝေးကို ပထမဆုံးအကြိမ် တက်ရောက်ခြင်းပဲဖြစ်ပါတယ်။ အေဆမ်ဟာ အာရှနဲ့ဥရောပက နိုင်ငံပေါင်း ၅၀ နီးပါး ပါဝင်တက်ရောက်တဲ့ ထိပ်သီးအစည်းအဝေးဖြစ်တာကြောင့် ဒီအစည်းအဝေးမှာ ရရှိခဲ့တဲ့ အတွေ့အကြုံများ၊ တည်ဆောက်ခဲ့တဲ့ ခင်မင်ရင်းနှီးမှုများက မြန်မာနိုင်ငံရဲ့ နိုင်ငံတကာဆက်ဆံရေး၊ ဒီမိုကရေစီစနစ် တည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းများကို များစွာ အထောက်အကူပြုနိုင်တဲ့အကြောင်း တင်ပြအပ်ပါတယ်။ ။

■ မြန်မာနိုင်ငံ ဒီမိုကရေစီရေး ပြုပြင်ပြောင်းလဲ မှုများကို အီးယူက ဦးဆောင်ထောက်ခံ ပံ့ပိုးနေပြီး မြန်မာ-အီးယူ ဆက်ဆံရေး ကောင်းလာတာနဲ့အမျှ အာဆီယံ-အီးယူ ဆက်ဆံရေး၊ အေဆမ်အတွင်း ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးတွေကိုပါ အထောက်အကူပြုလာနိုင်တာဖြစ်။

အားကစားပြိုင်ပွဲများ ကျင်းပပေးရန် ဒေသခံလူငယ်များလိုလား

ရေစကြို အောက်တိုဘာ ၁၅
မကွေးတိုင်းဒေသကြီး ရေစကြိုမြို့တွင် မြို့နယ်အားကစားကွင်းကြီးကို ၁၉၉၉ ခုနှစ်က ဆောက်လုပ်ခဲ့ပြီး အားကစားကွင်းကြီး၏ အကျယ်မှာ ၁၄ ဒသမ ၆၀၆ ဧက ကျယ်ဝန်းပြီး ဘောလုံးပွဲအပါအဝင် အားကစားပြိုင်ပွဲများ လုံးဝ(လုံးဝ) မကျင်းပနိုင်ခဲ့သည့်မှာ ငါးနှစ်ကျော်ခဲ့ပြီဖြစ်၍ ဒေသခံလူငယ်များက အားကစားပြိုင်ပွဲများ ကျင်းပပေးရန် လိုလားလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

“ကျွန်တော်တို့ မြို့နယ်အားကစားကွင်းကြီးကို လမ်းစဉ်ပါတီခေတ်က ဆောက်လုပ်ခဲ့တာပါ။ ကွင်းအကျယ်က ၁၄ ဒသမ ၆၀၆ ဧကကျယ်ပါတယ်။ ကွင်းရဲ့ လေးဖက်လေးတန်ကို ၈ ပေ မြင့်တဲ့ အုတ်တံတိုင်းကာရံထားပြီး ကွင်းထဲမှာလည်း မီတာ ၄၀၀ ပြေးလမ်းနဲ့ ပွဲကြည့်စင်တစ်ခုကိုလည်း ထည့်သွင်းတိုင်းဒေသကြီးမှာတော့ အကျယ်ဆုံးနဲ့ အကြီးဆုံးကွင်းဖြစ်ပါတယ်။ ဟိုတုန်း

ကတော့ မြို့နယ်ဥက္ကဋ္ဌမလား အပါအဝင် ကျောင်းပေါင်းစုံ အားကစားပြိုင်ပွဲတွေ၊ ခရိုင်အဆင့် ဘောလုံးပြိုင်ပွဲတွေ၊ တပ်ရင်းတပ်ဖွဲ့ပြိုင်ပွဲတွေ ရှိခဲ့ပါတယ်။ မကွေးတိုင်းဒေသကြီးလက်ရွေးစင်တွေကိုလည်း ဒီကွင်းကြီးက မွေးထုတ်ပေးနိုင်ခဲ့ပါတယ်။ ဘောလုံးပွဲတွေ ကျင်းပတိုင်း ရန်ဖြစ်တာနဲ့ ဘောလုံးပွဲ ကျင်းပရာမှာ ရန်ပုံငွေ အခက်အခဲရှိတာတွေ စတဲ့ အကြောင်းကြောင်းတွေကြောင့် အား

ကစားပွဲတွေ လုံးဝ မကျင်းပနိုင်တော့တာ ငါးနှစ်ကျော်ပြီ” ဟု ရှေ့မီနောက်မီ အားကစားသမားကြီးတစ်ဦးက ဆိုပါသည်။
ယခုအခါ ဘောလုံးအပါအဝင် မြန်မာ့အားကစားလည်း ဦးမော့လာပြီဖြစ်၍ ဒေသခံဝါသနာရှင် လူငယ်များက ဘောလုံးအပါအဝင် အားကစားပွဲများ ပြန်လည် ကျင်းပပေးရန် လိုလားလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။
အောက်တိုဘာ ၇ ရက်က အားကစားဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးတင့်ဆန်းသည် ရေစကြိုမြို့နယ်အားကစားကွင်းသို့ ရောက်ရှိကြည့်ရှုစစ်ဆေးပြီး ငွေကျပ်သိန်း ၁၇၆၀ ဖြင့် ပေ ၁၂၀၊ ပေ ၉၀ မိုးလုံလေလုံ အားကစားရုံတစ်ရုံ ဆောက်



လုပ်ရန် ခွင့်ပြုပေးခဲ့ကြောင်းနှင့် စိုပြည်ရေးအတွက် ရေစက်၊ ရေစင်ပြေးလမ်းပတ်လည်သံဆန်ခါ ကာရံ လိုအပ်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ ရန်နှင့် ဘောလုံးကွင်း စိမ်းလန်းစေရေးအတွက် (ရေစကြို)

ရွတ်ဆိုရေးရာကဏ္ဍ

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်မှ

ယင်းနောက် “နိုင်ငံတော်သမ္မတထံမှ သဘောထားမှတ်ချက်ဖြင့် ပြန်လည်ပေးပို့လာသော လျှပ်စစ်ဥပဒေကြမ်း” နှင့်စပ်လျဉ်း၍ ဥပဒေကြမ်းပူးပေါင်းကော်မတီဝင် ဦးခင်မောင်ညိုက ကော်မတီ၏ လေ့လာတွေ့ရှိချက်နှင့် သဘောထားမှတ်ချက်များပါဝင်သော အစီရင်ခံစာကို ဖတ်ကြားတင်ပြသည်။

အပိုဒ်ခွဲ (ဃ) ပုဒ်မခွဲ (ဂ)အရ လျှပ်စစ်ဓာတ်အားပေးရေးကော်ပိုရေးရှင်းကို ဖွဲ့စည်းရာတွင် သက်ဆိုင်ရာ လျှပ်စစ်ဓာတ်အားပေးရေးအဖွဲ့၏ နိုင်ငံတော်က မတည်ထုတ်ပေးထားသော ရင်းနှီးငွေများကိုလည်းကောင်း၊ ဌာနကပိုင်ဆိုင်သော ငွေကြေးနှင့် ရွှေ့ပြောင်းနိုင်သော ပစ္စည်းများ၊ မရွှေ့ပြောင်းနိုင်သောပစ္စည်းများကို လည်းကောင်း၊ ရရန်ပိုင်ခွင့်နှင့် ပေးရန်တာဝန်များကိုလည်းကောင်း

လျှပ်စစ်ဓာတ်အားပေးရေး ကော်ပိုရေးရှင်းက ဆက်ခံရစေရမည်ဖြစ်ကြောင်း။ အပိုဒ်ခွဲ (င) ပုဒ်မခွဲ (ဂ)အရ ဖွဲ့စည်းသော လျှပ်စစ်ဓာတ်အားပေးရေးအဖွဲ့ သို့မဟုတ် လျှပ်စစ်ဓာတ်အားပေးရေးကော်ပိုရေးရှင်းကို စီးပွားရေးဆန်ဆောင်ရွက်နိုင်ရန် အများနှင့်သက်ဆိုင်သော ကော်ပိုရေးရှင်းအဖြစ် သင့်လျော်သည့်အချိန်တွင် တည်ထောင်ဆောင်

ရွက်ခွင့်ပြုနိုင်ကြောင်း။ ပြည်ထောင်စု လွှတ်တော် ဥပဒေကြမ်းပူးပေါင်းကော်မတီသည် “နိုင်ငံတော်သမ္မတ၏ သဘောထားမှတ်ချက်ဖြင့် ပြန်လည်ပေးပို့လာသော လျှပ်စစ်ဥပဒေကြမ်း” နှင့်စပ်လျဉ်း၍ ဥပဒေကြမ်း၏ အပိုဒ် ၂၊ အပိုဒ်ခွဲ (ဃ) ကို နိုင်ငံတော်သမ္မတ၏ သဘောထားမှတ်ချက်အတိုင်းလည်းကောင်း၊ အပိုဒ် ၄၊ အပိုဒ်ခွဲ (က)နှင့် အပိုဒ် (၆)ကို ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်၏

အတည်ပြုချက်အတိုင်း ပြဋ္ဌာန်းသင့်ပါကြောင်းနှင့် အပိုဒ် ၈၊ အပိုဒ်ခွဲ (ခ)၊ အပိုဒ်ခွဲ (ဃ)နှင့် အပိုဒ်ခွဲ (င)၊ အပိုဒ် ၂၇၊ အပိုဒ် ၃၂၊ အပိုဒ်ခွဲ (ဂ)၊ အပိုဒ် ၅၈ တို့ကို နိုင်ငံတော်သမ္မတ၏ သဘောထား မှတ်ချက်နှင့်အညီ ဥပဒေကြမ်းပူးပေါင်းကော်မတီ၏ ပြင်ဆင်အတည်ပြုချက်အတိုင်း ပြဋ္ဌာန်းသင့်ပါကြောင်း စသည်ဖြင့် ပါရှိသည်။ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်နာယက ယင်းဥပဒေကြမ်းများနှင့်

စပ်လျဉ်းသည့် နိုင်ငံတော်သမ္မတ၏ သဘောထားမှတ်ချက်များကို ဆွေးနွေးလိုသည့် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များရှိပါက အမည်စာရင်းတင်သွင်းနိုင်ကြောင်း ကြေညာခဲ့သည်။ ပထမအကြိမ် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် (၁၁)ကြိမ်မြောက် ပုံမှန်အစည်းအဝေး(၁၅)ရက်မြောက်နေ့ကို အောက်တိုဘာ ၂၀ ရက် မွန်းလွဲပိုင်းတွင် ဆက်လက်ကျင်းပမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ (သတင်းစဉ်)

ပြည်သူ့လွှတ်တော်အစည်းအဝေး

ကျေးလက်ရေပေးဝေရေးလုပ်ငန်းများအတွက် ဘဏ္ဍာငွေတိုးမြှင့်ရရှိသဖြင့် ပြည်သူများလိုအပ်ချက်နှင့်အညီ ဆောင်ရွက်ပေးနိုင်မည်

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၁၅ ပထမအကြိမ် ပြည်သူ့လွှတ်တော် (၁၁)ကြိမ်မြောက် ပုံမှန်အစည်းအဝေး (၁၅)ရက်မြောက်နေ့ကို ယနေ့ နံနက် ၁၀ နာရီတွင် ကျင်းပခဲ့သည်။ ပုဇွန်တောင် မဲဆန္ဒနယ်မှ ဦးအောင်ဇင်၏ “လယ်ယာလုပ်သားနှင့် ရွှေ့ပြောင်းလုပ်သားများအပြင် လက်လုပ်လက်ကားများအတွက် လူမှုစီးပွားရေးသာမက လူမှုနိုင်ငံရေးဘဝကိုပါ တည်ငြိမ်စေရေးအတွက် လူဦးရေဆိုင်ရာ ပေါ်လစီတစ်ခု ချမှတ်ရေးဆွဲရန် အစီအစဉ် ရှိ/မရှိ” မေးခွန်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍ လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် ပြည်သူ့အင်အားဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးဝင်းမြင့်က လူဦးရေပေါ်လစီ ရေးဆွဲနိုင်ရေးအတွက် တိကျသေချာသော လူဦးရေကိန်းဂဏန်းများရှိရန် လိုအပ်သဖြင့် သန်းခေါင်စာရင်းကို ကောက်ယူရခြင်းဖြစ်ပါကြောင်း၊ ယင်းလုပ်ငန်းစဉ်ကြီးတစ်ခုလုံး ပြီးဆုံးချိန်တွင် လူဦးရေပေါ်လစီအား ရေးဆွဲသွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ရရှိသော သန်းခေါင်စာရင်းအချက်အလက်များအပေါ် မူတည်၍ လူဦးရေမူဝါဒများကို ချမှတ်ရေးဆွဲသွားရမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ လူဦးရေ မူဝါဒရေးဆွဲပါက မိမိနိုင်ငံအတွက် သင့်လျော်မှုအရှိဆုံး၊ အဆီလျော်ဆုံးဖြစ်သည့် အနေတော်လူဦးရေ မိမိနိုင်ငံ၏ သယံဇာတကြွယ်ဝမှု၊ စီးပွားရေး၊ လူမှုရေး၊ ယဉ်ကျေးမှုအခြေအနေ၊ ပထဝီဒေသအလိုက် လူဦးရေပုံနှံ့နေထိုင်မှု၊ မိမိနိုင်ငံ၏ လက်ရှိ လူဦးရေတိုးနှုန်း၊ မွေးနှုန်း၊ သေနှုန်း၊ ပြောင်းရွှေ့နေထိုင်နှုန်း၊ မျှော်မှန်းသက်တမ်း၊ အိမ်နီးချင်းနိုင်ငံများ၏ လူဦးရေ သိပ်သည်းဆ၊ ပျံ့နှံ့



ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးဝင်းမြင့် ဖြေကြားစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

နယ်များတွင် စိုက်ပျိုးရေးရရှိရေးအတွက် ဆည်တစ်ခုခုတည်ဆောက်ခြင်း၊ ဆည်ရေသောက်စနစ်များ၊ ရေတံခါးများ တည်ဆောက်ခြင်း၊ ပြုပြင်ခြင်း၊ ကျေးလက်ဆည်ကန်များ ပြုပြင်ခြင်းတို့ကို စဉ်ဆက်မပြတ် ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိပါကြောင်း၊ ၂၀၁၃-၂၀၁၄ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်တွင် မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးအတွင်း တိုင်းဒေသကြီးရန်ပုံငွေဖြင့် ဆည်ငယ်၊ ကန်ငယ် ၂၀၆ ခု၊ သီးသန့်ရန်ပုံငွေဖြင့် ဆည်ငယ်၊ ကန်ငယ် ၂၀၈ ခု၊ ကျန်တိုင်းဒေသကြီးနှင့်ပြည်နယ်များတွင် လည်း နွေစပါးရေ ရရှိရေးလုပ်ငန်းများ၊ ကန်ငယ်ပြုပြင်ခြင်းလုပ်ငန်းများကို ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ပါကြောင်း။



ပုဇွန်တောင် မဲဆန္ဒနယ်မှ ဦးအောင်ဇင် မေးမြန်းစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာရေးနှစ် ကျေးလက်ဒေသ စိုက်ပျိုးရေးနှင့် အခြေအနေနှင့် အမျိုးသားလုံခြုံရေးအတွက် လိုအပ်ချက်များ ထည့်သွင်း ရေးဆွဲရမည်ဖြစ်ပါကြောင်းဖြင့် ဖြေကြားသည်။ ရေရရှိရေးမေးခွန်း (၂)ခုနှင့် စပ်လျဉ်း၍ မွေးမြူရေး၊ ရေလုပ်ငန်းနှင့် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးခင်မောင်အေးက ပြန်လည်ဖြေကြားခဲ့သည်။ ဂန့်ဂေါမဲဆန္ဒနယ်မှ ဦးအောင်မြင့်၏ “နိုင်ငံအဝန်း သင့်တင့်သော ကျေးရွာတိုင်း၌ စိုက်ပျိုးရေး ရရှိရေးအတွက် ဆည်ငယ်၊ ကန်ငယ်များ တည်ဆောက်ပေးခြင်း၊ မြေအောက်ရေတွင်းများ တူးဖော်ပေးခြင်းနှင့် လျှပ်စစ်ဖြင့် ရေတင်ပေးခြင်းများ ဆောင်ရွက်ပေးရန် အစီအစဉ် ရှိ/မရှိ” မေးခွန်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍ လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာနအနေဖြင့် တိုင်းဒေသကြီး၊ ပြည်

သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း။ ကျေးလက်ရေရရှိရေး အပူပိုင်း ဇုန်တိုင်းဒေသကြီးသုံးခုတွင် ၂၀၁၂-၂၀၁၃ မှ ၂၀၁၆-၂၀၁၇ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အထိ ကျေးရွာပေါင်း ၈၇ ရွာတွင် ရေရရှိရေးလုပ်ငန်းစဉ် ခုအား JICA ဖြင့် ပူးပေါင်း၍ လည်းကောင်း၊ တိုင်းဒေသကြီး၊ ပြည်နယ်(၁၄)ခုတွင် ၂၀၁၂-၂၀၁၃ မှ ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အထိ ကျေးရွာပေါင်း ၇၄၂ ရွာတွင် ရေရရှိရေးလုပ်ငန်း စဉ်အား ခုအား ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန ခွင့်ပြုရန်ပုံငွေဖြင့် လည်းကောင်း အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါကြောင်း။ ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်တွင် ကျေးလက်ရေပေးဝေရေး လုပ်ငန်းများအတွက် ငွေကျပ် သန်းပေါင်း ၃၈၂၇၅ ဒသမ ၅၅ သန်းအထိ တိုးမြှင့်ခွဲဝေရရှိခဲ့သဖြင့် တွင်းတိမ် ၁၇၆ တွင်း၊ တွင်းနက် ၉၈၂ တွင်း၊

လက်တူးတွင်း ၃၁၉ တွင်း၊ ရေကန် ၈၆၈ ကန်၊ စီမံခန့်ခွဲရေးသွယ်ယူခြင်း ဂူစုစုနှင့် အခြားရေပေးရေးလုပ်ငန်း ၂၂၆ ခု စုစုပေါင်းရေရရှိရေးလုပ်ငန်း ၃၃၀၉ ခုအား ဒေသခံ ပြည်သူများ၏ လိုအပ်ချက်နှင့်အညီ ဆောင်ရွက်ပေးနိုင်မည် ဖြစ်ပါကြောင်းဖြင့် ဖြေကြားသည်။ တပ်မတော်သားကိုယ်စားလှယ် ဗိုလ်မှူးဇင်မျိုးလတ်၏ “နေရာသိ၌ နှစ်စဉ်ကြုံတွေ့နေရသော သောက်သုံးရေရှားပါးမှု ပြဿနာများကို ဖြေရှင်းပေးနိုင်ရန်နှင့် နှစ်တို/နှစ်ရှည် စီမံကိန်းများ မည်ကဲ့သို့ ချမှတ်အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်သွားမည်” မေးခွန်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍ မွေးမြူရေး၊ ရေလုပ်ငန်းနှင့် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနမှ ၂၀၁၁-၂၀၁၂ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်မှ ၂၀၁၅-၂၀၁၆ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အထိ ကျေးလက်ရေရရှိရေး (၅)နှစ်စီမံကိန်း၊ ၂၀၁၁-၂၀၁၂ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်မှ ၂၀၁၀-၂၀၁၁ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အထိ ကျေးလက်ရေရရှိရေး အနှစ် ၂၀ စီမံကိန်းများ ရေးဆွဲ၍ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါကြောင်း၊ အပူပိုင်းဇုန် တိုင်းဒေသကြီး(၃)ခုတွင် ၂၀၁၂-၂၀၁၃ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်မှ ၂၀၁၆-၂၀၁၇ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အထိ ကျေးရွာပေါင်း ၈၇ ရွာတွင် ရေရရှိရေးလုပ်ငန်း စဉ်အား JICA ဖြင့် ပူးပေါင်း၍လည်းကောင်း၊ တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ် ၁၄ ခုတွင် ၂၀၁၂-၂၀၁၃ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်မှ ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာရေးနှစ် အထိ

ကျေးရွာပေါင်း ၃၁၆ ရွာတွင် ရေရရှိရေးလုပ်ငန်း ၃၃၆ ခုအား UNICEF ဖြင့် ပူးပေါင်း၍လည်းကောင်း၊ ၂၀၁၂-၂၀၁၃ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်မှ ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အထိ ကျေးရွာပေါင်း ၇၄၀ ရွာတွင် ရေရရှိရေး လုပ်ငန်း စဉ်အား ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန၏ ခွင့်ပြုရန်ပုံငွေဖြင့်လည်းကောင်း အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါကြောင်း။ တိုင်းဒေသကြီးပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့များအနေဖြင့် သောက်သုံးရေရှားပါးမှု ပြဿနာများကို ဖြေရှင်းနိုင်ရေးအတွက် နယ်စပ်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးရန်ပုံငွေဖြင့်လည်းကောင်း၊ စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့များ ရန်ပုံငွေဖြင့်လည်းကောင်း၊ မွေးမြူရေး၊ ရေလုပ်ငန်းနှင့် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးဝန်ကြီးဌာန၏ နှစ်တို/နှစ်ရှည်စီမံကိန်းများဖြင့်လည်းကောင်း၊ ကုလသမဂ္ဂလက်အောက်ခံအဖွဲ့အစည်းဖြစ်သည့် UNICEF နှင့် ဂျပန်အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေး အေဂျင်စီ (JICA) စသည့် အဖွဲ့အစည်းများ ဖြင့်မြို့ပြ၊ ကျေးရွာအနွဲ့အပြား ရေပေးဝေရေးလုပ်ငန်းများစီမံဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်တွင် မွေးမြူရေး၊ ရေလုပ်ငန်းနှင့် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးဝန်ကြီးဌာနမှ ငွေကျပ် ၃၈၂၇၅ ဒသမ ၅၅ သန်းဖြင့် လုပ်ငန်းပေါင်း ၃၃၀၉ ခုအား အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါကြောင်းဖြင့် ဖြေကြားခဲ့သည်။ (သတင်းစဉ်)

အမျိုးသားလွှတ်တော်အစည်းအဝေး

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ဆိုင်ရာ ဖွံ့ဖြိုးရေးရန်ပုံငွေ ဥပဒေကြမ်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍ လွှတ်တော်ကအတည်ပြု

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၁၅ ပထမအကြိမ်အမျိုးသား လွှတ်တော် (၁၁) ကြိမ်မြောက် ပုံမှန်အစည်းအဝေး (၁၅) ရက်မြောက်နေ့ကို ယနေ့နံနက် ၁၀ နာရီတွင် အမျိုးသားလွှတ်တော်အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။ အစည်းအဝေးတွင် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၄) မှ ဒေါက်တာမြတ်ဉာဏစိုး၏ “စက်မှုဇုန်မြေကွက်များတွင် အမှန်တကယ် လုပ်ကိုင်ဆောင်ရွက်နေသူ လုပ်ငန်းရှင်များထံမှ မြေကွက်ပါမစ်ရရှိသူများထံ ငှားရမ်းခရေးကြီးဖြင့် စွာပေးပြီး ငှားရမ်းဆောင်ရွက်နေရသည့်အပေါ် ဖြေရှင်းပေးနိုင်ခြင်းရှိ/မရှိနှင့် နိုင်ငံခြားရင်းနှီးမြှုပ်နှံသူများအတွက်လည်း စက်မှုဇုန်မြေဈေးကြီး

မြင့်မှုသည် မြန်မာနိုင်ငံသို့ လာရောက်ရင်းနှီးမြှုပ်နှံရာတွင် အဓိကအကျဆုံးသော အခက်အခဲဖြစ်ပေါ်နေသည့်အပေါ် ဖြေရှင်းဆောင်ရွက်ပေးနိုင်ခြင်း ရှိ/မရှိ” မေးခွန်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍ စက်မှုဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးသိန်းအောင်က စည်းကမ်းနှင့် မညီညွတ်သည့် မြေလွတ်မြေကွက်လပ်များကို စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီတစ်ရပ်ဖွဲ့စည်းပြီး စက်ရုံ၊ အလုပ်ရုံများ တည်ဆောက်ရေးအတွက် အကောင်အထည်ဖော်မည့်ကာလကို သက်ဆိုင်ရာ လုပ်ငန်းရှင်များအား အသိပေးညှိနှိုင်းပြီး လုပ်ငန်းအဆိုပြုချက်တင်ပြစေခြင်း၊ တည်ဆောက်မည့် လုပ်ငန်းပမာဏကို မူတည်၍ အဆိုပြုချက်နှင့် စီမံကိန်းကာလကို ကော်မတီမှ အတည်ပြုပြီး လုပ်ငန်း အကောင်



ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးသိန်းအောင် ဖြေကြားစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

အတွင်း ပြီးစီးအောင် ဆောင်ရွက်နိုင်ခြင်းမရှိသည့် မြေကွက်များကို ဒဏ်ကြေးငွေများ ပေးသွင်းစေခြင်းတို့အထိ ဆောင်ရွက်နိုင်ရန် စီစဉ်လျက်ရှိပါကြောင်း။ ထို့အပြင် ပြည်တွင်း၊ ပြည်ပရင်းနှီးမြှုပ်နှံသူများအနေဖြင့် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံလုပ်ကိုင်ရာတွင် မြေဈေးကြီးမြင့်မှု ရှောင်လွှဲနိုင်ရန် စက်မှုဇုန်ကြီးကြပ်ရေးကော်မတီ၏ ကြီးကြပ်မှုဖြင့် Factory Apartment များ ဆောက်လုပ်ဖော်ထုတ်ပြီး နေရာငှားရမ်းပေးသွားနိုင်ရေးအတွက် သက်ဆိုင်ရာတိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့က စီစဉ်လျက်ရှိပါကြောင်း၊ ပြည်တွင်းပြည်ပရင်းနှီးမြှုပ်နှံသူများအနေဖြင့် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးမှလွှဲ၍ ကျန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ပြည်နယ်များရှိ



ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၄) မှ ဒေါက်တာမြတ်ဉာဏစိုး မေးမြန်းစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

ဒေသကြီး၊ ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့များနှင့် ဆက်သွယ်ဆောင်ရွက်ရန် လိုအပ်ပါကြောင်း။ စက်မှုဇုန်တစ်ခုတည်ထောင်ရာတွင် ပင်လယ်ရေလမ်းခရီးနှင့် ဆိပ်ကမ်းကောင်းတည်ရှိမှုသည် အရေးကြီးသဖြင့် ပင်လယ်ထွက်ပေါက်တွင်တည်ရှိသည့် ပုဏ္ဏားကျွန်းစက်မှုဇုန်သည် ပြည်တွင်းပြည်ပရင်းနှီးမြှုပ်နှံသူများ၏ လိုလားချက်များနှင့် ကိုက်ညီသဖြင့် သက်ဆိုင်ရာပြည်နယ်အစိုးရနှင့် ဆက်သွယ်လုပ်ကိုင်ကြမည်ဆိုပါက သက်သာသည့်နှုန်းထားဖြင့် မြေငှားရမ်းလုပ်ကိုင်နိုင်ကြမည်ဖြစ်ကြောင်းဖြင့် ရှင်းလင်းဖြေကြားသည်။ တောင်သူလယ်သမား အခွင့်အရေးကာကွယ်ရေးနှင့်အကျိုးစီးပွားမြှင့်တင် ရေးဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့် ဥပဒေကြမ်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ဥပဒေကြမ်းကော်မတီ၏ သဘောထားမှတ်ချက်နှင့် လေ့လာတွေ့ရှိချက်အစီရင်ခံစာများမှာ ၈ ကော်လံ ၁ သို့

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး

ထားဝယ်အထူးစီးပွားရေးဇုန်ကိစ္စများ ဆွေးနွေးရန် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးအေးမြင့် ဂျပန်သို့ထွက်ခွာ

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၁၅

ထားဝယ်အထူးစီးပွားရေးဇုန် တည်ဆောက်ရေးအထူးလုပ်ငန်းအဖွဲ့ ဥက္ကဋ္ဌ အလုပ်သမား၊ အလုပ်အကိုင် နှင့် လူမှုဖူလုံရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးအေးမြင့် ဦးဆောင်သော မြန်မာကိုယ်စား လှယ်အဖွဲ့သည် ထားဝယ်အထူး စီးပွားရေးဇုန်နှင့် ဆက်စပ်စီမံကိန်းများ အကောင်အထည်ဖော်ရေးနှင့် ပတ်သက်၍ ဂျပန်နိုင်ငံ စီးပွားရေး၊ ကုန်သွယ်ရေးနှင့် စက်မှုဝန်ကြီးဌာန (Ministry of Economy, Trade and Industry-METI) မှ တာဝန် ရှိပိုင်သူများ၊ ဂျပန်နိုင်ငံမှ လုပ်ငန်းရှင်များနှင့် တွေ့ဆုံဆွေးနွေးရန်နှင့် ဂျပန်နိုင်ငံ ကာရှီးမား စက်မှုနယ်မြေ (Kashima Maritime Industrial Estate)အား လေ့လာရန် အတွက် METI ၏ ဖိတ်ကြားချက် အရ အောက်တိုဘာ ၁၃ ရက်တွင် ဂျပန်နိုင်ငံသို့ သွားရောက်ခဲ့သည်။

ထားဝယ်အထူးစီးပွားရေးဇုန် စီမံကိန်းအား မြန်မာ့ဆိပ်ကမ်း အာဏာပိုင်နှင့် အိတ်ဘလျံ-ထိုင်း ကုမ္ပဏီတို့သည် ၂၀၁၀ ပြည့်နှစ် နိုဝင်ဘာ ၂ ရက်တွင် ချုပ်ဆိုသော မူဘောင်သဘောတူညီချက် (Framework Agreement) ဖြင့်

လုပ်ငန်းများ စတင်ခဲ့သော်လည်း စီမံကိန်းလုပ်ငန်းများ ပိုမိုထိရောက် လျင်မြန်စွာ အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်နိုင်ရန်အတွက် နှစ် နိုင်ငံအစိုးရများမှ ပူးပေါင်းပါဝင် ဆောင်ရွက်ကြရန် မြန်မာ-ထိုင်း နှစ်နိုင်ငံ နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးများက ၂၀၁၂ ခုနှစ် ဇူလိုင် ၂၃ ရက်တွင် ဗန်ကောက်မြို့၌ သဘောတူညီ ချက်ကို လက်မှတ်ရေးထိုးခဲ့သည်။ ဆက်လက်၍ မြန်မာနိုင်ငံဘက်မှ ဒုတိယသမ္မတ ဦးညွှန်ထွန်း ပူးတွဲ ဥက္ကဋ္ဌအဖြစ် ဆောင်ရွက်သည့် ပူးတွဲအဆင့်မြင့်ကော်မတီနှင့် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးအေးမြင့် ပူးတွဲဥက္ကဋ္ဌအဖြစ် ဆောင်ရွက်သည့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု ပူးတွဲကော် မတီများကို ဖွဲ့စည်း၍ ပူးပေါင်းဆောင် ရွက်ခဲ့သည်။

ထားဝယ်အထူးစီးပွားရေးဇုန် စီမံကိန်းတွင် ရင်းနှီးမြုပ်နှံသူများ အနေဖြင့် နိုင်ငံတကာ လုပ်ထုံးလုပ် နည်းများနှင့်အညီ ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင် ရင်း နှီးမြုပ်နှံနိုင်ရေး ညှိနှိုင်းလမ်းဖွင့်ပေး မည့်ပင်မကုမ္ပဏီ (Special Purpose Vehicle-SPV) ကို မြန်မာ နိုင်ငံဘက်မှ နိုင်ငံခြားစီးပွားဆက် သွယ်ရေးဦးစီးဌာန(FERD)နှင့် ထိုင်း နိုင်ငံဘက်မှ Neighbouring

Countries Economic Deve- lopment Cooperation Agency (NEDA) တို့က တာဝန်ခံဌာနများ အဖြစ် ဆောင်ရွက်လျက် ထားဝယ် အထူးစီးပွားရေးဇုန်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက် ရေး ကုမ္ပဏီလီမိတက်အမည်ဖြင့် ထိုင်းနိုင်ငံတွင် ဖွဲ့စည်းမှတ်ပုံတင် နိုင်ခဲ့သည်။ ၂၀၁၃ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၂၁ ရက်တွင် ပြုလုပ်သည့် စတုတ္ထ အကြိမ် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု ပူးတွဲ ကော်မတီ အစည်းအဝေး၌ ထားဝယ်အထူးစီးပွားရေးဇုန် စီမံ ခန့်ခွဲမှုကော်မတီမှ ထားဝယ်အထူး စီးပွားရေးဇုန် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ကုမ္ပဏီလီမိတက်သို့ ထားဝယ် ဆောင်ရွက်ရာတွင် လုပ်ပိုင်ခွင့်ပေး သည့် မူဘောင်သဘောတူညီချက် (Framework Agreement) အား ချုပ်ဆိုပြီး အဆိုပါ သဘောတူညီ ချက်အရ လုပ်ငန်းများကို ဆက် လက်ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြသည်။

ထားဝယ်အထူးစီးပွားရေးဇုန် စီမံကိန်း မြေဧရိယာသည် ကျယ်ဝန်း ပြီး လုပ်ငန်းပမာဏကြီးမားခြင်း၊ ငွေကြေးရင်းနှီးမှု လိုအပ်ချက်များ ပြားခြင်းတို့ကြောင့် ဒေသခံပြည်သူ များ အလုပ်အကိုင် ဆောင်ရွက်စွာ ရရှိရေးနှင့် စီမံကိန်းလျင်မြန်စွာ

အကောင်အထည် ဖော်နိုင်ရေး အတွက် ထားဝယ်အထူးစီးပွားရေး ဇုန်စီမံကိန်းအား ကနဦးစီမံကိန်း နှင့် ပင်မစီမံကိန်းများဟု ခွဲခြားပြီး နှစ်လမ်းသွားကားလမ်း၊ ဆိပ်ကမ်း ငယ်၊ ကနဦးစက်မှုဇုန်၊ ကနဦးလျှပ်စစ် ဓာတ်အားပေးလုပ်ငန်း၊ ကနဦး မြို့ပြစီမံကိန်း၊ ကနဦးရေပေးဝေရေး နှင့် ဆက်သွယ်ရေးလုပ်ငန်းများ ပါဝင်သည့် ကနဦးစီမံကိန်းအား စတင်အကောင်အထည်ဖော်နိုင်ရန် ဆောင်ရွက်ခဲ့သည်။

ပူးတွဲကော်မတီများ ဖွဲ့စည်း ဆောင်ရွက်ခဲ့ပြီးနောက် ထားဝယ် အထူးစီးပွားရေးဇုန်စီမံကိန်းတွင် ဂျပန်နိုင်ငံမှ ပါဝင်လာစေရေးအတွက် မြန်မာ-ဂျပန်သီးသန့်ဆွေးနွေးခြင်း သုံးကြိမ်၊ မြန်မာ-ထိုင်း-ဂျပန်သုံး ပွင့်ဆိုင်ဆွေးနွေးခြင်း သုံးကြိမ် ဆောင်ရွက်ပြီး ဖိတ်ခေါ်မှုများ ပြုလုပ်ခဲ့သည်။ ကနဦးစီမံကိန်း လုပ် ငန်းများအတွက် စီမံကိန်းကြီးကြပ် သူ Project Management Office (PMO) အဖြစ်ဆောင်ရွက်ရန် ဂျာမနီနိုင်ငံမှ Roland Berger Strategy Consultants ကုမ္ပဏီအား တာဝန်ပေးအပ်ပြီး ကနဦးစီမံကိန်း များအတွက် အိတ်ဘလျံ-ထိုင်းကုမ္ပဏီ နှင့် ဂျပန်အဖွဲ့ (METI) တို့သို့

Selective Tender ပေးပို့ ဖိတ်ခေါ် ခဲ့ရာ အိတ်ဘလျံ-ထိုင်း ကုမ္ပဏီနှင့် မိတ်ဖက်ကုမ္ပဏီများမှာ Terms of Reference (TOR)ပါ အချက် အလက်များနှင့်အညီ Application Proposal တင်သွင်းခဲ့သဖြင့် ကနဦး စီမံကိန်းများအတွက် အိတ်ဘလျံ- ထိုင်းကုမ္ပဏီနှင့် မိတ်ဖက်ကုမ္ပဏီ များနှင့် ဆောင်ရွက်ရန် Concession Agreement များ ချုပ်ဆိုနိုင်ရေးကို ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။ အလားတူပင် ကနဦးစီမံကိန်း များအား ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ခြင်း မပြုမီ အိတ်ဘလျံ-ထိုင်းကုမ္ပဏီက ဆောင်ရွက်ခဲ့ပြီးဖြစ်သည့် လုပ်ငန်း များနှင့် ကုန်ကျစရိတ်များကို စိစစ် သတ်မှတ်ပေးရန်အတွက် နိုင်ငံ တကာအသိအမှတ်ပြု Ernst & Young Corporate Services Limited(EY)အား ငှားရမ်း၍ Due Diligence Assessment ပြုလုပ် ခြင်းကိုလည်း နိုင်ငံတကာစံချိန် စံညွှန်းများနှင့်အညီ ဆောင်ရွက် ထားပြီးဖြစ်သည်။

ဂျပန်နိုင်ငံ Ministry of Eco- nomy ,Trade and Industry (METI)မှလည်း Suggestion Proposal ကို တင်သွင်းလာပြီး ၎င်းတို့အနေဖြင့် ထားဝယ်အထူး

စီးပွားရေးဇုန်စီမံကိန်းအား ဆောင် ရွက်ရန် စိတ်ဝင်စားကြောင်း၊ ကနဦး စီမံကိန်းများနှင့် ပင်မစီမံကိန်း ဆိုင်ရာ Master Plan ရေးဆွဲပြီးပါက ပါဝင်လာရန်ရည်ရွယ်ထားကြောင်း သိရှိရသည်။ ဂျပန်နိုင်ငံ (METI)မှ အာဆီယံနှင့် အရှေ့အာရှစီးပွားရေး သုတေသနဌာန (ERIA)သို့ တာဝန် ပေးအပ်၍ ဂျပန်-အာဆီယံပေါင်း စည်းရေးရန်ပုံငွေနှင့် METI ၏ အထောက်အပံ့ဖြင့် ထားဝယ်အထူး စီးပွားရေးဇုန် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး အတွက် သုတေသနလုပ်ငန်း သုံးခု ကိုလည်း ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။ ယခုခရီးစဉ်အတွင်း ထားဝယ် အထူးစီးပွားရေးဇုန် စီမံကိန်း၏ ကနဦးစီမံကိန်းနှင့် ဆက်လက် အကောင်အထည်ဖော်မည့် ပင်မစီမံ ကိန်းများနှင့်ပတ်သက်၍ ဂျပန်အစိုးရ တာဝန်ရှိပိုင်လျက်၊ လုပ်ငန်းရှင် များနှင့် ဆွေးနွေးညှိနှိုင်းခြင်း၊ ကာရှီးမား စက်မှုနယ်မြေများအား သွားရောက်လေ့လာကြည့်ရှုခြင်းကို ကို ဆောင်ရွက်ခဲ့ပြီး ကိုယ်စားလှယ် အဖွဲ့ဝင်များအဖြစ် ထားဝယ်အထူး စီးပွားရေးဇုန်စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီ ဥက္ကဋ္ဌ ပို့ဆောင်ရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးဟိန်နှင့် သီလဝါ အထူးစီးပွားရေးဇုန် စီမံခန့်ခွဲမှုကော် မတီဥက္ကဋ္ဌ မြန်မာနိုင်ငံတော်ဗဟို ဘဏ် ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးဆက်အောင် တို့လိုက်ပါခဲ့ကြကြောင်း သတင်း ရရှိသည်။ (သတင်းစဉ်)

အငြင်းပွားမှုများကို အခြားနည်းဖြင့်ဖြေရှင်းရေး လုပ်ငန်းစဉ်များတွင် တရားရုံးများ၏ အခန်းကဏ္ဍအလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲ ကျင်းပ

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၁၅

ပြည်ထောင်စုတရားလွှတ်တော် ချုပ်နှင့် စင်ကာပူသမ္မတနိုင်ငံ ဥပဒေ ရေးရာဝန်ကြီးဌာနတို့ ပူးပေါင်း၍ “အငြင်းပွားမှုများကို အခြားနည်း ဖြင့် ဖြေရှင်းရေးလုပ်ငန်းစဉ်များ တွင် တရားရုံးများ၏ အခန်းကဏ္ဍ အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲ”ကို ယနေ့ နံနက် ၉ နာရီတွင် နေပြည်တော်ရှိ Royal Ace ဟိုတယ်၌ ကျင်းပသည်။ အလုပ်ရုံ ဆွေးနွေးပွဲတွင် ပြည်ထောင်စုတရားလွှတ်တော်ချုပ် တရားသူကြီး ဦးစိုးညွန့်က အမှာ

စကားပြောကြားပြီးနောက် စင်ကာပူ သမ္မတနိုင်ငံ၊ International Arbitration Centre (SIAC) မှ Registrar ဖြစ်သူ Ms.Tan Ai Leen က နှုတ်ခွန်းဆက်စကား ပြောကြားသည်။ အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲ၌ အငြင်း ပွားမှုများကို အခြားနည်းဖြင့်ဖြေရှင်း ရေးလုပ်ငန်းစဉ်များတွင် တရားရုံးများ ၏ အခန်းကဏ္ဍနှင့်ပတ်သက်၍ ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံ တော် ပြည်ထောင်စုတရားလွှတ်တော် ချုပ်နှင့် စင်ကာပူသမ္မတနိုင်ငံ ဥပဒေ

ရေးရာဝန်ကြီးဌာနတို့အကြား စင်ကာ ပူ-မြန်မာဥပဒေရေးရာ အပြန်အလှန် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးနားလည်မှု စာချုပ်လွှာအရ ဆက်လက်ဆောင် ရွက်သည့် အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲဖြစ်ပြီး အငြင်းပွားမှု ပြဿနာရပ်များကို အခြားနည်းဖြင့်ဖြေရှင်းရေးလုပ်ငန်း စဉ်များတွင် တရားရုံးများ၏ အခန်း ကဏ္ဍအရေးပါမှုကို ဆွေးနွေးကြမည် ဖြစ်သည်။ အလုပ်ရုံ ဆွေးနွေးပွဲသို့ တိုင်းဒေသကြီးနှင့်ပြည်နယ် တရား လွှတ်တော် တရားသူကြီးများ၊



ပြည်ထောင်စုတရားလွှတ်တော်ချုပ် ရုံးမှ တရားရေးအရာရှိများ၊ ခရိုင် တရားသူကြီးများ၊ ဒုတိယခရိုင်တရား

သူကြီးများနှင့် ဖိတ်ကြားထားသော ဧည့်သည်တော်များ တက်ရောက်ကြ ကြောင်းနှင့် ဆွေးနွေးပွဲကို အောက်တို

ဘာ ၁၅ ရက်မှ ၁၇ ရက်အထိ ကျင်းပသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရ သည်။ (သတင်းစဉ်)

အမျိုးသားလွှတ်တော်မှ

စာကို ကော်မတီဝင်တပ်မတော်သား လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဝိုင်းလှ များ ချုပ် ကျော်ဦးလွင်က ဖတ်ကြား တင်သွင်းသည်။ ထို့နောက်တိုင်းရင်းသားလူမျိုး များ၏ အခွင့်အရေး ကာကွယ်စောင့် ရောက်ရေး ဥပဒေကြမ်းနှင့်စပ် လျဉ်း၍ ဥပဒေကြမ်းကော်မတီ၏ သဘောထားမှတ်ချက်နှင့် လေ့လာ တွေ့ရှိချက် အစီရင်ခံစာကို ဥပဒေ ကြမ်းကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးခင်မောင်ရီ က ဖတ်ကြားတင်သွင်းသည်။ ယင်းနောက် ပြည်သူ့လွှတ်တော် မှ ပြင်ဆင်ချက်ဖြင့်အတည်ပြုပေးပို့ သည့် ၂၀၁၃ ခုနှစ် အသက်ဘေး အန္တရာယ်စိုးရိမ်ရသော ထိခိုက် ဒဏ်ရာရရှိသူ လူနာအား အချိန်မီ ဆေးကုသနိုင်ရေးအတွက် ကူညီ စောင့်ရှောက်ပေးရေး ဥပဒေကြမ်း နှင့် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် ဆိုင်ရာ ဖွံ့ဖြိုးရေးရန်ပုံငွေဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့် ဥပဒေကြမ်းများနှင့် စပ်လျဉ်း၍ လွှတ်တော်က အတည် ပြုခဲ့သည်။ (သတင်းစဉ်)

* ကျောပုံးမှ

ပြည်မမှ အရှေ့မြောက်ဒေသ များသို့ စားသုံးကုန်များ သယ်ဆောင် ရန် အဓိကလမ်းကြောင်းဖြစ်သော အာသံဒေသရှိ လိုဒင်း-ဘားဒါးပူရ ရထားလမ်းပိုင်းကို ယခု အောက်တို ဘာပထမပတ်မှ ၂၀၁၅ ဧပြီလကုန် အထိ တိုးချဲ့ပြုပြင်သွားမည်ဖြစ် သည့်အတွက် အဆိုပါလမ်းမှတစ် ဆင့် ဆန်တင်သွင်းမှုကိုရပ်ဆိုင်း သွားမည်ဖြစ်သဖြင့် ယခုလို မြန်မာ နိုင်ငံမှ ဆန်တင်သွင်းရန် စီစဉ်ထား ခြင်းဖြစ်သည်။ ထို့အပြင် ပြည်မနှင့် အရှေ့ မြောက်ဒေသများ ဆက်သွယ်သည့် NH-44 နှင့် NH-54လမ်းကြောင်း အခြေအနေအညီ တောင်တက် တောင်ဆင်းများပြီး မကြာခဏ

* ကျောပုံးမှ

တောင်ပြုတတ်သည့် အနေအထား ရှိကြောင်း၊ ထို့ကြောင့် ကီလိုမီတာ ၄၀၀-၆၀၀ ထိကွာဝေးသော ပြည်မ မှ ဆန်စပါးများ သယ်ဆောင်မှုမှာ စိန်ခေါ်မှုများစွာ ရှိနိုင်ကြောင်းသိရ သည်။ ယခု ကနဦးအစီအစဉ်အရ မြန်မာ့ဆန်တင်သွင်းခြင်းကို ချင်း ပြည်နယ်တီးတိန်-ရိန်ကုန်သွယ်ရေး လမ်းကြောင်းအတိုင်း နယ်စပ်ဂိတ် အထိ မြန်မာမှ တာဝန်ယူသယ် ဆောင်သွားမည်ဖြစ်ပြီး ထိုမှ တစ်ဆင့် မိဇိုရပ်ပြည်နယ် သုံးခရိုင် အတွင်းအရောက် သယ်ဆောင် ခြင်းကို ဆက်လက်ဆောင်ရွက် မည်ဖြစ်သည်။ ယင်းအတွက် ချင်းပြည်နယ် ရိန်ကုန်သွယ်ရေးစခန်းနှင့် ထိစပ် အကြိတ်အနယ်ရှိမည့် ပွဲကောင်းများ ဖြစ်လာနိုင်ပေသည်။ အိမ်ရှင်မြန်မာ အသင်းအနေဖြင့် လည်း ချန်ပီယံဆုရရှိရေးထက် ယူ-၁၉ ကမ္ဘာ့ဖလားဝင်ခွင့်ရရှိရန် အဓိက ရည်မှန်းထားပြီး ယူအေအီး

သောဆန် မက်ထရစ်တန်ချိန်ပေါင်း ၈၀၀၀ခန့် သိုလှောင်နိုင်မည့် ဇိုခေါ ထာရ်ကုန်းမြေအကောက်ခွန်စခန်း (Zokhawthar Land Custom Station)အား ဆန်သိုလှောင်ရုံ အဖြစ် လျာထားပြုဖြစ်ကြောင်း မိဇို ရပ်ပြည်နယ် အစိုးရ၏ထုတ်ပြန် ချက်အရသိရသည်။ မြန်မာ့ ၂၅မှတ်ဆန်ကြမ်းတန် ချိန်ငါးသောင်းကို တစ်အိတ် (Kg 50)ကျပ် ငွေကျပ်၂၀၈၀ နှုန်းဖြင့် တစ်လလျှင် တန်ချိန်တစ်သောင်း နှုန်းဖြင့် ငါးလဆက်တိုက် ဝယ်ယူ တင်သွင်းရန်မျှော်မှန်းထားကြောင်း ထုတ်ပြန်ထားသည်။ လက်ရှိတွင် အဆိုပါပြည်နယ် သို့ ပြည်မမှ မီးရထားဖြင့် တန်ချိန် ၇၂၀ နှင့် ကားဖြင့်တန်ချိန် ၄၀၅၀ အသင်းနှင့် ယှဉ်ပြိုင်ရမည့် ကွာတား ပွဲစဉ်မှာ အဆုံးအဖြတ်ပွဲဖြစ်လာ ခဲ့သည်။ ကမ္ဘာ့အဆင့်ပြိုင်ပွဲကို ယှဉ် ပြိုင်ခွင့်ရရန်အတွက် မြန်မာအသင်း ၏ အရေးပါသည့်ပွဲဖြစ်လာခဲ့သည်။

ခန့်သယ်ယူနိုင်သော်လည်း လစဉ် ဆန်တန်ချိန်ပေါင်း ၁၃၂၂၀ ခန့်လို အပ်မှုရှိနေသေးကြောင်း ၎င်းပြည် နယ်စားသုံးကုန် ထောက်ပံ့ရေးနှင့် စားသုံးမှုဆိုင်ရာဦးစီးဌာန ဒုညွှန် ကြားရေးမှူးချုပ် ဒေါက်တာ And- rew ဗန်လားဒင်ကာက ပြောသည်။ အိန္ဒိယနိုင်ငံ၏ ကမ်းလှမ်း ချက်အပေါ် မြန်မာနိုင်ငံဆန်စပါး အသင်းချုပ်မှ တာဝန်ရှိသူတစ်ဦးက လက်ရှိတွင်ပြည်ပသို့ ဆန်တန်ချိန် တစ်သန်းကျော်ကို တင်ပို့နိုင်ဖွယ်ရှိ ကြောင်း၊ အိန္ဒိယနိုင်ငံသို့ တင်ပို့ ရောင်းချနိုင်ရေးကို ၎င်း၏ပြည်တွင်း ဆန်ဈေးနှုန်းအခြေအနေပေါ် မူ တည်ပြီး လေ့လာဆန်းစစ်မှုများ စီစဉ် သွားမည်ဟု ပြောသည်။ လာမည့်နှစ် တွင် ဆန်ဈေးနှုန်းမှာတစ်တန်လျှင်

၇၀၀ ဒေါ်လာအထိ မြင့်တက်နိုင်မည် ဟု ကမ္ဘာ့ဆန်လုပ်ငန်းသုတေသန ပညာရှင်များ၏ ပြောကြားချက်အရ သိရသည်။ မြန်မာ-အိန္ဒိယနှစ်နိုင်ငံ၏ ကူး သန်းရောင်းဝယ်မှု အကြီးဆုံးနယ် စပ်ဖြစ်သည့် အမှတ်(၁)တမူး ကုန် သွယ်ရေးစခန်းတွင်မူ ဆန်ကို တရား ဝင်ကုန်သွယ်ခွင့် ပြုထားသော်လည်း လက်ရှိအချိန်အထိ ဆန်တင်ပို့/သွင်း သည့် ကုန်သည်များမရှိသေးသည်ကို တွေ့ရသည်။ မြန်မာနိုင်ငံ၏လက်ရှိဆန်တင် ပို့မှုမှာ ၂၀၁၃- ၂၀၁၄ ဘဏ္ဍာနှစ်တွင် တစ်နှစ်လျှင် တန်ချိန် ၁ ဒသမ ၂ သန်းရှိပြီး ယခုနှစ်တွင် ၁ ဒသမ ၅ သန်းခန့်အထိ ပြည်ပသို့ တင်ပို့နိုင် ခြေရှိကြောင်း သိရသည်။ ရောက်သည့် အားပေးမှုမျိုးဖြစ်ရန် လိုပေသည်။ ကမ္ဘာ့အဆင့်ပြိုင်ပွဲတစ်ခုကို ယှဉ်ပြိုင်ခွင့်ရရှိရန် မြန်မာအသင်း ယူအေအီးအသင်းကို ကျော်ဖြတ် နိုင်မလား ဆိုသည်မှာမူ...။

ပြည်ထွင်းသတင်း

တရားဥပဒေအောင်အတွင်းက ရပ်တည်ဆောင်ရွက်ပေးမည်

အောင်နိုင် (သတင်းစဉ်)

လတ်တလောကာလတွင် ထိုင်းနိုင်ငံ ကော့တောင်(လိပ်ကျွန်း)၌ ဗြိတိန်နိုင်ငံသား နှစ်ဦးအား သတ်ဖြတ်ခဲ့သည်ဟုသော သံသယဖြင့် ဖမ်းဆီးထိန်းသိမ်းစစ်ဆေးမေးမြန်းခြင်းကို ခံနေရသည့် မြန်မာနိုင်ငံသားနှစ်ဦး၏ အမှုကြောင်းရာဂ်စွာအပေါ် မြန်မာတစ်နိုင်ငံလုံးသာမက နိုင်ငံတကာကပါ စိတ်ဝင်စားစေရာ ဘေ့ဒ်ကြည့်နေကြသည်။ ၂၀၁၄ ခုနှစ် စက်တင်ဘာ ၁၅ ရက်တွင် ဖြစ်ပွားခဲ့သည့် အဆိုပါမူဒေတွင် ပါဝင်ပတ်သက်ခဲ့သည်ဟု စွပ်စွဲခြင်းခံထားရသည့် မြန်မာနိုင်ငံသားနှစ်ဦးအတွက် မျှတသည့် တရားဥပဒေ အဆုံးအဖြတ်ကို ရရှိခံစားနိုင်စေရန်အတွက် နိုင်ငံတော်အစိုးရနှင့်တကွ မြန်မာနိုင်ငံသားအားလုံးက အလိုရှိနေသကဲ့သို့ လိုအပ်သည့် ပံ့ပိုးကူညီမှုများ၊ ထောက်ပံ့မှုများလည်း ရှိနေခဲ့ကြောင်း သိရသည်။



နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန ကောင်စီရေးရာနှင့် ဥပဒေရေးရာဦးစီးဌာန ဓေတ္တညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးစိန်ဦးက မေးမြန်းမှုကို ဖြေကြားစဉ်။

ထို့အတွက် နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန ကောင်စီရေးရာနှင့် ဥပဒေရေးရာဦးစီးဌာန ဓေတ္တညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးစိန်ဦးထံ သွားရောက်တွေ့ဆုံကာ သိရှိလိုသည့် ကိစ္စရပ်များအား မေးမြန်းဖြစ်ခဲ့သည်။

မေး။ ။ ထိုင်းနိုင်ငံ စူရတ်ဌာနီခရိုင် (Koh Tao)လိပ်ကျွန်းမှာ ၂၀၁၄ ခုနှစ် စက်တင်ဘာ ၁၅ ရက်က ဖမ်းဆီးစစ်ဆေးခြင်းကို ခံနေရတဲ့ မြန်မာနိုင်ငံသား နှစ်ဦးကို စွာအပေါ် မြန်မာသံရုံးအနေနဲ့ ဘယ်လိုဆောင်ရွက်ပေးနေပါသလဲခင်ဗျာ။

ဖြေ။ ။ ဗြိတိန်နိုင်ငံသားနှစ်ဦးကို မြန်မာနိုင်ငံသားနှစ်ဦးက သတ်တယ်လို့စွပ်စွဲခံရတာကို သိတာနဲ့ ဝန်ကောက်မြို့မှာရှိတဲ့ မြန်မာသံရုံးက သံအမတ်ကြီးအနေနဲ့ ကူညီဆောင်ရွက်ပေးမယ့် အဖွဲ့တစ်ဖွဲ့ကို ချက်ချင်းဖွဲ့စည်းခဲ့ပါတယ်။ အဲဒီအဖွဲ့မှာ သံရုံးက ဒုတိယအတွင်းဝန် ဦးထွန်းအေး၊ ထိုင်းနိုင်ငံဆိုင်ရာ မြန်မာစစ်သံရုံးက လက်ထောက်စစ်သံရုံးဗိုလ်မှူးသန်းထွန်းအောင်၊ ထိုင်းနိုင်ငံရောက် မြန်မာရွှေ့ပြောင်းအလုပ်သမားများ အကျိုးကာကွယ်စောင့်ရှောက်ရေးအဖွဲ့မှ ဦးမောင်မောင်ထွေး(ခေါ်) ဦးကျော်သောင်း၊ ဥပဒေအကြံပေး ဦးအောင်မျိုးသန့်၊ ပညာရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဖောင်ဒေးရှင်းအဖွဲ့မှ ဦးမင်းဦး၊ ဦးမိုးဝေ၊ ဦးအောင်ခန့်နဲ့ ထိုင်းလူမျိုးရှေ့နေ Ms.Supunsa Maren တို့ကို စုစည်းစေလွှတ်ခဲ့ပါတယ်။

မေး။ ။ ထိုင်းနိုင်ငံဆိုင်ရာ မြန်မာသံရုံးအနေနဲ့ ဒီအရေးကိစ္စမှာ ဘယ်လောက်အတွင်းကျကျ လိုက်လံကူညီပေးနေပါသလဲ။ ကူညီဆောင်ရွက်ပေးနေမှုများကို ရှင်းပြပါခင်ဗျာ။

ဖြေ။ ။ မြန်မာသံရုံးက ဖွဲ့စည်းပေးခဲ့တဲ့ အဖွဲ့ဟာ အောက်တိုဘာ ၅ ရက် နံနက်ပိုင်းမှာ စူရတ်ဌာနီခရိုင်ကို လေယာဉ်နဲ့ ထွက်ခွာပြီး ဖမ်းဆီးထားတဲ့ မြန်မာနိုင်ငံသား နှစ်ဦးရှိနေတဲ့ ကော့စွီကျွန်း အကျဉ်းထောင်ကို သင်္ဘောနဲ့ ဆက်လက်သွားရောက်ခဲ့ပါတယ်။ အောက်တိုဘာ ၆ ရက်မှာ ထိုင်းအကျဉ်းထောင် အာဏာပိုင်များရဲ့ ခွင့်ပြုချက်ရယူပြီး နံနက် ၁၀ နာရီ ၄၅ မိနစ်ကနေ မွန်းတည့် ၁၂ နာရီအထိ ဖမ်းဆီးထိန်းသိမ်းခံထားရတဲ့ မြန်မာနိုင်ငံသား ဝင်းဇော်ထွန်းနှင့် ဇော်လင်းတို့ကို တွေ့ဆုံအားပေးခဲ့ပါတယ်။ အဖွဲ့အနေနဲ့ သူတို့နှစ်ဦးကို ထိုင်းအစိုးရက လူသတ်မှု၊ မုဒိုက်မှု၊ လူသတ်မှုတို့နဲ့ တရားစွဲဆိုထားကြောင်း၊ ဥပဒေအောင်အတွင်းက အတတ်နိုင်ဆုံး ကူညီဆောင်ရွက်ဖို့

နိုင်ငံတော်အစိုးရက စေလွှတ်တဲ့အဖွဲ့ဖြစ်ကြောင်း၊ တစ်စုံတစ်ရာ စိုးရိမ်ပူပန်ကြောက်ရွံ့ရန်မလိုကြောင်း၊ ယခုကိစ္စအတွက် မြန်မာနိုင်ငံသားများက ကျူးလွန်သည်ဆိုခြင်းကို ယုံကြည်မှုမရှိကြောင်း၊ မဖြစ်နိုင်သည့်ကိစ္စအဖြစ် မြန်မာနိုင်ငံသားများဘက်မှ အခိုင်အမာရပ်တည်လျက်ရှိကြောင်း၊ ပြစ်မှုတစ်စုံတစ်ရာ ကျူးလွန်သည်ဖြစ်စေ၊ မကျူးလွန်သည်ဖြစ်စေ နိုင်ငံတော်အစိုးရအနေနဲ့ တရားဥပဒေအောင်အတွင်းက ရပ်တည်ဆောင်ရွက်ပေးသွားမည်ဆိုတာကို ပြောကြားခဲ့ပါတယ်။

မေး။ ။ သံသယမဲ့နဲ့ ဖမ်းဆီးခံထားရတဲ့ မြန်မာနိုင်ငံသားနှစ်ဦးဟာ ဘယ်သူတွေပါလဲခင်ဗျာ။

ဖြေ။ ။ ဖမ်းဆီးခံထားရတဲ့ မြန်မာနိုင်ငံသားနှစ်ဦးကတော့ ရခိုင်ပြည်နယ် ကျောက်ဖြူမြို့နယ် မိကျောင်းရဲကျေးရွာမှာနေထိုင်တဲ့ ဇော်လင်း (၂၁ နှစ်) (ဘ)ဦးမြအောင်၊ (အမိ)ခေါ်ဖြူချေနေနဲ့ ကျောက်ဖြူမြို့နယ် ကာပိဒေသနာကျေးရွာမှာနေထိုင်တဲ့ ဝင်းဇော်ထွန်း(ခ)ဝေဖြိုး (၂၁ နှစ်) (ဘ) ဦးထွန်းထွန်းထိုက်၊ (အမိ) ခေါ် ငွေသန်းတို့ဖြစ်ပြီးတော့ ဇော်လင်းမှာ ကော့စွီရုံ Brother Restaurant မှာ အလုပ်လုပ်ပြီး ဝင်းဇော်ထွန်းကတော့ Safety Shop Food Pup မှာ အလုပ်လုပ်ကိုင်နေကြောင်း သိရပါတယ်။

မေး။ ။ ဗန်ကောက်မြို့မှာရှိတဲ့ မြန်မာသံရုံးနဲ့ ဗြိတိန်သံရုံးတို့အနေနဲ့ ဘယ်လိုဆက်သွယ်ဆောင်ရွက်မှုများရှိနေပါသလဲ ခင်ဗျာ။

ဖြေ။ ။ ဗန်ကောက်မြို့မှာရှိတဲ့ မြန်မာသံရုံးနဲ့ ဗြိတိန်သံရုံးတို့အနေနဲ့လည်း နှစ်ဖက်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိနေပါတယ်။ အောက်တိုဘာ ၁၀ ရက်က ဗြိတိန်သံရုံး ဒုတိယ

အကြီးအကဲက မြန်မာသံရုံး သံရုံးယာယီတာဝန်ခံ သံမှူးကို လာရောက်တွေ့ဆုံခဲ့ပါတယ်။ ဒီလိုတွေ့ဆုံစဉ်မှာ ဗြိတိန်သံရုံး ဒုတိယအကြီးအကဲက ဒီအမှုကို စစ်ဆေးတဲ့အခါမှာ တရားမျှတမှု၊ ပွင့်လင်းမြင်သာမှုရှိဖို့နဲ့ အများပြည်သူများရဲ့ ယုံကြည်မှုရှိစေဖို့ ဆောင်ရွက်ပေးဖို့ ထိုင်းအစိုးရကို တောင်းဆိုထားကြောင်း၊ ထိုင်းအာဏာပိုင်များထံမှ တရားဝင်သတင်းအချက်အလက်များ ပို့ပေးဖို့တောင်းဆိုထားပြီး ရရှိပါက မြန်မာသံရုံးသို့လည်း ပေးပို့သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ မှုခင်းနဲ့ ပတ်သက်ပြီး စစ်ဆေးဆောင်ရွက်ချက်များ ပြုလုပ်ရာမှာ ဗြိတိန်နိုင်ငံဘက်က ကျွမ်းကျင်ပညာရှင်များ စေလွှတ်ပြီး ထိုင်းနိုင်ငံဘက်နှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရန် ကမ်းလှမ်းခဲ့ပေမယ့် ထိုင်းနိုင်ငံဘက်က အကြောင်းပြန်ကြားချက် မရရှိသေးပါကြောင်း၊ အမှုမှန်ပေါ်ပေါက်ရေးအတွက် ဗြိတိန်နိုင်ငံဘက်က ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရန် အသင့်ရှိပါကြောင်း ပြောကြားခဲ့ပါတယ်။ မြန်မာသံရုံးဘက်ကလည်း ထိုင်းအာဏာပိုင်များထံ တရားဝင်သတင်းအချက်အလက်များ မရရှိသေးပါကြောင်း၊ အမှုမှန်ပေါ်ပေါက်ရေးအတွက် နှစ်နိုင်ငံပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုမှာ အလွန်အရေးကြီးပါကြောင်း၊ ရရှိလာသော သတင်းအချက်အလက်များကို အပြန်အလှန် ဖလှယ်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း ပြောကြားခဲ့ပါတယ်။

ဒါ့အပြင် ထိုင်းနိုင်ငံဆိုင်ရာ မြန်မာသံအမတ်ကြီးကလည်း ထိုင်းနိုင်ငံဆိုင်ရာ ဗြိတိန်သံအမတ်ကြီး၏ ဖိတ်ကြားချက်အရ အောက်တိုဘာ ၁၄ ရက် နံနက်ပိုင်းမှာ ၎င်းရဲ့နေအိမ်သို့ သွားရောက်ပြီး ဒီဖြစ်စဉ်အပေါ် နှစ်နိုင်ငံပူးပေါင်းပြီး အမှုမှန်ပေါ်ပေါက်ရေးအတွက် ရရှိသည့်အချက်အလက်များအား အပြန်အလှန်ဖလှယ်သွားရေး၊ တရားစီရင်မှုတွင် လွတ်လပ်မှုကန်စွာ စစ်ဆေးနိုင်ရေး၊ ထိုင်းရဲတပ်ဖွဲ့နှင့် ပူးတွဲကြေညာချက်ထုတ်ပြန်သွားရေးတို့ကို ဆောင်ရွက်ရန်အတွက် ညှိနှိုင်းဆွေးနွေးခဲ့ပါတယ်။

မေး။ ။ မြန်မာအစိုးရအနေနဲ့ ထိုင်းအာဏာပိုင်တွေနဲ့အတူ ဘယ်လိုပူးပေါင်းဆောင်ရွက်နေပါသလဲခင်ဗျာ။

ဖြေ။ ။ ထိုင်းနိုင်ငံ ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ်နှင့် နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီး မြန်မာနိုင်ငံသို့ လာရောက်စဉ် ကျွန်တော်တို့ရဲ့ နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးနဲ့ တွေ့ဆုံခဲ့ပါတယ်။ ဒီလိုတွေ့ဆုံစဉ်မှာ ဝန်ကြီးအနေနဲ့ မြန်မာနိုင်ငံသား နှစ်ဦးစွပ်စွဲခံထားရမှုနဲ့ ပတ်သက်ပြီး အဖြစ်မှန်အတိုင်း မှန်မှန်ကန်ကန်ဖြစ်စေရေး၊ မှုမှုတတဖြစ်စေရေးကို အလေးပေးဆောင်ရွက်ရန် ပြောကြားခဲ့တဲ့အတွက် ထိုင်းနိုင်ငံဒုတိယဝန်ကြီးချုပ်ကလည်း ၎င်းတို့အနေနဲ့ မှန်မှန်ကန်ကန်နဲ့ မှုမှုတတဖြစ်စေရေး အလေးထားဆောင်ရွက်ပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ကတိပေးပြောကြားသွားပါတယ်။ ဒါ့အပြင် မြန်မာနိုင်ငံ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်နာယကနှင့် အမျိုးသားလွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌတို့မှ ထိုင်းနိုင်ငံ၊ အမျိုးသားဥပဒေပြုလွှတ်တော်သို့ သံသယမဲ့နဲ့ ဖမ်းဆီးထိန်းသိမ်းခံထားရတဲ့ မြန်မာလူငယ်များအနေနဲ့ တရားဥပဒေရဲ့ ရှေ့မှောက်မှာ မျှတတဲ့ လူသားအခွင့်အရေးရရှိရေးအတွက် သဝဏ်လွှာများပေးပို့ခဲ့ပြီးဖြစ်ပါတယ်။

မေး။ ။ ထပ်မံဖြည့်စွက်ပြီး ပြောကြားလိုသည်များရှိလည်း ပြောပြပေးပါခင်ဗျာ။

ဖြေ။ ။ ထပ်မံဖြည့်စွက်ပြောကြားလိုတာကတော့ အောက်တိုဘာ ၁၄ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီဝန်းကျင်မှာ ဗန်ကောက်မြို့မှာရှိတဲ့ ဗြိတိန်သံရုံး၊ မြန်မာသံရုံး၊ ထိုင်းရဲတပ်ဖွဲ့တို့ဟာ ထိုင်းနိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာနမှာ အစည်းအဝေးပြုလုပ် ရှင်းလင်းခဲ့ပါတယ်။ ဒီအစည်းအဝေးမှာတော့ မြန်မာသံရုံးဘက်ကရော၊ ဗြိတိန်သံရုံးဘက်ကရော ဖြစ်စဉ်နဲ့ပတ်သက်ပြီး မရှင်းလင်းတဲ့အချက်တွေ၊ သိလိုတဲ့အချက်တွေကို မေးခွင့်ရခဲ့ပါတယ်။

မွေးရာပါကလေးနှလုံးရောဂါကို အောင်အောင်မြင်မြင်ခွဲစိတ်ကုသနိုင်ပြီ

ရန်ကုန် အောက်တိုဘာ ၁၅

“ယခုဆို ရန်ကင်းကလေးဆေးရုံကြီးမှာ မွေးရာပါကလေးနှလုံးရောဂါကို သက်ဆိုင်ရာနှလုံးခွဲစိတ်အထူးကုဆရာဝန်ကြီးတွေ ဦးဆောင်ပြီးအဆင့်မြင့်မြင့် အောင်အောင်မြင်မြင် ခွဲစိတ်နိုင်ပြီဖြစ်ကြောင်း သတင်းကောင်းပါးချင်ပါတယ်။ ၂၀၁၂ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၁ ရက်ကစပြီး ယနေ့အထိ မွေးရာပါ နှလုံးရောဂါဝေဒနာရှင် ၄၉၆ ဦးကို အောင်အောင်မြင်မြင် ခွဲစိတ်ကုသပေးနိုင်ခဲ့ပါတယ်။ ဆရာတို့နှလုံးခွဲစိတ်ရာမှာလည်း ဩစတြေးလျ၊ အီတလီ၊ စင်ကာပူ၊ ဆွစ်ဇာလန်၊ မလေးရှား၊ ပြင်သစ်၊ ဗီယက်နမ်နိုင်ငံတွေက နှလုံးအထူးကုဆရာဝန်ကြီးတွေနဲ့ မြန်မာနိုင်ငံက နှလုံးအထူးကု ဆရာဝန်ကြီးတွေ ဆေးပညာရပ်တွေကို အပြန်အလှန် အမြင်ချင်းဖလှယ်ကြပြီး ပူးပေါင်းခွဲစိတ်ကုသတာမျိုးတွေလည်း ရှိပါတယ်” ဟု ရန်ကင်းကလေးဆေးရုံကြီးတွင် မွေးရာပါ ကလေးနှလုံးရောဂါကို ခေတ်မီဆေးပညာများဖြင့် အဆင့်မြင့်မြင့်အောင်အောင်မြင်မြင် ခွဲစိတ်ကုသနိုင်မှုနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ဆေးရုံအုပ်ကြီး ဒေါက်တာဦးအောင်မြင့်လွင်က ပြောကြားသည်။



ဒေါက်တာဦးအောင်မြင့်လွင် ဆေးရုံအုပ်ကြီး ရန်ကင်းကလေးဆေးရုံကြီး

ကြီးမှ နှလုံးခွဲစိတ်အထူးကုဆရာဝန်ကြီးများ၊ နှလုံးခွဲစိတ်မှုနှင့်ပတ်သက်သည့် စက်ကိရိယာပစ္စည်း အစုံအလင်ရှိသောကြောင့် ခက်ခဲသော Open Heart Surgery မျိုးမှသာ ပြင်ပမှဆေးနှင့် ခွဲစိတ်စဉ်အသုံးပြုသည့် ပစ္စည်းများအတွက် ငွေကျပ် ၁၀ သိန်းဝန်းကျင် ကုန်ကျမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ရန်ကင်းကလေးဆေးရုံကြီးအတွက် လိုအပ်ချက်များကို ဧရာဝတီဖောင်ဒေးရှင်းက အမြဲတမ်းဖြည့်စွက် လျှော့ငါးလျက်ရှိကြောင်း၊ ဆေးရုံအုပ်ကြီးက ပြောကြားသည်။

ထို့နောက် အရေးပေါ်ခွဲစိတ်ခန်းတွင် မွေးရာပါနှလုံးရောဂါလူနာကို လက်တွေ့ခွဲစိတ်နေသော နှလုံးနှင့် သွေးကြောဆိုင်ရာ ခွဲစိတ်အထူးကုဆရာဝန်ကြီး ဒေါက်တာအောင်သူနှင့် တွေ့ဆုံမေးမြန်းရာ “မွေးရာပါနှလုံးရောဂါဆိုတာ အမိဝမ်းပိုက်အတွင်းမှာ သန္ဓေတည်ပြီးနောက် လေး၊ ငါး ပတ်အကြာမှာ နှလုံးသားရယ်လို့ စတင်

မှု (Ventricular Septal defect) လေးမျိုးစပ်နှလုံးရောဂါ (Tetralogy of Fallot) စတာတွေဟာ အဖြစ်များတဲ့ ရောဂါတွေပါ။ ဒီသွေးလှည့်ပတ်မှုနှုန်းအကြား ပုံမှန်မဟုတ်တဲ့ သွေးဖိအားပမာဏတွေ မတူညီကြလေတော့ (RT Ventricle Pr-25 mm Hg, Left Ventricle Pr-120 mm Hg) ဆက်သွယ်မှု ပမာဏကြီးရင်ကြီးသလို အဆုတ်ရဲ့ခံနိုင်ရည်အားနည်းရင် နည်းသလို ကလေးငယ်မှာ သက်ရောက်မှုတွေ ရှိလာပါတယ်။ အဓိကကတော့ အဆုတ်ဘက်မှာ သွေးတိုးမှု၊ Pulmonary hypertension ဖြစ်လာတာပါ။ အဆုတ်သွေးတိုးမှု များလာတဲ့အခါ တစ်ကိုယ်လုံးက ပြန်လာတဲ့သွေးတွေဟာ သန့်စင်ဖို့ မဖြစ်နိုင်တော့လို့ နှလုံးညှစ်အားကျလာပြီး နှလုံးအနေနဲ့ လက်ယာပါမက လက်ဝဲနှလုံးညှစ်အားပါ ဆုတ်ယုတ်လာတာဟာ (Congestive Heart Failure) မွေးရာပါ နှလုံးရောဂါရှင်တွေရဲ့ နိဂုံးဖြစ်ပါတယ်ဟု ပြောသည်။

ဆက်လက်၍ ယေဘုယျပြောရရင်တော့ မွေးရာပါနှလုံးရောဂါအများစုဟာ အချိန်မီခွဲစိတ်ကုသရင် ပျောက်ကင်းနိုင်တယ်လို့ ဆိုနိုင်ပါတယ်။ ဒါမှလည်း ကျွန်တော်တို့နိုင်ငံအတွက် အားထားရတဲ့ လူစွမ်းအားအရင်းအမြစ်တွေ သက်တမ်းစေ့နေသွယ်မှု (Atrial Septal defect)၊ သွေးလွတ်ခန်းနှစ်ခုကြား ဆက်သွယ်

အမေး/အရေးအေးကို(သတင်းစဉ်)

သည်။ ထို့နောက် နှလုံးနှင့်သွေးကြောဆိုင်ရာ ခွဲစိတ်အထူးကုဆရာဝန်ကြီးပါမောက္ခ ဒေါက်တာဒေါ်ဝင်းဝင်းကျော်နှင့် တွေ့ဆုံမေးမြန်းရာ “မွေးရာပါ နှလုံးရောဂါကို ခွဲစိတ်ကုသပုံကုသနည်း နှစ်မျိုးရှိပါတယ်။ တစ်မျိုးက နှလုံးခုန်တာကို မရပ်ဘဲ ခွဲစိတ်ကုသတဲ့ (Extracardiac Surgery) လို့ခေါ်ပါတယ်။ နှလုံးသွေးကြော အပိုကြီးရင်ကြီးသလို အဆုတ်ရဲ့ခံနိုင်ရည်အားနည်းရင် နည်းသလို ကလေးငယ်မှာ သက်ရောက်မှုတွေ ရှိလာပါတယ်။ အဓိကကတော့ အဆုတ်ဘက်မှာ သွေးတိုးမှု၊ Pulmonary hypertension ဖြစ်လာတာပါ။ အဆုတ်သွေးတိုးမှု များလာတဲ့အခါ တစ်ကိုယ်လုံးက ပြန်လာတဲ့သွေးတွေဟာ သန့်စင်ဖို့ မဖြစ်နိုင်တော့လို့ နှလုံးညှစ်အားကျလာပြီး နှလုံးအနေနဲ့ လက်ယာပါမက လက်ဝဲနှလုံးညှစ်အားပါ ဆုတ်ယုတ်လာတာဟာ (Congestive Heart Failure) မွေးရာပါ နှလုံးရောဂါရှင်တွေရဲ့ နိဂုံးဖြစ်ပါတယ်ဟု ပြောသည်။

ဆက်လက်၍ ယေဘုယျပြောရရင်တော့ မွေးရာပါနှလုံးရောဂါအများစုဟာ အချိန်မီခွဲစိတ်ကုသရင် ပျောက်ကင်းနိုင်တယ်လို့ ဆိုနိုင်ပါတယ်။ ဒါမှလည်း ကျွန်တော်တို့နိုင်ငံအတွက် အားထားရတဲ့ လူစွမ်းအားအရင်းအမြစ်တွေ သက်တမ်းစေ့နေသွယ်မှု (Atrial Septal defect)၊ သွေးလွတ်ခန်းနှစ်ခုကြား ဆက်သွယ်

မောင်းနှင်နေတဲ့အချိန်မှာ နှလုံးရဲ့ ကိုယ်စား အလုပ်လုပ်နေပြီမို့ အဓိကကျတဲ့ လူရဲ့ဦးနှောက်ဟာ သွေးလှည့်ပတ်မှုရရှိနေပြီဖြစ်ပါတယ်။ ဒီအချိန်မှာ ဦးနှောက်ရှင်သန်နေဖို့ စိတ်ချရပြီမို့ နှလုံးကို ဆေးသွင်းပြီး ရပ်စေပါတယ်။ ဒီလိုရပ်တန့်ထားတဲ့အချိန်မှာ နှလုံးတွင်းမှာ လိုအပ်နေတဲ့ အကန့်ဖာထေးတာမျိုး (VSD Repair, ASD Repair)၊ အဆီရှင်ချဲ့တာမျိုး (Valvotomy)၊ အဆီရှင်ဖျက်စီးလို့ ပြင်ပအဆီရှင်နဲ့ လဲလှယ်တာမျိုး (Valve Replacement) စတဲ့ လုပ်ဆောင်မှုတွေအပြီးမှာ နှလုံးကိုပြန်နိုးထစေပါတယ်။ နှလုံးခွဲပြီးစလူနာတွေကို အထူးကြပ်မတ်ကုသဆောင်အတွင်း ကျွမ်းကျင်တဲ့ ဆရာဝန်၊ ဆရာမတွေရဲ့ စောင့်ရှောက်မှုနဲ့ တစ်ရက်၊ နှစ်ရက်ကြာ ပြုစောင့်ရှောက်ရပါတယ်။

စိတ်ချရတဲ့ အခြေအနေရောက်မှ HDU နဲ့ လူနာဆောင် Ward အတွင်း ရွှေ့ပြောင်းရပါတယ်။ နှလုံးခွဲစိတ်ခြင်းဟာ လူကောင်းအဖြစ် တစ်ဖန်ပြန်လည်ရောက်ရှိဖို့ လုပ်ဆောင်ရာမှာ Physiotherapy ခေါ်တဲ့ ကာကုသမှု အရေးပါတာလည်း မေ့ထားလို့မရပါဘူး။ ကျွမ်းကျင်တဲ့ ဆရာဝန်တွေနဲ့ သူနာပြုကုသမှုများရဲ့ပြုစုကုသမှုကို လူနာဆောင်အတွင်း ဆက်လက်ရရှိစေမှာ နှလုံးအထွက်သွေးကြောမကြီးဆီကို တိုက်ရိုက်မောင်းတင်ရပါတယ်။ အဲဒီမှာ အဓိကလိုအပ်တာက နှလုံး၊ အဆုတ်တစ်ခု(Cardiopulmonary-bypass Machine) နဲ့ ဆက်စပ်ပစ္စည်းတွေ လိုအပ်ပါတယ်။ ကျွမ်းကျင်တဲ့ ဆရာဝန်တစ်ဦးက ဒီစက်ကို

လှုပ်ရှားလို့ မသင်္ကာရင်ဖြစ်ဖြစ် အထွေထွေရောဂါ ဆရာဝန်တွေကလေးအထူးကု ဆရာဝန်တွေက လွှဲအပ်လို့ဖြစ်ဖြစ် ပထမဦးဆုံး၊ ကလေးနှလုံးဖျားနာတဲ့ ဆရာဝန် (Paediatric Cardiologist)နဲ့ ပြင်ပလူနာဌာနမှာ တွေ့ဆုံဆွေးနွေးစေပါတယ်။ လိုအပ်တဲ့လူနာတွေကို Echocardiograph လို့ခေါ်တဲ့ နှလုံးပုံရိပ်ဖော်စက်နဲ့ စမ်းသပ်ပြီး အရေးပေါ် ကုသသင့်တဲ့ လူနာ၊ အချိန်ပေးကုသသင့်တဲ့လူနာ ခွဲခြားပြီး ကလေးနှလုံးခွဲစိတ်ကုဆရာဝန်ထံ ပို့ဆောင်ပါတယ်။ ကလေးနှလုံးခွဲစိတ်ကုဆရာဝန်က မေ့ဆေးဆရာဝန်ကြီး (Perfusionist)တို့နဲ့ ညှိနှိုင်းပြီး ခွဲစိတ်ဖို့ ပြင်ဆင်ပါတယ်။ မခွဲစိတ်မီ လိုအပ်တဲ့ သွေးလျှော့စနစ်၊ မှုရရှိရေး၊ ပြင်ဆင်ရေးတွေကို လူနာဆောင်က ဆရာမကြီးနှင့်တကွ ဆရာမများက လုပ်ဆောင်ပေးပါတယ်။ ခွဲစိတ်အပြီးမှာလည်း အရေးပေါ်အခန်း (ICU)ရောက်အောင် မေ့ဆေးဆရာဝန်ကြီးက ဦးဆောင်လို့ပို့ဆောင်ပါတယ်။ Intensivist ခေါ်တဲ့ အရေးပေါ်ခန်း ကျွမ်းကျင်ဆရာဝန်ကြီးနဲ့တကွ ဆရာဝန်များ၊ ဆရာမများဟာ အသက်ရှူစက်တိုက်ထားတဲ့ လူနာကို မျက်တောင်မခတ်စိုက်ကြည့်ကြပြီး ပြုစုကုသရပါတယ်။ နှလုံးခုန်နှုန်း၊ အသက်ရှူနှုန်းတွေ ပုံမှန်ဖြစ်တဲ့အချိန်မှာ လူနာကို နှိုးစေပြီး တစ်ကိုယ်ရေသန့်ရှင်းရေး၊ ဆေးဝါးများ တိုက်ကျွေးမှုတွေကို ပြုလုပ်ပြီး စိတ်ချရတဲ့အချိန်မှာ လူနာဆောင်သို့ ပြန်လည်ပို့ဆောင်စေပါတယ်”ဟု ပြောကြားသည်။

မူးယစ်ဆေးဝါးထုတ်လုပ်ရာတွင် အသုံးပြုသည့်ဆက်စပ်ပစ္စည်းများ ပိုင်ရှင်မဲ့သိမ်းဆည်းရမိ

တာချီလိတ် အောက်တိုဘာ ၁၅

အောက်တိုဘာ ၁၄ ရက် နံနက် ၉ နာရီ ၁၅ မိနစ်က ယာယီရဲမှူး ရဲထူးနိုင်ဦးစီးအဖွဲ့၊ မူးယစ်တပ်ဖွဲ့စု (၂၉)မှ ရဲအုပ်လှမင်း၊ ဒုရဲအုပ်ခွန်နောင် ဦးစီးတပ်ဖွဲ့ဝင်များနှင့် ရေပူစမ်းပြည်သူ့စစ်အဖွဲ့ဝင်များသည် တာချီလိတ်မြို့နယ် လွယ်တော်ခမ်းကျေးရွာ အုပ်စု ရေပူစမ်းကျေးရွာအနီး တောင်ယာတစ်ဝိုက် နယ်မြေရှင်းလင်းစဉ် အပေါ်ယံမြေပြင်ထားရှိမှုကို မသင်္ကာဖွယ်တွေ့ရှိသဖြင့် တူးဖော်ရာ ကဖင်းဟု ယူဆရသော အဖြူရောင်အမှုန့် စုစုပေါင်း အလေးချိန် ၈၅ ကီလိုဂရမ် တာချီလိတ်တန်းငွေကျပ် ၆၃ ဒသမ ၇၅ သိန်း၊ စိတ်ကြွေးသွင်းဆေးပြား ထည့်သည့် အပြာရောင်အိတ်ခွံ စုစုပေါင်း ၆၂၉၀၀၀ အိတ်၊ အဝါရောင်ပင်နုလင်အမှုန့် စုစုပေါင်း အလေးချိန် ၆၆၀၀၀၊ အဖြူရောင်တော်မှုန့် စုစုပေါင်းအလေးချိန် ၁၄ ကီလိုဂရမ် တာလတန်ဖိုးငွေကျပ် ၂၈၀၀၀၊ ပလတ်စတစ်အိတ်အကြည်ရောင် ဆာလာအိတ်နှစ်အိတ်၊ တိပ်ခွေ



ထည့်ထားသော ဆာလာအိတ်ခြောက်အိတ်၊ ရှမ်းစက္ကူထည့်ထားသော ဆာလာအိတ်လေးအိတ် မူးယစ်ဆေးဝါးထုတ်လုပ်ရာတွင် အသုံးပြုသည့် ဆက်စပ်ပစ္စည်းများကို ပိုင်ရှင်မဲ့သိမ်းဆည်းရမိသဖြင့် သက်သေများ ရှေ့ရှာဖွေပုံနှင့် သိမ်းဆည်းခဲ့သည်။ ဖြစ်စဉ်မှ သိမ်းဆည်းရမိသည့် မူးယစ်ဆေးဝါးဆက်စပ်ပစ္စည်းများ၏ ပိုင်ရှင်ကိုစုံစမ်းဖော်ထုတ် အရေးယူနိုင်ရန် တာချီလိတ် မြို့မရဲစခန်းက ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ (အပေါ်ပုံ)

ပြည်ထွင်းသတင်းနှင့်ကြော်ငြာ

ပညာပေးအသံလွှင့်စက် ခိုးယူသူတို့ကို ဖမ်းဆီးရမိ

ထားဝယ် အောက်တိုဘာ ၁၅

တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး ထားဝယ်မြို့လမ်းဆုံကြီးမီးပိုင် (Main Control Box)နှင့် ပညာပေး(သတိပေး)အသံလွှင့်စက်ခိုးယူသူတို့ကို CCTV မှတ်တမ်းအရ အောက်တိုဘာ ၁၀ ရက် နံနက်ပိုင်းက ဖမ်းဆီးရမိခဲ့သည်။

ဖြစ်စဉ်မှာ အောက်တိုဘာ ၃ ရက် နံနက် ၇ နာရီတွင် ထားဝယ်မြို့လမ်းဆုံကြီးမီးပိုင်တွင် တာဝန်ကျသူ ရဲတပ်သားစည်သူလှိုင်က ယာဉ်ထိန်း (Box) တွင်ခတ်ထားသော မြောက်လက်အားခွာ Main Control Box နှင့် ပညာပေး(သတိပေး) အသံလွှင့်စက်ပျောက်ဆုံးနေကြောင်း သိရှိရသဖြင့် အဆင့်ဆင့်သတင်းပို့ခဲ့ရာ ယာဉ်ထိန်းတပ်ဖွဲ့မှ ဒုတိယရဲမှူး သိန်းသန်းစောက တရားလိုပြု၍ စုံစမ်းဖော်ထုတ်ပေးရန် ထားဝယ်မြို့မရဲစခန်းသို့ တိုင်တန်းခဲ့သည်။

ထားဝယ်မြို့မရဲစခန်းမှူး ဒုတိယရဲမှူး စိန်ဌေးနှင့် အမှုစစ်ဒုတိယရဲအုပ် ဝဏ္ဏတို့သည် အမှုနှင့်ပတ်သက်၍ စုံစမ်းစစ်ဆေးခဲ့ပြီး CCTV မှတ်တမ်းအရ ပြစ်မှုကျူးလွန်သူတို့ကို ကြက်စားပြင်ရပ်ကွက် အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးအောင်နိုင်အဖွဲ့ တို့နှင့်အတူ စုံစမ်းခဲ့ရာ PHAM TOM အမျိုးအစားနှင့် ဆင်တူသည့် ဘွန်ဆွဲဆိုင်ကယ်ကို ဆင်ထားသော ဆိုင်ကယ်စီးနင်းသူ ထားဝယ်မြို့ ကြက်စားပြင်ရပ်ကွက် ယုဇနလမ်းအမှတ် ၄၈၂၆ အောင်မျိုးဦး(ခ)သူသိး ၂၇ နှစ်၊ ဘုမ္မော်ရပ်ကွက် ဗိုလ်ချုပ်လမ်း အမှတ် ၆၅၉ နေ မြတ်ကောင်းခန့်(ခ)သားလေး (၂၁ နှစ်)နှင့် ဖတ်ပျက် (၃၀ နှစ်)တို့ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ ၎င်းတို့ကို အောက်တိုဘာ ၁၀ ရက် နံနက် ၈ နာရီ မိနစ် ၅၀ တွင် ဖမ်းဆီးရမိခဲ့ပြီး ဖတ်ပျက်မှာ လတ်တလောထွက်ပြေးတိမ်းရှောင်နေရာ ဖမ်းဆီးရမိရေး ဆက်လက်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။

အမှုစစ် ဒုရဲအုပ်ဝဏ္ဏနှင့်အဖွဲ့သည် ဖမ်းဆီးရမိသူ အောင်မျိုးဦး(ခ) သူသိး နေအိမ်မှ ၎င်းတို့ခိုးယူခဲ့သောပညာပေး(သတိပေး)အသံလွှင့်စက်ကို သိမ်းဆည်းရမိပြီး မီးပိုင်(Main Control Box) မှာကြက်စားပြင်ရပ် မင်းရပ်ကူးတို့ ဆိပ်အနီးထားဝယ်မြစ်ထဲသို့ ပစ်ချခဲ့ကြောင်း ဝန်ခံထွက်ဆိုခဲ့သဖြင့် ၎င်းတို့ကို ထားဝယ်မြို့မရဲစခန်းက တရားစွဲဆိုထားကြောင်း သိရသည်။ (၅၈၂)

ဓာတ်ဆီလှယ်ထည့်ရာမှ မီးလောင်မှုဖြစ်ပွား

မော်လမြိုင် အောက်တိုဘာ ၁၅

မွန်ပြည်နယ် မော်လမြိုင်မြို့နယ် အမှတ် ၅၃၀ ကျိုက္ခမိလမ်း ခရုန်းရှမ်းရွာ ဒေါ်ရင်စိန်ပိုင်ဆိုင်သော ဆီပိုဒေါင်တွင် အောက်တိုဘာ ၁၃ ရက် မွန်းလွဲ ၁၂ နာရီ ၄၅ မိနစ်က မင်းသုမွန် (၂၅ နှစ်)နှင့် မောင်စိုးထက်အောင် (၂၀ နှစ်)တို့သည် ဓာတ်ဆီတိုင်ကိတ်မှ ဓာတ်ဆီများကို ငါးဂါလန်ပလတ်စတစ်ပုံးထဲသို့ ဆီလှယ်ထည့်ရာမှ အပူပူနံ့ကြောင့် မီးတောင်လောင်ကျွမ်းခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (၁၀၈)

အဆိုပါမီးလောင်ရာသို့ မော်လမြိုင်မြို့နယ် မီးသတ်စခန်းမှ မီးငြိမ်းသတ်ယာဉ်ခြောက်စီး၊ ပုဂ္ဂလိကရေသယ်ယာဉ်နှစ်စီး၊ သန္ဓေ ၃၀၊ အရန်မီးသတ် ၅၀ ဦး၊ ရပ်ကွက်ပြည်သူများက ဝိုင်းဝန်းငြိမ်းသတ်ကြရာ ဖွန်းလွှဲ ၁ နာရီ မိနစ် ၂၀ တွင် လုံးဝမီးငြိမ်းသွားသည်။

အဆိုပါ မီးလောင်မှုကြောင့် မောင်မင်းသုမွန်နှင့် မောင်စိုးထက်အောင်တို့နှစ်ဦးမှာ ဒဏ်ရာအနည်းငယ်ရရှိခဲ့သဖြင့် တပ်မတော်ဆေးရုံခုတင် (၃၀၀)တွင် ဆေးကုသလျက်ရှိသည်။ မီးလောင်မှုဖြစ်စဉ်နှင့်ပတ်သက်၍ ပုဗ္ဗန်ရဲစခန်းက အမှုဖွင့်အရေးယူ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

ခွင့်ပြုချက်မရှိဘဲ ငါးဖမ်းဆီးသူ နှစ်ဦးကိုအရေးယူ

ကျောက်တံခါး အောက်တိုဘာ ၁၅

အောက်တိုဘာ ၁၄ ရက် ညနေ ၅ နာရီတွင် ညောင်လေးပင်မြို့နယ် ငါးလုပ်ငန်းဦးစီးဌာန ဦးစီးမှူး ဦးကျော်တိုးသည် ကျောက်တံခါး မြို့မရဲစခန်းအပိုင်သမင်အင်းကုန်းအုပ်စု ချိန်းချောင်းပိုင်ချက်အတွင်း တရားမဝင်ငါးလုပ်ငန်းလုပ်ကိုင်နေသူများကို ကွင်းဆင်းစစ်ဆေးဆောင်ရွက်စဉ် ၎င်းချောင်းလက်တက်အတွင်း လင်းအောင်လတ် (၃၆ နှစ်) ကွင်းတောင်ရပ်ကွက် ကျောက်တံခါးမြို့နေသူနှင့် ဖိုးအေး (၃၅ နှစ်) စဉ်အိုးလှကျေးရွာ ကျောက်တံခါးမြို့နေသူတို့သည် ငါးလုပ်ငန်းဦးစီးဌာန၏ ခွင့်ပြုချက်၊ အင်းဂရန်ကိုင်၏ ခွင့်ပြုချက်မရှိဘဲ လက်ပစ်ကွန်များဖြင့် ငါးဖမ်းဆီးနေသည်ကို စစ်ဆေးတွေ့ရှိသဖြင့် ကျောက်တံခါးမြို့မရဲစခန်းက ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ရေချိုငါးလုပ်ငန်းဥပဒေပုဒ်မ ၅၄ (ခ)အရ အရေးယူဆောင်ရွက်ပြီး အမြန်တရားစွဲတင်ပို့နိုင်ရေး ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

ဆိုင်ကယ်ချိုးကျွေးရာမှ ယာဉ်တိုက်မှုဖြစ်ပွား

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၁၅

နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ ဥတ္တရသီရိမြို့နယ် ပျဉ်းမနား-တောင်ညို ကားလမ်းပေါ်တွင် ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင်သူတစ်ဦး အရှိန်ပြင်းစွာ မောင်းနှင်ပြီး မျက်နှာချင်းဆိုင်မှုလာသော ယာဉ်တိုက်မှုဖြစ်ပွားခဲ့ရာ ချိုးကျွေးရာမှ ယာဉ်တိုက်မှုဖြစ်ပွားပြီး ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင်သူ နေရာ၌ပျံ့ခွင်းပြီး သေဆုံးမှုတစ်ခုဖြစ်ပွားခဲ့သည်။

ဖြစ်စဉ်မှာ အောက်တိုဘာ ၁၄ ရက် ညနေ ၃ နာရီ ၄၅ မိနစ်က နေပြည်တော်ယာဉ်ထိန်းရဲတပ်ဖွဲ့မှ ရဲအုပ်မောင်မောင်သိန်း တာဝန်မှူးတာဝန်ဆောင်ရွက်နေစဉ် ယာဉ်မတော်တဆမှုဖြစ်ပွားကြောင်း သတင်းအရ သက်သေများနှင့်အတူ သွားရောက်စစ်ဆေးရာ ဥတ္တရသီရိမြို့နယ် V4 လမ်းဆုံအနီး ပျဉ်းမနား-တောင်ညိုလမ်းမကြီးပေါ်တွင် ခင်ဇော်ဦး (၃၆ နှစ်) အုတ်ဖုတ်လုပ်သား ငန်းစပ်ရွာအုတ်ကွင်း ဥတ္တရသီရိမြို့နယ် နေသူမောင်နှင်းဦး နောက်မှ ဝဏ္ဏသူအောင် အုတ်ဖုတ်လုပ်သားလိပ်စာတူ လိုက်ပါလာသည့် ၁၆၅/... Kenbo 110 အနက်ရောင်ဆိုင်ကယ်သည် အရှိန်ပြင်းစွာ မောင်းနှင်ပြီး လမ်းကိုဝိုက်၍ ချိုးကျွေးစဉ် တစ်ဖက်ယာဉ်ကြောသို့ရောက်ရှိကာ ဦးဝင်းမြင့် (၅၀ နှစ်) ရွှေပြည်သာမြို့နယ် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးနေသူ မောင်နှင်းဦး ခရီးသည်များလိုက်ပါသည့် 8D... ဖုဆိုးအမျိုးအစားဖြူ စီမံရေးဆောင်ရွက် (မန္တလေး-နေပြည်တော်)ခရီးသည်တင်ယာဉ်နှင့် မျက်နှာချင်းဆိုင်တိုက်မိခဲ့သဖြင့် ဆိုင်ကယ်မောင်းသူ ခင်ဇော်ဦးသည် နေရာ၌ သေဆုံးပြီး ဆိုင်ကယ်နောက်မှစီးသူ ဝဏ္ဏသူအောင်မှာ ဒဏ်ရာတစ်စုံတစ်ရာမရရှိခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ မင်းမင်းလတ်(မန်းတက္ကသိုလ်)

Y.E.S. International English Language Cen-

Since 1994

ကျောင်းကြီးလမ်း၊ ဘုမ္မာလမ်း၊ ဘုမ္မာလမ်း၊ ဘုမ္မာလမ်း

Basic Spoken English	7, 17 Oct	Structure & Written Expression	11 Oct
Mon to Thurs-7:30-9:30am	13 Oct	Sat & Sun - 9:00-11:00 am	11 Oct
Mon to Thurs-5:30-7:00pm	18 Oct	Sat & Sun - 12:30-3:30 pm	13 Oct
Sat & Sun - 3:45-6:45 pm	20 Oct	Mon to Thurs-1:00-3:00 pm	18 Oct
Mon to Thurs-10:00-11:00am	20 Oct	Sat & Sun - 7:30-10:00 am	20 Oct
Mon to Thurs-1:00-3:00-5:00pm	25 Oct	Mon to Thurs-4:00-8:30-7:00 pm	
Sat & Sun - 12:30-3:30 pm			
Pre-Intermediate English	30 Oct	Academic Writing Course	18 Oct
Mon to Thurs-1:00-3:00 pm	27 Oct	Sat & Sun - 5:00 - 7:00 pm	
Mon to Thurs-10:30-12:30am			
Grammar Foundation Course	7 Oct	Academic Preparation For IELTS(API)	13 Oct
Mon to Thurs - 3:30-5:00 pm	18 Oct	Mon to Thurs - 10:30 - 12:30am	13 Oct
Mon to Thurs - 10:00-12:30 am	30 Oct	Mon to Thurs - 3:30-5:00pm	13 Oct
Mon to Thurs - 1:00-3:30 pm		IELTS Sat, Sun, Mon, Tue, Wed, Thu 10:30-12:30am 18 Oct	
Basic Writing Course	20 Oct	IELTS Sat, Sun, Mon, Tue, Wed, Thu 1:00-3:30pm 18 Oct	
Mon to Thurs - 3:00-4:30 pm		IELTS Sat, Sun, Mon, Tue, Wed, Thu 1:00-3:30pm 18 Oct	
Vocabulary Enrichment Course	25 Oct		
Sat & Sun - 10:00-12:00 am			

No.190, 2nd Flr., 28th St.(Upper), Pabedan Tsp. Ph: 01-243950, 246570

မြန်မာ့သစ်လုပ်ငန်း

ပြည်ပရောင်းဝယ်ရေးနှင့် သစ်စက်ဌာန

အိတ်ဖွင့်တင်ဒါကြေညာခြင်း

၁။ မြန်မာ့သစ်လုပ်ငန်း၊ ပြည်ပရောင်းဝယ်ရေးနှင့် သစ်စက်ဌာနမှ ကျွန်း-သစ်မာသစ်လုံးနှင့် ခွဲသားများကို အမေရိကန်ဒေါ်လာဖြင့် အောက်ဖော်ပြပါအတိုင်း အိတ်ဖွင့်တင်ဒါစနစ်ဖြင့် ရောင်းချမည်ဖြစ်ပါသည်။

(က) ရောင်းချမည့်ရက်နှင့်အချိန် - ၂၄-၁၀-၂၀၁၄ရက်နှင့် ၂၇-၁၀-၂၀၁၄ရက်၊ မွန်းလွဲ ၁ နာရီ

(ခ) ရောင်းချမည့်အမျိုးအစားနှင့် တန်ပမာဏ - ကျွန်းသစ်လုံး ၆၉၁ တန်
- ကျွန်းခွဲသား/ခွဲရွှေ ၄၅၆ တန်
- ပိတောက်/တမလန်းသစ်လုံး ၁၅ တန်
- ပျဉ်းကတိုး/အင်-ကညင်/သင်းဝင်/ အင်ကြင်း/သစ်စေး/စကားဝါနှင့် အခြားသစ်လုံးများ ၃၄၄၀ တန်
- ပိတောက်/တမလန်း(ခွဲရွှေ/ခွဲသား) ၁၇၅၃ တန်

(ဂ) ရောင်းချမည့်နေရာ - တော်ဝင်ခန်းမ၊ မြန်မာ့သစ်လုပ်ငန်း (ရုံးချုပ်)၊ ကြို့ကုန်း၊ အင်းစိန်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။

၂။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါနှင့်ပတ်သက်သည့် အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို မြန်မာ့သစ်လုပ်ငန်း (ရုံးချုပ်)နှင့် Web-site ဖြစ်သော www.myanmarntimber.com.mm တွင်လည်း ဝင်ရောက်ကြည့်ရှုနိုင်ပါသည်။

အိတ်ဖွင့်တင်ဒါကျင်းပရေးကော်မတီ၊ မြန်မာ့သစ်လုပ်ငန်း

အများသိစေရန်

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊ ၃ ရပ်ကွက်၊ မင်းရဲကျော်စွာ ၅ လမ်း၊ အမှတ် ၁၃၂နေ ဦးမိုးဟန်လားလ်၏သား ဦးဆာသာ ပရာကတ် ၇/ဖမန(နိုင်)၁၈၃၈၆၀၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ အောက်ပါအတိုင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

ကျွန်ုပ်၏အမှုသည်ဖြစ်သူ ဦးဆာသာပရာကတ်နှင့် စုနီသာ(ခ)မစုစုမာ (ဘ)ဦးကမလင်ကီရီတို့သည် ဟိန္ဒူလူမျိုး၊ ဗုဒ္ဓဘာသာကိုးကွယ်ကြသူများဖြစ်ပြီး ဟိန္ဒူလူမျိုးတစ်ဦးအဖြစ်အသိပေးခဲ့ပြီးလျှင် လက်ထပ်ပေါင်းသင်းခဲ့ကြသော တရားဝင်အကြင်လင်မယားဖြစ်ကြပါသည်။

သို့သော် ဒေါ်စုနီသာ(ခ)မစုစုမာသည် ခင်ပွန်းဖြစ်သူ ဆာသာပရာကတ်အပေါ် ဇနီးမယားတစ်ယောက်၏ ဝတ္တရားရှိသည်နှင့်အညီ ပြုမူဆောင်ရွက်လုပ်ကိုင်ပေးခြင်းမရှိသည့်အပြင် ကျွန်ုပ်၏အမှုသည်မရှိမိက ရွှေငွေလက်ဝတ်ရတနာများနှင့် ငွေကျပ် ၁၀ သိန်းတို့ကိုယူဆောင်၍ နေအိမ်မှ မိမိ၏ဆာသာအလှူအတန်းဆင်းသွားပါသဖြင့် ၎င်းနှင့်ပတ်သက်သောကိစ္စအဝဝကို တာဝန်ယူဖြေရှင်းဆောင်ရွက်ပေးလိမ့်မည်မဟုတ်ကြောင်းနှင့် ဇနီးအဖြစ်မှ အပြီးအပိုင်စွန့်လွှတ်လိုက်ပြီဖြစ်ကြောင်း ဒေါ်စုနီသာ(ခ)ဒေါ်စုစုမာနှင့် အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာလိုက်ပါသည်။

ဆာသာပရာကတ်၏လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -

ဦးဝဏ္ဏဇော် LL.B
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ
LRE-Law Firm
တိုက်(၂)၊ အနန်း(၁၃)၊ မြို့ပြ(မြောက်)၊ စမိုင်၊ မရမ်းကုန်း၊ ဖုန်း-၀၉-၅၁၈၁၀၅

'ရွှေစည်' စားဖွယ်စုံကို ယခုအခါ အောက်

ကြည့်မြင်တိုင်လမ်း၊ ဓာထက (၄)အလုံရွှေ

တွင် "နယူးရွှေစည်" အမည်ဖြင့် (၁၆-၁၀-၂၀၁၄) ကြာသပတေးနေ့မှစတင်၍

ပြန်လည်ဖွင့်လှစ်နေပါသည်။

နယူးရွှေစည်မိသားစု

ဖောင်းကြွန်ပါတီပြားပျောက်ဆုံးကြောင်း လျှောက်ထားခြင်း

ယာဉ်အမှတ် 3H/2962 ၏ ဖောင်းကြွန်ပါတီပြားပျောက်ဆုံးမှုကြောင့် လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ယခင် ဖောင်းကြွန်ပါတီပြား ပျက်ပြယ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(ရန်ကုန်တောင်ပိုင်း) သန့်လျှင်မြို့

သွေးသည်အသက်

ပြည်တွင်းသတင်းနှင့်ကြော်ငြာ



ညောင်ဦးမြို့နယ်တွင် ကျောင်းဆောင်သစ်များ ဆောက်လုပ်လျက်ရှိ

ညောင်ဦး အောက်တိုဘာ ၁၅
ညောင်ဦးမြို့နယ်တွင် ပညာရေးဌာန၏ ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာရေးနှစ် ငွေလုံးငွေရင်းရန်ပုံငွေဖြင့် မြို့နယ်အတွင်းရှိ အခြေခံပညာမူလတန်းကျောင်း၊ မူလတန်းလွန်ကျောင်းနှင့် အထက်တန်းကျောင်းများတွင် အမှန်တကယ်လိုအပ်လျက်ရှိသော ကျောင်းဆောင်သစ်များ ဆောက်လုပ်ခြင်းလုပ်ငန်းများကို အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

အဆိုပါ ရန်ပုံငွေဖြင့် ပုဂံမြို့အခြေခံပညာ အထက်တန်းကျောင်းတွင် အာရ်စီတစ်ထပ်ကျောင်းဆောင်သစ်ဆောက်လုပ်ခြင်း၊ ဇီးဇျင်ကျေးရွာ အခြေခံပညာမူလတန်းကျောင်းတွင် အုပ်ညှပ်တစ်ထပ်ကျောင်းဆောင်သစ် ဆောက်လုပ်ခြင်း၊ ငါးသရောက်မြို့နယ်ခွဲ အခြေခံပညာ အထက်တန်းကျောင်းတွင် အာရ်စီ တစ်ထပ်ကျောင်းဆောင်သစ်ဆောက်လုပ်ခြင်း၊ မြင်းကပါကျေးရွာ အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်းခွဲတွင် အာရ်စီတစ်ထပ်ကျောင်းဆောင်သစ် ဆောက်လုပ်ခြင်း၊ ညောင်နီကျင်းကျေးရွာ အခြေခံပညာ မူလတန်းလွန်ကျောင်းတွင် အာရ်စီတစ်ထပ် ကျောင်းဆောင်သစ်

ဆောက်လုပ်ခြင်း၊ ညောင်လှကျေးရွာ အခြေခံပညာမူလတန်း ကျောင်းတွင် အာရ်စီတစ်ထပ် ကျောင်းဆောင်သစ် ဆောက်လုပ်ခြင်း၊ တောပြားကျေးရွာ အခြေခံပညာမူလတန်း ကျောင်းတွင် အာရ်စီတစ်ထပ် ကျောင်းဆောင်သစ် ဆောက်လုပ်လျှင်ခြင်းများ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။
AME ကုမ္ပဏီနှင့် မန်းမြင့်ပို့ရ်ဟိန်းကုမ္ပဏီတို့က ကျောင်းဆောင်သစ်များ ပညာသင်နှစ်အတွင်း အချိန်မီ ပြီးစီးနိုင်ရေးအတွက်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်းသိရသည်။
ရဲသူရအောင်(ညောင်ဦး)

Table with 3 columns: Party Name, Candidate Name, and Vote Count. Includes sections for 'ရွှေ့ ငွေ၊ စက်သုံးဆီနှင့် အခြေခံစားကုန်ဈေးနှုန်း' and 'စက်သုံးဆီဈေးနှုန်း (Max/ Newday စက်သုံးဆီအရောင်းဆိုင်)'. Lists various commodities and their prices.

အပတ်စဉ် စုပေါင်းသန့်ရှင်းရေး ဆောင်ရွက်
မြဝတီ အောက်တိုဘာ ၁၅
ကရင်ပြည်နယ် မြဝတီခရိုင် ဝေါလေမြိုင်မြို့တွင် မြို့သန့်ရှင်းသာယာလှပရေးအတွက် စုပေါင်းသန့်ရှင်းရေးကို အပတ်စဉ် စနေနေ့တိုင်း ပြုလုပ်လျက်ရှိရာ အောက်တိုဘာ ၁၀ ရက် နံနက် ၇ နာရီက ပြည်သူ့ဆေးရုံ၌ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးဇော်မိုး ဦးဆောင်၍ ဌာနဆိုင်ရာဝန်ထမ်းများ၊ ရပ်ကွက်သူ၊ ရပ်ကွက်သားများက စုပေါင်းသန့်ရှင်းရေး ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
ထိန်လင်းအောင်

Advertisement for MTSB Myanmar Thilawa SEZ Holdings Public Limited. Text includes: '11th Floor, UMFCCI Office Tower, No. 29, Min Ye Kyaw Swar Street, Lanmadaw Tsp., Yangon, Myanmar. Tel: +95-1- 2301772, 2301773'. Main heading: 'ပထမအကြိမ် နှစ်ပတ်လည်အထွေထွေ အစည်းအဝေး [1st Annual General Meeting (AGM)]'. Sub-heading: 'တက်ရောက်ရန် ဖိတ်ကြားခြင်း ၂၀၁၄ ခုနှစ်၊ အောက်တိုဘာလ (၁၆)ရက်'. Content: '၁။ မြန်မာသီလဝါ အက်(စ်)အီးဇက် ဟိုး(လ်)ဒင်း(စ်) ပတ်ဘလစ် လီမိတက် (MTSB)၏ ပထမအကြိမ် နှစ်ပတ်လည် အထွေထွေ အစည်းအဝေး [1st Annual General Meeting (AGM)]ကို ၂၀၁၄ ခုနှစ် ဇူလိုင်လ (၁၆)ရက် (စနေနေ့)၊ နံနက် (၁၀:၀၀) နာရီတွင် ကျင်းပပြုလုပ်မည်ဖြစ်ရာ အစည်းအဝေးတက်ရောက်သူများ အမည်စာရင်း မှတ်တမ်းတင်ခြင်းကို နံနက် (၀၈:၀၀) နာရီမှစတင်၍ ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်းနှင့် အစုရှယ်ယာရှင်များအားလုံး အစည်းအဝေးတက်ရောက် ချီးမြှင့်ပေးပါရန် လေးစားစွာ ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။
၂။ အစုရှယ်ယာရှင်တစ်ဦးချင်းထံသို့လည်း ဒါရိုက်တာအဖွဲ့၏ အစီရင်ခံစာ၊ စာရင်းစစ်အစီရင်ခံစာ၊ ဘဏ္ဍာရေးရှင်းတမ်းနှင့် ကိုယ်စားလှယ်တက်ရောက်ပေးရန် ခန့်အပ်လွှာ (ကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာ)တို့ကို ၂၀၁၄ ခုနှစ်၊ အောက်တိုဘာလ (၁၅)ရက် နေ့မှစတင်၍ အစည်းအဝေးဖိတ်ကြားစာနှင့်အတူ မှတ်ပုံတင်ချောပို့ဖြင့် ပူးတွဲပေးပို့ ဖိတ်ကြားပြီးဖြစ်ပါသည်။
၃။ အစည်းအဝေးတက်ရောက်မည့် အစုရှယ်ယာရှင်များအနေဖြင့် မြန်မာသီလဝါ အက်(စ်)အီးဇက် ဟိုး(လ်)ဒင်း(စ်) ပတ်ဘလစ် လီမိတက် (MTSB)၏ အကျိုးစီးပွား ဆတက်ထမ်းပိုး တိုးတက်စေရန် လိုအပ်သည်များကို မေးမြန်း/အကြံပြု တင်ပြလိုသည်များ ရှိပါက ၂၀၁၄ ခုနှစ်၊ အောက်တိုဘာလ (၂၇)ရက်နေ့ နောက်ဆုံးထား၍ ကုမ္ပဏီရုံးသို့ မေးမြန်း/အကြံပြုလွှာ ပေးပို့နိုင်ပါကြောင်း အသိပေး အကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။
ဒါရိုက်တာအဖွဲ့
မြန်မာသီလဝါအက်(စ်)အီးဇက်ဟိုး(လ်)ဒင်း(စ်)ပတ်ဘလစ်လီမိတက်

ကြော်ငြာ



GOLDEN CITY

“NATIONAL LANDMARK”
EXCLUSIVELY YOURS

AN UNPRECEDENTED MILESTONE *For Myanmar*

REEBONZ
REEBONZ.COM

**Asia's Largest Luxury Brand E-tailer
Coming Soon As GOLDEN CITY's Retail Anchor Tenant**

10:30am, 18th Oct 2014 (Saturday)
GOLDEN CITY SHOWROOM

GOLDEN CITY, joins forces with REEBONZ
to be pioneers in the retail sector

The first in Myanmar to bring in luxury items,
taking Yangon to new heights

<p>HERMÈS CHANEL PRADA LOUIS VUITTON GUCCI YVES SAINT LAURENT BOTTEGA VENETA CARTIER DIOR BVLGARI GIVENCHY ROLEX</p>

Hotline: +95(0)1-8605111 +95(0)1-8605222

**Project Address: Yankin Road, CMA Old Building,
Yankin Township, Yangon Myanmar
Website: www.glredcl.com**

Developer: Golden Land Real Estate Development Co., Ltd.

ပြည်ထွင်းသတင်းနှင့် ကြော်ငြာ

အန္တရာယ်ကိုဝယ်ယူနေသည့် လူငယ်များ

အောင်ဝင်း(ဖျာပုံ)

နေ့စဉ်ထုတ်သတင်းစာများတွင် နေ့စဉ်လိုလို မူးယစ်ဆေးဝါးဖမ်းဆီးသည့်သတင်းများ၊ တမလန်းသစ်ပိုင်ရှင်မှ ဖမ်းဆီးရမိသည့်သတင်းများ၊ နွားများတရားမဝင်သယ်ဆောင်သည့်အတွက် ဖမ်းဆီးရမိသည့်သတင်းများ၊ မြီးတွင်းကာလဖြစ်သော်လည်း အကြောင်းကြောင်းကြောင့် မီးလောင်သည့် သတင်းများနှင့်အတူ ယာဉ်တိုက်မှု၊ ယာဉ်တိုက်မော့က်မှုသတင်းများ ဖတ်ရှုနေရသည်။

ရေသည်ပြဇာတ်တွင် “ဘိန်းစားဆေးဝတ်၊ ဆေးမပြတ် သည့်နှယ်၊ တပ်မက်ခြင်းတဏှာ၊ အားကြီးပါဘိ”ဟု စပ်ဆိုခဲ့သည်။

အဆိုပါသတင်းများအနက်မှ စာရေးသူ မနှစ်မြို့ဆုံးသတင်းမှာ မူးယစ်ဆေးဝါးသတင်းဖြစ်သည်။ မူးယစ်ဆေးဝါးသည် “ပြည်ဖျက်ဆေး”သာမက ကမ္ဘာလူသားတစ်ရပ်လုံးကိုပါ လူညွန့်တိုးအောင် ခြိမ်းခြောက်နေသော “ကမ္ဘာဖျက်ဆေး”ပင် ဖြစ်သည်ဟု ဆိုရမည်ဖြစ်သည်။

ဦးပုည ရေသည်ပြဇာတ်ရေးသားချိန်က ဘိန်းမည်းခေတ်ဖြစ်သည်။ ယခုခေတ်ကဲ့သို့ ဘိန်းဖြူ မပေါ်ပေးပါ။ ဘိန်းမည်းထက် ဘိန်းဖြူက အဆ ၅၀ ပိုမိုပြင်းထန်ကြောင်း သိရသည်။

မြန်မာနိုင်ငံတွင် အလေ့ကျဆုံးပေါက်ခဲ့ဖူးသည့် ဘိန်းသည် ဥရောပတိုက်သား စီးပွားရေးသမားများကြောင့် မြန်မာနိုင်ငံသို့ စတင်ရောက်ခဲ့သည်ဟု သိရသည်။ လွန်ခဲ့သည့်နှစ်ပေါင်း ၅၀၀ နီးပါး ခရစ်နှစ် ၁၅၁၈ ခုနှစ် လောက်က ပင်းနစ်မြို့သား ဆီဇာဖရက်ဒရစ်သည်သင်္ဘောဖြင့် ဘိန်းများတင်လာခဲ့ပြီး ပဲခူးမြို့ဆိပ်ကမ်းတွင် ရောင်းချခဲ့ရာမှ မြန်မာနိုင်ငံတွင် ဘိန်းသမိုင်းစတင်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

မျက်မှောက်ကာလတွင် ဘိန်းမည်း၊ မော်ဖိန်း၊ ဟီးရိုး အင်း(ခေါ်) ဘိန်းဖြူ၊ ဘိန်းနှင့် အာနီသင်တူအောင် ဖော်စပ်ထားသော ပက်သဒင်း၊ မီသဒုန်း၊ ဟာရှစ်(ခေါ်) ဆေးခြောက်ရည်၊ ကိုကင်း၊ ကိုကင်းရွက်မှု ထုတ်ယူသည့် အာနီသင်တူသော ဆေးဝါးမျိုးစုံ ထုတ်လုပ်နေကြသည်။ မြန်မာနိုင်ငံတွင်လည်း ၁၉၇၄ ခုနှစ် မူးယစ်ထုံထိုင်း ဘေးဖြစ်စေတတ်သော ဆေးဝါးများဥပဒေအရ ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာနက မူးယစ်ထုံထိုင်းဘေးဖြစ်စေတတ်သော ဆေးဝါးအမျိုးအစား အထက်ပါ မူးယစ်ဆေးဝါးများအပါအဝင် ၁၀၁ မျိုး သတ်မှတ်ထားကြောင်း သိရသည်။

ဘိန်းသည်အခြေခံသဘောအရ ဆေးဖက်ဝင်အပင်ဖြစ်သည်။ ချောင်းဆိုး၊ ပန်းနာပျောက်ဆေး၊ အနာသက်သာဆေး၊ ဝမ်းကိုက်ပျောက်ဆေးများ ဖော်စပ်ရာတွင် အလွန်အစွမ်းထက်သည်။ နွေးခေတ်စာဆို ဦးပုညက

ဖော်ပြပါ မူးယစ်ဆေးဝါးအမျိုးမျိုးကို အမြဲသုံးစွဲနေသူတစ်ဦးသည် မျက်စိသူငယ်အိမ်ကျဉ်းခြင်း၊ ငေးငိုင်နေတတ်ခြင်း၊ ဆေးထိုးအပ်ရာများ တွေ့ရခြင်း၊ မျက်စိနားပေါက်နှင့် မေးစေ့ကိုပွတ်သပ်နေခြင်း၊ ထိုင်းမိုင်းနွေးကွေးစွာ စကားပြောခြင်း၊ စိတ်တိုခြင်း၊ ထိုမှတစ်ဆင့် အလင်းရောင် မနှစ်သက်ခြင်း၊ လဲလျောင်းနေလိုသော

စိတ်ရှိခြင်း၊ အခါအားလျော်စွာ မျက်စိများပြူးပြီး တောက်ပြောင်နေခြင်း၊ သုံးစွဲမှုကြောင့်လာပါက မျက်ကွင်းများ နီရဲ သို့မဟုတ် ညိုမည်းနေခြင်း၊ အော့အန်ခြင်း၊ အာရုံစူးစိုက်မှုမရှိတော့ခြင်း စသည်တို့ ခံစားတွေ့ကြုံရင်ဆိုင် နေရမည်ဖြစ်သည်။

ကာလကြာမြင့်လာပါက နေမြင့်လေ အရူးရင့် လေဆိုသည့်အတိုင်း သွေးပြန်ကြောပိတ်ရောဂါ၊ အသည်းရောင်ရောဂါ၊ အဆုတ်ရောဂါ၊ နှလုံးရောဂါ၊ ခန္ဓာကိုယ်အနံ့၊ အနာစိမ်းပေါက်ခြင်း၊ သွေးအဆိပ်ဖြစ်ခြင်း၊ စိတ္တဇရောဂါ စိတ်ကျရောဂါများမှသည် မိမိကိုယ်မိမိ သတ်သေခြင်း စသည်တို့ ဖြစ်တတ်သည်။

မြန်မာနိုင်ငံတွင်သာမက ကမ္ဘာနိုင်ငံများတွင် အနာဂတ်မျိုးဆက်သစ်တို့ လူညွန့်တိုးသည့်အပြင် သေဆုံးတတ်သည်အထိ ခံစားရသည့်မူးယစ်ဆေးကို စီးပွားရေးသမားများက နည်းမျိုးစုံဖြင့် ထုတ်လုပ်နေကြသကဲ့သို့ ကိုယ့်ကိုယ်ကိုယ် မသနားသည့်လူငယ်လူရွယ်တို့ကလည်း မူးယစ်ဆေးဝါးသုံးစွဲမှု တစ်နေ့တခြားတိုးပွားနေသည်ဟု သိရသည်။

မူးယစ်ဆေးဝါးတရားမဝင် ထုတ်လုပ်ဖြန့်ဖြူးနေသူများကို မြန်မာနိုင်ငံအပါအဝင် ကမ္ဘာနိုင်ငံအသီးသီးက ပြင်းပြင်းထန်ထန် အရေးယူလျက်ရှိနေသည်။ မူးယစ်

ဆေးစွဲသည့် လူငယ်လူရွယ်တို့ကိုလည်း ဆေးဝါးကုသ၍ ပြန်လည်ထူထောင်ပေးလျက်ရှိနေသည်။

မျက်မှောက်ကာလ လူငယ်လူရွယ်တို့ မူးယစ်ဆေးဝါးများကို စမ်းသပ်သုံးနေကြသည်။ မီးရောင်ကို ရွှေတောင်ထင်နေကြသည်။ တံလျှပ်ကို ရေထင်နေကြသည်။ အဆိပ်ပန်းကို တော်ဝင်ပန်းဟု ယူဆနေကြသည်။ မူးယစ်ဆေးဝါးသုံးစွဲသူတို့ ဘဝနိဂုံးအဆုံးမလှသကဲ့သို့ အသက်ပင်ဆုံးရှုံးနေသူများ တွေ့မြင်နေကြရသည်။

မူးယစ်ဆေးဝါးအန္တရာယ် တားဆီးကာကွယ်တိုက်ဖျက်ရာတွင် နိုင်ငံတော်က ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်နေသကဲ့သို့ မိသားစုများ၊ ဆရာများ၊ ဘာသာရေးခေါင်းဆောင်များ၊ NGO အဖွဲ့အစည်းများ၊ ကျန်းမာရေးဌာနနှင့် ပြည်သူ့အားလုံးတို့က အမျိုးသားရေးတဝန်တစ်ရပ်အဖြစ် ပါဝင်ဆောင်ရွက်ရန် အထူးလိုအပ်လှပါသည်။

မူးယစ်ဆေးဝါးစမ်းသပ်သုံးစွဲလိုသည့် လူငယ် လူရွယ်တို့ (၁၀/၈၅ အသူရာစာစောင်)ပါ အဆိပ်ပန်းကဗျာကို စဉ်းစားသုံးသပ်ဆင်ခြင်နိုင်ရန် ကောက်နုတ်ဖော်ပြရင်း အန္တရာယ်ကိုဝယ်ယူနေသည့်လူငယ်များ ဆောင်းပါးကို အဆုံးသတ်လိုက်ပါသည်။

“မစမ်းချင်စမ်းပါနှင့်၊
ပြန်လမ်းဘယ်မမြင်သူ၊
ငယ်ရွယ်စဉ်ဘဝဆုံးမှာမို့၊
သုံးပါနဲ့ဘိန်းမည်းဖြူ၊
တံလျှပ်ရေထင်လို့၊
ရွှေသမင်အလိုက်မှားတာကြောင့်၊
ငမိုက်သားမြားသင့်ထုံးကိုလှာ၊
နားစွင့်နှလုံးမူ”

ကျေးလက်တောင်သူများ စိုက်ပျိုးထုတ်လုပ်မှုတိုးတက်မြှင့်တင်ပေးရန် ထွန်စက်နှင့် ရိတ်သိမ်းခြွေလှေ့စက်များသန်လျင်၌ လွှဲပြောင်းပေးအပ်

ရန်ကုန် အောက်တိုဘာ ၁၅

ကျေးလက်နေထောင်သူများ လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေး လုပ်ငန်းများတွင် ခေတ်မီစက်ကိရိယာများ အသုံးပြု၍ လယ်ယာကဏ္ဍ စိုက်ပျိုးထုတ်လုပ်မှု တိုးတက်ပြီး လူမှုစီးပွားဘဝမြင့်မားစေရန်ရည်ရွယ်လျက် ဂျပန်နိုင်ငံမှ (JICA) အထောက်အပံ့ဖြင့် 2KIR 2012 မှ ထွန်စက်နှင့် ရိတ်သိမ်းခြွေလှေ့စက်များ လွှဲပြောင်းပေးအပ်ပွဲကို အောက်တိုဘာ ၁၄ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီက သန်လျင်မြို့ရှိ အမှတ် (၁၈)စက်မှုလယ်ယာစခန်း၌ ကျင်းပသည်။

အဆိုပါ လွှဲပြောင်းပေးအပ်ပွဲတွင် စက်မှုလယ်ယာဦးစီးဌာန တိုင်းဒေသကြီး ဦးစီးမှူး ဦးကိုကိုအောင်က လွှဲပြောင်းပေးအပ်ရသည့် ရည်ရွယ်ချက်ကို ရှင်းလင်းဆွေးနွေးပြီး ခရိုင်ဦးစီးမှူး ဦးနိုင်ဦးက စက်များကို တွယ်အသုံးပြုပုံ နည်းစနစ်များကို ရှင်းလင်းတင်ပြသည်။ ထို့နောက် သန်လျင်မြို့နယ် စစ်ပင်ကွင်းကျေးရွာတောင်သူများအတွက် ရရှိသော မိုးစပါးသီးနှံ ရိတ်သိမ်းခြွေလှေ့စက် သုံးစီး၊ ဆောင်းသီးနှံနှင့်မိုးကြိုထွန်ယက်ရန် ထွန်စက် ၂ စီး တို့ကို စက်မှုလယ်ယာဦးစီးဌာန တိုင်းဒေသကြီး ဦးစီးမှူး ဦးကိုကိုအောင်က တောင်သူများကိုယ်စား ကျေးရွာအုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးခင်အုန်းထံ လွှဲပြောင်းပေးအပ်သည်။



သုံးစက်ကိရိယာ ကိုင်တွယ်မောင်းနှင် ထိန်းသိမ်းနည်းသင်တန်း တက်ရောက်ပြီးသူများဖြစ်၍ လယ်ယာကိုင်တွယ်အသုံးပြုနိုင်တော့မည် ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ သန်းဝင်း(သန်လျင်)

ဖခင် အမည်မှန် မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ ကျောက်ပန်းတောင်းမြို့၊ အမှတ်(၁)အထက၊ တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း(H)မှ မမာမာသင်း၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးချစ်တီး ဇ/ကပတ ဦးချစ်တီး	ဖခင်အမည်မှန် ရမည်းသင်းမြို့နယ်၊ သိမ်ကုန်းကျေးရွာ၊ အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်း၊ တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း(က)မှ မအကြင်နာဦး၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးဝဏ္ဏ ဇ/မထလ(နိုင်) ၀၀၆၆၃၇ ဖြစ်ပါကြောင်း။ ဦးဝဏ္ဏ	ဖခင်အမည်မှန် မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ ကျောက်ပန်းတောင်းမြို့၊ အမှတ်(၂)အထက၊ တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း(D)မှ မောင်လွမ်းမိုး၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးတင်စိုး ဇ/ကပတ(နိုင်) ၀၉၀၃၂၀ ဖြစ်ပါသည်။ ဦးတင်စိုး	ယာဉ်ပိုင်ဆိုင်စာအုပ်မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း ယာဉ်အမှတ် ၂၃ယ/၅၆၅၇၀ Kenbo 125 ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးဆန်းထူး ဇ/ပမန(နိုင်)၀၉၉၆၅၃က (ကမ-၃) ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့် ရက်မှ ၁၅ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါ ရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကညန(နေပြည်တော်)	ယာဉ်ပိုင်ဆိုင်စာအုပ်မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း ယာဉ်အမှတ် ၀၈လ/၂၀၆၄၃၆ Bashan 110 ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဒေါ်သီတာဝင်း ဇ/တကန(နိုင်)၀၃၄၅၉၆ က (ကမ-၃) ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့် ရက်မှ ၁၅ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကညန၊ မိတ္တီလာစရိုင်
ယာဉ်မှတ်ပုံတင်ခွင့် လျှောက်ထားခြင်း ယာဉ်အမှတ် ၂၀ယ/၉၀၇၂ Yinxiang M/C ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးဥက္ကာမောင် မောင် ဇ/ပမာ(နိုင်)၀၃၄၄၃၈က (ကမ-၃) ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့် ရက်မှ ၁၅ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါ ရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(မန္တလေးမြောက်ပိုင်း)၊ မန္တလေးမြို့	ယာဉ်မှတ်ပုံတင်ခွင့် လျှောက်ထားခြင်း ယာဉ်အမှတ် ၂၂ယ/၇၄၃၅၅ Yinxiang 125, M/C ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးဝင်းညွန့် ဇ/မခန(နိုင်)၀၄၄၉၃၈က (ကမ-၃) ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့် ရက်မှ ၁၅ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါ ရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(မန္တလေးတောင်ပိုင်း)၊ မန္တလေးမြို့	ကျေးဇူးပြု၍ အမြန်ဆက်သွယ်ပေးပါ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်နံပါတ် ၁၂/ဗမာန(နိုင်)၀၃၉၇၇၃ ကိုင်ဆောင်သူ ဦးထွန်းရီ ဒုအရာခံဗိုလ်(ငြိမ်း)သည် ယခု မည်သည့်နေရာတွင် နေထိုင်သည်ကို မသိရှိရပါသဖြင့် ယခုကြော်ငြာဖတ်ပြီး အောက်ပါပုန်းနံပါတ်များသို့ ကျေးဇူးပြု၍ ဆက်သွယ်ပေးပါရန် မေတ္တာရပ်ခံအပ်ပါသည်။ ဆက်သွယ်ရန်ပုန်းနံပါတ် - ၀၉-၃၁၁၁၀၃၂၊ ၀၉-၃၁၈၇၂၁၂၊ ၀၉-၅၂၈၀၉၅၀		
ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း ယာဉ်အမှတ် ၂၃ယ/၅၆၅၇၀ Honda C 90 Custom ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးတင်မြင့် ၁၄/လတ(နိုင်)၀၄၈၇၃၈က (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့် ရက်မှ ၁၅ ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(မန္တလေးမြောက်ပိုင်း)၊ မန္တလေးမြို့	ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း ယာဉ်အမှတ် ၂၄ယ/၆၉၀၀၆ Luojia 110 ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ စောဆာလောဂယ် ဇ/ကတခ(နိုင်)၀၁၀၉၁၇၉ က (ကမ-၃) ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့် ရက်မှ ၁၅ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါ ရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကညန၊ တိုင်းဒေသကြီးဦးစီးမှူး(ပဲခူး)	ယာဉ်ပိုင်ဆိုင်စာအုပ်မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း ယာဉ်အမှတ် ၂၄ယ/၆၉၀၀၆ Luojia 110 ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ စောဆာလောဂယ် ဇ/ကတခ(နိုင်)၀၁၀၉၁၇၉ က (ကမ-၃) ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့် ရက်မှ ၁၅ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါ ရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကညန၊ တိုင်းဒေသကြီးဦးစီးမှူး(ပဲခူး)	ယာဉ်ပိုင်ဆိုင်စာအုပ်မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း ယာဉ်အမှတ် 5B/6714 မစ်ဆူဘီရီ(ဖူဆိုဘတ်) 4x2 R ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးစောပြည့်ဖြိုးအောင် ၂/လကန(နိုင်) ၀၅၅၀၇၇က (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့် ရက်မှ ၁၅ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါ ရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကညန၊ တိုင်းဒေသကြီးဦးစီးမှူး(ပဲခူး)၊ ရန်ကုန်မြို့	အမွေစားအမွေခံသားအဖြစ်မှစွန့်လွှတ်ကြောင်း ဗြိတိန်၊ ရေပုန်းနယ်မြေ၊ လမင်းရပ်ကွက်နေ ဦးညီညီ-ဒေါ်သန်းယုတို့၏ မွေးစားသား ဖြစ်သူ မောင်ညီဇော်ထွေး ၁၈-၅-၂၀၀၄ အား ၎င်း၏မိဘရင်းဖြစ်သူ ဦးတင်ကိုလတ်၊ ဒေါ်ချိုချိုလွင်တို့ ပြန်လည်အပ်နှံပြီးသည့်အတွက် နောက်ဆောင်တွင် မောင်ညီဇော်ထွေးနှင့် ပတ်သက်သောကိစ္စအဝဝအား လုံးဝတာဝန်ယူမည်မဟုတ်ကြောင်းနှင့် အမွေခံသားအဖြစ်မှ စွန့်လွှတ်ကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။ ဦးညီညီ ၆/မအရ(နိုင်)၀၃၇၇၆၅-ဒေါ်သန်းယု ၆/မအရ(နိုင်)၀၆၀၉၃၂
အမြန်ပြန်လာပါ ကျွန်းစုမြို့နယ်၊ မအိုင်ကျေးရွာနေ ဦးမြတ်လေး၏ဇနီး ဒေါ်မင်းမင်းယု (ဘ) ဦးအောင်သန်းရှိန် ၆/ကစန(နိုင်)၀၄၅၇၀၄၊ သား မောင်စည်သူစိုးနှင့်သမီး မစိုးစိုးမိမိတို့သည် ၁၀-၁၀-၂၀၁၄ ရက်တွင် ယာဉ်တိုက်မှုဖြစ်၍ အရေးပေါ်လူနာအဖြစ် ကုသနေရပါသဖြင့် သိသိချင်း အမြန်ပြန်လာပါ။ ဒေါ်မင်းမင်းယုတည်းခိုနေထိုင်သော နေအိမ်မှသိရှိပါက အမြန်ပြန်လာရန် ပြောကြားပေးပါရန်နှင့် အောက်ပါလိပ်စာသို့ အကြောင်းကြားပေးပါရန် မေတ္တာရပ်ခံပါသည်။ ဦးမြတ်လေး ဖုန်း-၀၉-၄၂၂၄၅၇၉၅၃၊ ၀၉-၂၅၁၀၀၂၃၇၈			အမြန်ပြန်လာပါ ကျွန်းစုမြို့နယ်၊ မအိုင်ကျေးရွာနေ ဦးမြတ်လေး၏ဇနီး ဒေါ်မင်းမင်းယု (ဘ) ဦးအောင်သန်းရှိန် ၆/ကစန(နိုင်)၀၄၅၇၀၄၊ သား မောင်စည်သူစိုးနှင့်သမီး မစိုးစိုးမိမိတို့သည် ၁၀-၁၀-၂၀၁၄ ရက်တွင် ယာဉ်တိုက်မှုဖြစ်၍ အရေးပေါ်လူနာအဖြစ် ကုသနေရပါသဖြင့် သိသိချင်း အမြန်ပြန်လာပါ။ ဒေါ်မင်းမင်းယုတည်းခိုနေထိုင်သော နေအိမ်မှသိရှိပါက အမြန်ပြန်လာရန် ပြောကြားပေးပါရန်နှင့် အောက်ပါလိပ်စာသို့ အကြောင်းကြားပေးပါရန် မေတ္တာရပ်ခံပါသည်။ ဦးမြတ်လေး ဖုန်း-၀၉-၄၂၂၄၅၇၉၅၃၊ ၀၉-၂၅၁၀၀၂၃၇၈	
ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း ယာဉ်အမှတ် ၁ယ/၅၅၅၂၆ Honda C 90 Custom CMV ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးသုဇနာလင်္ကာရ ဇ/ပမာ(သ)၀၀၅၀၉၉၈က (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့် ရက်မှ ၁၅ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(မန္တလေးမြောက်ပိုင်း)၊ မန္တလေးမြို့			သားအဖြစ်မှအမွေပြတ်စွန့်လွှတ်ခြင်း စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ ကလေးမြို့၊ မြို့သာရပ်ကွက်၊ အိမ်နံပါတ်(၁/၄၃)နေ ဦးရဲညွန့်-ဒေါ်စောကြည်တို့၏သား မောင်စော်နေဝင်း ၅/ကလထ(နိုင်)၁၅၈၀၆၉၃၁၀ မိဘဆုံးမမှုကို မနာခံဘဲ ၎င်း၏သဘောဆန္ဒအတိုင်း ပြုလုပ်နေပါသဖြင့် သားအဖြစ်မှအမွေပြတ်စွန့်လွှတ်လိုက်ပါသည်။ နောက်ဆောင်တွင် ၎င်းနှင့်ပတ်သက်သည့်ကိစ္စမှန်သမျှကို လုံးဝ(လုံးဝ)တာဝန်ယူဖြေရှင်းပေးမည်မဟုတ်ကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။ ဦးရဲညွန့်-ဒေါ်စောကြည် ၅/ကလထ(နိုင်)၀၅၈၄၁၃	

ပြည်တွင်းသတင်းနှင့် ကြော်ငြာ

ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာသော ကံကြီးမွေးမြူရေးဇုန်

အခါအခွင့်သင့်၍ ယခုတစ်ခေါက် ကျေးလက်ဒေသ ရောက်ခဲ့ပြန်ပြီ။ ကံကြီးမွေးမြူရေးဇုန်ကော်မတီ၏ ရှေ့လုပ်ငန်းစဉ်အစည်းအဝေးသို့ တက်ရောက်ချီးမြှင့်ပေးပါရန် ဖိတ်ကြားချက်အရ ကျွန်တော်ဒေါက်တာစိုးသိမ်း ညွှန်ကြားရေးမှူး၊ မွေးမြူရေးနှင့် ကုသရေးဦးစီးဌာန (ရုံးချုပ်) ဒေါက်တာ အောင်ကျော်စိုး၊ (လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး ဥက္ကဋ္ဌရခိုင်) ကိုမျိုး(ရွှေပေါက်ကွဲ)တို့သည် ကံကြီးမွေးမြူရေးဇုန်သို့ ရောက်လာကြခြင်းဖြစ်သည်။

ကံကြီးဇုန်သည် နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေအတွင်း တပ်ကုန်းမြို့နယ်တွင် တည်ရှိသည်။ ကံကြီးဇုန်မရောက်မီ ဇေယျာသီရိမြို့နယ်၊ သိုက်ချောင်း၊ ခေတ်အေး၊ သပြေချောင်းရွာများ၏ လမ်းဘေးဝဲယာတွင် ပျားမွေးမြူရေးပုံစံလေးများ အစီအစဉ်ထားသည်ကို တွေ့ရသည်။ နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေသည် ရာသီအလိုက် စိုက်ပျိုးသီးနှံများ ဖြစ်ထွန်းအောင်မြင်ကြသည်။လမ်းဘေးဝဲယာတွင် ပျားမွေးမြူရေးပုံစံလေးများ ချထားခြင်းကြောင့် တောင်သူတို့၏ စိုက်ပျိုးသီးနှံများ ပိုမိုဖြစ်ထွန်းအောင်မြင်ပြီး ပျားတောင်သူတို့လည်း စီးပွားဖြစ်ထွန်းကြသည်။ လူမှုစီးပွားဘဝတိုးတက်၍ ဝင်ငွေလည်းကောင်းကြသည်။

ကံကြီးဇုန်သည် တပ်ကုန်းမြို့နယ်သို့ မရောက်မီ အရှေ့ဘက်သို့ ကားဖြင့်ငါးမိုင်ခန့် ဝင်ရသည်။ ကွန်ကရစ်လမ်းမကြီးမှာ ကျယ်၍ ပြောငုံဖြူးလှသည်။ လမ်းဘေးဝဲယာတွင် မိုးနွမ်းများ၊ ပြောင်းများစိုက်ပျိုးထားကြသည်။ ဆိတ်အုပ်များကို တွေ့ရသည်။ ထိုအတူ လာရာလမ်းတစ်လျှောက်တွင် ဘင်္ဂလားနီစားနွားမများ လွတ်ကျောင်းနေကြသည်ကို တွေ့မြင်ရသည်။ ကံကြီးဇုန်မရောက်မီ အောင်မြေရိပ်သာရွာရှိသည်။ အောင်မြေရိပ်သာရွာသည် 'CP' ရန်ပုံငွေထုထောင်ပေးထားသည့် စံပြုရွာဖြစ်သည်။ 'CP' ရန်ပုံငွေကျပ် သိန်း ၃၀၀ လွှဲပြောင်းပေးအပ်သည့် အခမ်းအနားတွင် ကျွန်တော်တို့ မွေးမြူရေး၊ ရေလုပ်ငန်းနှင့် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးအုန်းမြင့်က အမှာစကားပြောကြားရာတွင် "ကျွန်တော်တို့ဝန်ကြီးဌာနက ပြည်သူတွေ စားသုံးဖို့ သားငါးကဏ္ဍဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်အောင် ဆောင်ရွက်ပေးတယ်။ စားသုံးတဲ့အသား၊ ငါးတွေကို Food Security & Food Safty ဖြစ်အောင် တိရစ္ဆာန်ကနေလူကို ရောဂါတွေ မကူးအောင် ကာကွယ်ထိန်းချုပ်ပေးတယ်။ တိရစ္ဆာန်မျိုးကောင်း၊ မျိုးသန့်တွေကိုလည်း နိုင်ငံခြားကတင်သွင်းပြီး ဖြန့်ဖြူးပေးနေပါတယ်။ ကလေးတွေ ဉာဏ်ရည် ဉာဏ်သွေး မြင့်မားဖို့ ကျန်းမာကြံ့ခိုင်ဖို့ အနာဂတ်၊ မျိုးဆက်သစ်ကလေးတွေကို School Milk Program နွားနို့ တိုက်ကျွေးနေပါတယ်။ ခိုင်းနွား၊ နို့စားနွား၊ အသားစားနွား၊ မွေးမြူခြင်းဖြင့် ကျေးလက်နေပြည်သူများ ဆင်းရဲမှုလျော့နည်းစေပြီး လူမှုစီးပွားဘဝ တိုးတက်မြင့်မားမှာဖြစ်ပါတယ်" ဟု ထည့်သွင်းပြောကြားခဲ့သည်။

အောင်မြေရိပ်သာရွာသို့ မွေးမြူရေးတိုးတက်ရေး

ကွင်းဆင်းခရီးစဉ်တစ်ခုတွင်လည်း မွေးမြူရေးနှင့် ကုသရေးဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဒေါက်တာမြင့်သန်းက "ဒီရွာမှာ ဆိတ်မွေးမြူရေးဖြစ်ထွန်းအောင်မြင်လို့ ဆိတ်တင်မကပါဘူး ဒေသနွား၊ ဒေသဝက်၊ ဘဲတွေ တိုးချဲ့မွေးမြူဖို့ လိုပါတယ်။ မေထုန်ခဲသားစပ်ပြီး ခိုင်းနွား၊ နို့စားနွား၊ အသားစားနွားတိုးချဲ့မွေးမြူကြပါ။ DYL မျိုးသန့်ဝက်၊ Legas ဘဲမျိုးတွေလည်း ဖြန့်ဖြူးပေးနေပါတယ်" ဟု ပြောကြားခဲ့ဖူးသည်ကို ကြားယောင်မိပါသည်။

ကံကြီးဇုန်ရောက်တော့ ဦးတင်မြိုင် (ဥက္ကဋ္ဌ၊ ဇုန်ကော်မတီ)နှင့် အဖွဲ့က ဆီးကြိုနေသည်။ ကျွန်တော်နှင့် ဦးတင်မြိုင်တို့ ဇုန်မွေးမြူရေးသမားတွေနဲ့ ယခင်ကတည်းက ရင်းနှီးခဲ့သည်။ ကျွန်တော်သည် နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ၊ မွေးမြူရေးနှင့် ကုသရေးဦးစီးဌာန၊ တိုင်းဦးစီးမှူးတာဝန်ထမ်းဆောင်စဉ်ကပင် ကံကြီးဇုန်သို့ မကြာခဏ ရောက်ခဲ့ခြင်းကြောင့်ပင်ဖြစ်သည်။

ကျွန်တော်တို့ရောက်သည်နှင့် ကံကြီးဇုန် မွေးမြူရေးသမားများ၏ ဇုန်ကော်မတီ ရှေ့လုပ်ငန်းစဉ် ညှိနှိုင်းအစည်းအဝေးကို စတင်ခဲ့သည်။ ထိုလုပ်ငန်းညှိနှိုင်းအစည်းအဝေးတွင် လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်နေမှုများ၊ လုပ်ငန်းအခက်အခဲ၊ ရှေ့လုပ်ငန်းစဉ်နှင့် ဦးစီးဌာနမှ ပံ့ပိုးနိုင်သည့် ကိစ္စရပ်များကို ရင်းနှီးပွင့်လင်းစွာ ဆွေးနွေးကြသည်။ ဆွေးနွေးချက်များကို ဖော်ပြရလျှင်မူကား။

ဦးတင်မြိုင်(ကံကြီးဇုန်၊ ဥက္ကဋ္ဌ)
ကျွန်တော်က ကံကြီးဇုန်ကို ၁၉၉၆ ခုနှစ် စတင်ဖော်ထုတ်ခဲ့စဉ်က ပါဝင်ခဲ့တာပါ။ မြေဧက ၃၇ ဒသမ ၅၀ ဧက ရယူထားပြီး C.P ကုမ္ပဏီနဲ့ပေါင်းပြီး သားတိုးကြက် ၃၅၀၀၀ မွေးမြူထားပါတယ်။ ကျွန်တော်က အဆောက်အအုံစိုက်သူပေါ့။ သူတို့က ကြက်ပေါက်၊ အစာ၊ ဆေးဝါးတာဝန် ယူတယ်။ အကျိုးအမြတ်ဖြစ်ပါတယ်။ အခုလည်း ဒေသနွားအမ အကောင် ၈၀ မွေးမြူထားပြီး အစေ့ထုတ်ပြောင်း၊ ပဲတီစိမ်း ၁၀ ဧက စိုက်ပျိုးထားပါတယ်။ နေဗီယာ မြက်မျိုးတွေလည်း စိုက်ဖို့ စီစဉ်နေပါတယ်။ နို့စားနွားတွေ မွေးဖို့က ကျေးလက်ဘဏ်က ချေးငွေရဖို့ ကျွန်တော်တို့ စုပြီးလျှောက်ထားမှာပါ။

ဦးဆင်ဟု(ဖန်လီဝါကုမ္ပဏီ)
နို့စားနွား ၇၅ ကောင် မွေးမြူထားပါတယ်။ ရန်ကုန်က ကျွန်တော်တို့ကုမ္ပဏီက နို့စားနွား အကောင် ၅၀ ထပ်ရောက်လာဦးမယ်။ နို့ပေါင်းစက်လည်း မှာထားပါတယ်။ School Milk Program အတွက်လည်း ပူးပေါင်းလုပ်မှာပါ။ အခု ဒီနိုချုပ်လုပ်ငန်း လုပ်နေတယ်။ ကိုယ်ပိုင်မီးစက်နဲ့ လုပ်နေရတယ်။ လျှပ်စစ်မီးရောင်တော့ ပိုကောင်းမှာပေါ့။ မီးရရှိရေးဝိုင်းပြီး ကြိုးစားနေကြပါတယ်။

ဦးမောင်မောင်ကြီး (မွေးမြူရေးလုပ်ငန်းရှင်)
C.P နဲ့ အသားစားကြက်အကောင် ၃၀၀၀၀ မွေးထားပါတယ်။ ဇုန်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး မွေးမြူရေးသမားချင်းပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှာပါ။ မွေးမြူရေးအတွက် ဦးစီးဌာနက ကာကွယ်ကုသမှုနဲ့ C.P က ဆရာဝန်တွေနဲ့ ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်နေပါ

ဒေါက်တာစိုးသိမ်း(မွေး/ကု)

တယ်။ နို့စားနွားလည်း မွေးချင်ပါတယ်။ နည်းပညာကတော့ ဦးစီးဌာနက ရယူမှာပါ။ ဒေသနွားမတွေကိုဝယ်ပြီး မျိုးမြှင့်သားဖောက်လုပ်ငန်းလုပ်တာက စီးပွားရေးတွက်ချေကိုက်ပါတယ်။ ယခုလည်း ဒေသနွားမ အကောင် ၄၀ မွေးပြီး အသားစား နွားမျိုးစပ်မွေးမြူမှာပါ။

(တာဝန်ခံ၊ C.P ကုမ္ပဏီ) (ကိုယ်စား)ကိုထန်းနိုင်
မြေဧက ၅၀ ရရှိထားပါတယ်။ ထိန်စမ်းဆိတ် ၄၁၆ ကောင် မွေးထားပါတယ်။ ပြည်တွင်းမွေးကွက်ကိုဖြန့်ပါတယ်။ မျိုးကောင်း မျိုးသန့်တွေမို့ စိတ်ဝင်စားကြပါတယ်။ မြက်ချုပ်ပတ် ကိုးတန်ဆုံတဲ့ ကန်လေးကန်လုပ်ပြီး မြက်ချုပ်ပတ်လုပ်ရပါတယ်။ နေဗီယာမြက်နွစ်စော၊ နို့စားပြောင်း၊ ဘောစကိုင်း၊ ခြောက်ဧက စိုက်ထားပါတယ်။ တိုးချဲ့စိုက်မှာပါ။

ဒေါက်တာအောင်ကျော်စိုး(လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး၊ ဥက္ကဋ္ဌရခိုင်ဦးစီးမှူး၊ မွေးမြူရေးနှင့် ကုသရေးဦးစီးဌာန)
ကျွန်တော်တို့ဦးစီးဌာနကလည်း လိုအပ်တာ အကူအညီပေးမှာပါ။ အရင်းအနှီး၊ နည်းပညာ ဈေးကွက်ခိုင်မာဖို့ အကျိုးဖြစ်ထွန်းပါတယ်။ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးကလည်း ရှေ့ဆောင်လမ်းပြအနေနဲ့ ကျွန်တော်တို့ကို မွေးမြူရေးလုပ်ဖို့ လမ်းညွှန်ထားပါတယ်။ မြို့နယ်ဦးစီးမှူးတွေနဲ့လည်း တိုင်ပင်ပြီးပါပြီ။ ဒေသနွားနဲ့ ဆိတ်မွေးမြူမှာပါ။ အရင်းအနှီးကတော့ လိုတာပေါ့ပေ။ ကျေးလက်ဖွံ့ဖြိုးရေးဘဏ်က ချေးယူပြီးဆောင်ရွက်သွားမှာပါ။

ဒေါက်တာ မြင့်မွန်(မြို့နယ်ဦးစီးဌာနမှူး၊ တပ်ကုန်းမြို့နယ်)
ကံကြီးဇုန်အတွက် ဒေါက်တာ ကြည်သာကျော်တင် (ဒုတိယဦးစီးမှူး)ကို တာဝန်ပေးထားပါတယ်။ ကျွန်တော်



ဓာတ်ပုံ - ကိုမျိုး(ရွှေပေါက်)

ရေအားလျှပ်စစ်အကောင်အထည်ဖော်ရေးဦးစီးဌာန (အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း)

၁။ ရေအားလျှပ်စစ်အကောင်အထည်ဖော်ရေးဦးစီးဌာနမှ အောက်ပါပစ္စည်းများအား D.D.P(Hlaw Gar) မြန်မာကျပ်ငွေဖြင့်ဝယ်ယူလိုပါသည် -

Tender No.22/DHPI/Water Stop/2014-2015	စဉ်	ပစ္စည်းအမျိုးအမည်	ရေတွက်ပုံ	အရေအတွက်
	1.	PVC Water Stop (300mm×3mm/320mm×3mm)	m	4487

၂။ ပစ္စည်းများ၏ နည်းပညာစံချိန်စံညွှန်းအဆိုပြုလွှာ (Technical Proposal)နှင့် ဈေးနှုန်းအဆိုပြုလွှာ(Financial Proposal)တို့အား သီးခြားစီချိပ်ပိတ်၍ ၂၉-၁၀-၂၀၁၄ရက် ၁၂:၀၀နာရီတွင် နောက်ဆုံးထား၍ တင်သွင်းရမည်။

၃။ နည်းပညာစံချိန်စံညွှန်းရမှတ်(၆၀)ကျော်သော ကုမ္ပဏီများ၏ ဈေးနှုန်းအဆိုပြုလွှာ (Price Proposal)ဖြင့်ဖောက်ရန်ရက်အား ထပ်မံအကြောင်းကြားမည်ဖြစ်ပြီး အများရှေ့မှောက်တွင် ဖွင့်ဖောက်ကြေညာ၍ စုစုပေါင်းရမှတ်(Overall Score) အများဆုံးကုမ္ပဏီအား တိုက်ရိုက်ရွေးချယ်ပါမည်။

၄။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါပုံစံနှင့် အသေးစိတ်အချက်အလက်ကို သတင်းစာတွင် ကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှစတင်၍ ရုံးချိန်အတွင်း အောက်ပါဖုန်းနံပါတ်များသို့ ဆက်သွယ်ဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။

တင်ဒါခေါ်ယူရေးလုပ်ငန်းကော်မတီ

ရေအားလျှပ်စစ်အကောင်အထည်ဖော်ရေးဦးစီးဌာန၊ ရုံးအမှတ်(၂၇)၊ နေပြည်တော်
ဖုန်း-၀၆၇-၄၁၃၅၃၊ ၀၉-၂၅၀၄၅၃၄၅၊ ၀၉-၄၅၀၅၃၅၃၅၊ ၀၉-၄၂၁၇၀၆၆၆၉၊ ၀၉-၄၂၀၇၀၁၃၄၆၊ ဖက်စ်-၀၆၇-၄၁၃၅၃၁

ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးနှင့် သစ်တောရေးရာဝန်ကြီးဌာန မြေတိုင်းဦးစီးဌာန အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ မြေတိုင်းဦးစီးဌာနတွင်အသုံးပြုရန်အတွက် အောက်ပါပစ္စည်းကိရိယာများနှင့် ရုံးသုံးပရိဘောဂများအား ဌာနအရောက်တန်ဖိုး(နေပြည်တော်) မြန်မာကျပ်ငွေဖြင့် ဝယ်ယူလိုပါသည် -

စဉ်	ပစ္စည်းအမျိုးအမည်	အရေအတွက်
(က)	Tender No.18/Machinery/SD/2014-2015 Dell Personal Computer (Core i7) with UPS	(4) Sets
(ခ)	Tender No.19/Machinery/SD/2014-2015 Copier(B&W) Brand:Canon	(1) Set
(ဂ)	Tender No.20/Machinery/SD/2014-2015 (A4) Laser Jet Printer(Colour) Brand & Model: HP Laser Jet Pro 200	(4) Sets
(ဃ)	Tender No.21/Furniture/SD/2014-2015 ရုံးသုံးစီရီ (Steel/Aluminium) (3'x6'x1'6")	(10) Nos
(င)	Tender No.22/Furniture/SD/2014-2015 အရာရှိစားပွဲ (5'x3'x2'6")+လက်တင်ကုလားထိုင် (1'6"x2'x1'6")	(15) Sets
(စ)	Tender No.23/Furniture/SD/2014-2015 ရုံးရုံးစားပွဲ (5'x3'x2'6") + ကုလားထိုင်(လက်တင်မပါ) (1'5"x1'6"x1'6")	(15) Sets

၂။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါများအား ၃-၁၁-၂၀၁၄ရက် ၁၂:၀၀နာရီ နောက်ဆုံးထား၍ တင်သွင်းရန်ဖြစ်ပြီး ၁၄:၀၀နာရီတွင် တင်ဒါဖွင့်လှစ်ပါမည်။

၃။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါပုံစံနှင့် အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို အောက်ပါလိပ်စာတွင် ရယူနိုင်ပါသည်။

လုပ်ငန်းသုံးပစ္စည်းများဝယ်ယူမှုစစ်ဆေးရေးဌာန
မြေတိုင်းဦးစီးဌာန
မြို့ပတ်လမ်း၊ ဥက္ကဋ္ဌရသီရိမြို့နယ်၊ နေပြည်တော်၊
ဖုန်း-၀၆၇-၄၁၃၄၃၊ ၀၆၇-၄၁၃၆၇၇

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့ တံတားအသုံးပြုကောက်ခံခြင်းလုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ရန် အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးအတွင်းရှိ လက်ရှိတံတားအသုံးပြုကောက်ခံနေသော ဆင်တံတံတား၏ (၁-၁၂-၂၀၁၄ မှ ၃၀-၁၁-၂၀၁၅)ထိ တံတားအသုံးပြုကောက်ခံခြင်းလုပ်ငန်း (၃)နှစ်လုပ်ကိုင်ခွင့် လုပ်ငန်းလိုင်စင်ကို နိုင်ငံသားလုပ်ငန်းရှင်များသို့ အောက်ဖော်ပြပါအတိုင်း အိတ်ဖွင့်တင်ဒါစနစ်ဖြင့် ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ပါသည် -

(က) အိတ်ဖွင့်တင်ဒါဆောင်ရွက်မည့်တံတား - ဆင်တံတံတား

(ခ) ဈေးနှုန်းတင်သွင်းလျှာနှင့် စည်းကမ်းချက်များဝယ်ယူနိုင်သောနေရာ မန်နေဂျာ(သွားလာရေး/တိုင်း)၊ တိုင်းအမှတ်(၁၁)ပုဂံနှင့် မန်နေဂျာ(စီးပွားရေး/တိုင်း)၊ တိုင်းအမှတ်(၃) မန္တလေး

(ဂ) အိတ်ဖွင့်တင်ဒါတင်သွင်းရမည့်ရက်နှင့်အချိန် - ၃၀-၁၀-၂၀၁၄ရက် (ကြာသပတေးနေ့) ၁၂:၀၀ နာရီ

(ဃ) အိတ်ဖွင့်တင်ဒါပေးသွင်းရမည့်နေရာ မန္တလေးဘူတာ၊ တတိယထပ်၊ အထွေထွေမန်နေဂျာ(အထက်မြန်မာပြည်)ရုံး

(င) အိတ်ဖွင့်တင်ဒါဖွင့်လှစ်မည့်ရက်နှင့်အချိန် - ၃၀-၁၀-၂၀၁၄ ရက် (ကြာသပတေးနေ့) ၁၃:၀၀ နာရီ

(စ) အိတ်ဖွင့်တင်ဒါဖွင့်လှစ်မည့်နေရာ - မန္တလေးဘူတာကြီး၊ မြေညီထပ်၊ နားနေဆောင်(၂) မှတ်ချက်။ (၁) အိတ်ဖွင့်တင်ဒါဝယ်ယူခွင့်တောင်းခံလျှာနှင့် စည်းကမ်းချက်များအား တစ်စုံလျှင် ကျပ် ၁၀၀၀၀ နှုန်းဖြင့် ၂၀-၁၀-၂၀၁၄ ရက်မှ ၂၇-၁၀-၂၀၁၄ရက် ၁၆:၃၀နာရီထိ မန်နေဂျာ(သွားလာရေး/တိုင်း)၊ တိုင်းအမှတ်(၁၁)ပုဂံနှင့် မန်နေဂျာ(စီးပွားရေး/တိုင်း)၊ တိုင်းအမှတ်(၃) မန္တလေးတို့တွင် ရုံးချိန်အတွင်း ဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။

(၂) အသေးစိတ်အချက်အလက်များသိရှိလိုပါက ဖုန်း-၀၂-၆၆၇၆၄ ၀၂-၃၅၂၅၉ နှင့် ၀၉-၆၆၀၈၂၅၄တို့သို့ ရုံးချိန်အတွင်း ဆက်သွယ်မေးမြန်းနိုင်ပါသည်။

ဥက္ကဋ္ဌ
တင်ဒါစစ်ဆေးရေးချုပ်ရေးကော်မတီ
မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး

မွေးသက္ကရာဇ် အမှန် ဦးရန်အောင်၏သမီး ဘားအံမြို့ (၆)ရပ်ကွက်၊ အထက(၄)၊ သတ္တမတန်း(A)မှ မမိုးစန္ဒီအောင်၏ မွေးသက္ကရာဇ်အမှန်မှာ ၃-၁၀-၂၀၀၂ ဖြစ်ပါသည်။

ဖခင် အမည်မှန် ကော့ကရိတ်မြို့၊ အထက၊ ချောင်းတောင် တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း(B)မှ နော်စန္ဒီ၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးထွန်းခေါင်ည(ခ)ဦးမြင့်ဆွေ ၃/ကကရ(နိုင်)၀၈၀၅၅၉ ဖြစ်ပါသည်။

ဖခင် အမည်မှန် ကော့ကရိတ်မြို့၊ အထက၊ ချောင်းတောင် တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း(B)မှ နော်စန္ဒီ၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးထွန်းခေါင်ည(ခ)ဦးမြင့်ဆွေ ၃/ကကရ(နိုင်)၀၈၀၅၅၉ ဖြစ်ပါသည်။

ပြည်တွင်းသတင်းနှင့်ကြော်ငြာ

မြို့နယ်ငါးမြို့နယ်အတွင်း ဝင်ငွေရရှိရန် အာရှဖွံ့ဖြိုးမှုဘဏ်ကူညီမည်

ရန်ကုန် အောက်တိုဘာ ၁၅

မြန်မာနိုင်ငံအတွင်းရှိ အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းမှ ဝင်ငွေရရှိရန်အတွက် မြို့နယ်များအတွင်း ဝင်ငွေဖြန့်တင်ခြင်းဆောင်ရွက်ရန် အာရှဖွံ့ဖြိုးမှုဘဏ်နှင့် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနတို့ ပူးပေါင်း

ကာ သုံးနှစ်စီမံကိန်းသတ်မှတ်ထားပြီး အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၁၂ သန်းအသုံးပြုဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ကြောင်း အာရှဖွံ့ဖြိုးရေးဘဏ်မှ သတင်းထုတ်ပြန်သည်။ မြန်မာနိုင်ငံအတွင်းရှိ အဆင်းရဲဆုံးနှင့် သက်မွေးဝမ်းကျောင်းမှ

အနည်းပါးဆုံး၊ ဝင်ငွေရရှိမှု အနည်းပါးဆုံး မြို့နယ်ငါးမြို့နယ်ကို ရွေးချယ်ကာ မြို့နယ်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနအဖွဲ့အစည်းများ ပေါ်ထွက်လာရေးအတွက် ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ကြောင်း၊ လူထုအတွင်း လေ့လာကွင်းဆင်းမှုများနှင့် အကြံပြု

ဆွေးနွေးပွဲများ ပြုလုပ်ကာ ရွေးချယ်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန ဦးစီးအရာရှိဦးမြင့်လွင်က ပြောသည်။

လက်ရှိတွင် ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး၊ မကွေးတိုင်းဒေသကြီး၊ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီးနှင့် ရှမ်းပြည်နယ်တို့မှ မြို့နယ်ငါးမြို့နယ်ခန့် ရွေးချယ်ပေးသွားနိုင်ရန် လျာထားသည်။

ရွေးချယ်မှုများကို အောက်တိုဘာလကုန်အတွင်း ပြုလုပ်သွားမည်ဖြစ်ပြီး ရွေးချယ်ပြီးစီးပါက အဆိုပါမြို့နယ်များအတွင်း အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းသင်တန်းများ ဖွင့်လှစ်ပေးခြင်း၊ ဝင်ငွေရရှိစေမည့် အလုပ်အကိုင်များ ဖော်ဆောင်ပေးခြင်းနှင့် ဒေသတွင်း လူနေမှုစရိတ်များနှင့် အခြားစီးပွားရေး ထုတ်ကုန်များအား မြှင့်တင်ပေးခြင်းကို သုံးနှစ်အတွင်း ဆောင်ရွက်ပေးသွားမည်ဖြစ်သည်။

သတင်း - ခင်လေးမြင့်အောင်
ဓာတ်ပုံ - မေဦးမိုး

လပတ္တမြို့နယ်အတွင်း အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ သဘာဝဘေးလျော့ပါးရေးအထိမ်းအမှတ် အခမ်းအနားကျင်းပ

လပတ္တ အောက်တိုဘာ ၁၅

ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး လပတ္တခရိုင် သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ဆိုင်ရာ စီမံခန့်ခွဲမှုအဖွဲ့၏ လမ်းညွှန်ဦးဆောင်မှု၊ ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်နေရာချထားရေးဦးစီးဌာန ခရိုင်ဦးစီးမှူးနှင့် မြို့နယ်သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ဆိုင်ရာ စီမံခန့်ခွဲမှုအဖွဲ့တို့ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု၊ လပတ္တမြို့နယ်အတွင်းရှိ NGOs/INGOs အဖွဲ့အစည်းများ၊ အရပ်ဘက်လူမှုအဖွဲ့အစည်းများ၏ ကူညီပံ့ပိုးမှုများဖြင့် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ သဘာဝဘေးလျော့ပါးရေးအထိမ်းအမှတ် အခမ်းအနားကို ရွှေနေဒီခန်းမ၌ အောက်တိုဘာ ၁၄ ရက်က ကျင်းပသည်။

အခမ်းအနားတွင် ခရိုင်သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ဆိုင်ရာ စီမံခန့်ခွဲမှုအဖွဲ့ ဥက္ကဋ္ဌ၊ ခရိုင်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးကိုယ်စား သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ဆိုင်ရာစီမံခန့်ခွဲမှုအဖွဲ့ အဖွဲ့ဝင် ခရိုင်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူးက ကမ္ဘာ့ကုလသမဂ္ဂအထွေထွေအတွင်းရေးမှူးချုပ်၏ အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာသဘာဝဘေးလျော့ပါးရေး ဝေပို့သော သဝဏ်လွှာကို ဖတ်ကြားခဲ့သည်။ ဆက်လက်၍ အက်ရှင်အေဒ်-မြန်မာ မြို့နယ်တာဝန်ခံ ဦးလွမ်းမိုးသူက အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာသဘာဝဘေးလျော့ပါးရေးနေ့ ပြုလုပ်ခြင်း၏ နောက်ခံသမိုင်းနှင့် ရည်ရွယ်ချက်ကို ရှင်းလင်းပြောကြားခဲ့သည်။

ယင်းနောက် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ သဘာဝဘေးလျော့ပါးရေးအထိမ်းအမှတ်အားလုံးပါဝင်မှုရှိသော ဉာဏ်စမ်းပေးပေးပွဲပြုလုပ်ပွဲ၊ စာစီစာကုံးနှင့် ပန်းချီပြိုင်ပွဲတို့တွင် ဆုရရှိသူများအား ခရိုင်သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ဆိုင်ရာ စီမံခန့်ခွဲမှုအဖွဲ့ဝင် ခရိုင်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူးနှင့် တာဝန်ရှိသူများက ဂုဏ်ပြုဆုများ ချီးမြှင့်ခဲ့သည်။

ထို့နောက် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ သဘာဝဘေးလျော့ပါးရေးနေ့ အထိမ်းအမှတ် ဘေးအန္တရာယ်ကြောင့် ဆုံးရှုံးနိုင်ခြေ လျော့ချရေးဆိုင်ရာ အသိပညာပေးပြခန်းနှင့် သက်ကြီးများအခြေပြု အခမဲ့ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုဆေးခန်းဖွင့်ပွဲကို လပတ္တမြို့နယ် ရဲတပ်ဖွဲ့မှူးအားကစားခန်းမရွှေ့ကျင်းပရာ ခရိုင်သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ဆိုင်ရာ စီမံခန့်ခွဲမှုအဖွဲ့ အဖွဲ့ဝင် ခရိုင်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး၊ ခရိုင်သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ဆိုင်ရာစီမံခန့်ခွဲမှုအဖွဲ့ အတွင်းရေးမှူး၊ မြို့နယ်ဖွံ့ဖြိုးရေးနှင့် အထောက်အကူပြုအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ၊ အက်ရှင်အေဒ်-မြန်မာ မြို့နယ်တာဝန်ခံ ဦးလွမ်းမိုးသူတို့က ပြခန်းအား ဖွဲ့စည်းဖွင့်လှစ်ပေးကြသည်။ ထို့နောက် ဌာနဆိုင်ရာပြခန်းများ၊ NGOs/INGOs အဖွဲ့အစည်းများက ပြသထားသော အသိပညာပေးပြခန်းများကို စိတ်ပါဝင်စားသူများနှင့် ကျောင်းသားကျောင်းသူများက ကြည့်ရှုခဲ့ကြသည်။ (ခရိုင် မြန်/ဆက်)



ကယ်လီဖိုးနီးယားတက္ကသိုလ်မှ စီးပွားရေးဆိုင်ရာ Pacific Rim ဖိုရမ်ကျင်းပမည်

ရန်ကုန် အောက်တိုဘာ ၁၅

အမေရိကန်နိုင်ငံ အခြေစိုက် University of Southern California မှ Marshall School of Business ၏ အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ စီးပွားရေးဖိုရမ်ကို ရန်ကုန်မြို့ ဆူးလေရှန်ဂရီလာဟိုတယ်၌ အောက်တိုဘာ ၁၆ ရက်မှ ၁၈ ရက်အထိ ကျင်းပသွားမည်ဖြစ်သည်။

မြန်မာနိုင်ငံမှ ကျောင်းသားကျောင်းသူများ၊ စီးပွားရေးလုပ်ငန်းရှင်များနှင့် နိုင်ငံတကာမှ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ ဆက်ဆံရေးပိုမိုခိုင်မြဲလာစေရန် ရည်ရွယ်သောအားဖြင့် လာရောက်ကျင်းပခြင်းဖြစ်ကြောင်း ဖိုရမ်ကျင်းပရေးအဖွဲ့မှ တာဝန်ရှိသူတစ်ဦးက ပြောသည်။

International Outreach အတွက် Assistant Dean နှင့် Ibear MBA Program မှ ဒါရိုက်တာတစ်ဦး ဖြစ်သော ဒေါက်တာ ရစ်ချက်ဒရော့ဘ် နှစ်ဦးက "မြန်မာနိုင်ငံက နိုင်ငံတကာ စီးပွားရေးလုပ်ငန်းတွေအတွက် အရှေ့တောင်အာရှအတွင်းမှာ မဖွံ့ဖြိုးသေးတဲ့ နောက်ဆုံးဈေးကွက်ကြီးတစ်ခု ဖြစ်ပါတယ်။ အခုလို Pacific Rim စီးပွားရေးဖိုရမ်ကို ကျင်းပပွင့်ရလို့ ဂုဏ်ယူပါတယ်။ နိုင်ငံတကာကရော၊ အမေရိကန်ပြည်ထောင်စုကပါ မြန်မာနိုင်ငံမှာ လာရောက်ရင်းနှီးမြှုပ်နှံနိုင်ဖို့အတွက် ပေါင်းကူးပေးခြင်းဖြစ်ပါတယ်" ဟု ပြောကြားသည်။ အဆိုပါ ဖိုရမ်မှတစ်ဆင့်တက္ကသိုလ်၏ နိုင်ငံတကာ Trojan Family

နှင့်ချိတ်ဆက်ကာ စီးပွားရေးလုပ်ငန်းရှင်များ၊ ကယ်လီဖိုးနီးယားတက္ကသိုလ်ကျောင်းသားဟောင်း လုပ်ငန်းရှင်များနှင့် ချိတ်ဆက်ဆောင်ရွက်ပြီး အသစ်သော စွန့်ဦးတီထွင်ခြင်းနှင့် အကျိုးတူပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ခြင်း သိရသည်။ အဆိုပါဖိုရမ်သို့ နိုင်ငံပေါင်း ၂၁ ခုမှ လုပ်ငန်းရှင်များ၊ အမှုဆောင်အရာရှိချုပ်များ စုစုပေါင်း ၁၇၅ ဦး တက်ရောက်မည်ဖြစ်ပြီး အာရှဒေသစီးပွားရေးအမြင်၊ မြန်မာနိုင်ငံရှိ လူမှုစီးပွားရေး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု၊ နိုင်ငံခြား တိုက်ရိုက်ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုနှင့် ပတ်သက်သော စိန်ခေါ်မှုနှင့် အခွင့်အလမ်းများ၊ မြန်မာ့ဘဏ္ဍာ

ရေးနှင့်ငွေကြေးကဏ္ဍ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးစသည်တို့ကို ဆွေးနွေးပေးမည်ဖြစ်သည်။ ထို့အပြင် ဖိုရမ်အား တရားဝင်မတင်မီ အောက်တိုဘာ ၁၆ ရက် မွန်းလွဲ ၂ နာရီမှ ၅ နာရီအထိ အများပြည်သူများ ဝင်ရောက်လေ့လာနိုင်ရန် အခမဲ့ကျင်းပပေးသွားမည်ဖြစ်ပြီး မြန်မာစီးပွားရေးလုပ်ငန်းရှင်များနှင့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ လာရောက်လေ့လာနိုင်ကြောင်း သိရသည်။ တက်ရောက်လိုသူများ အနေဖြင့် ciber@usc.edu သို့ ဆက်သွယ်စာရင်းပေးသွင်းနိုင်ကြောင်း သိရသည်။ သွန်းဝဿန်

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ပြည်သူ့ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်း ကလေးခရိုင်၊ ကလေးမြို့ (အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း)

ရက်စွဲ-၅-၁၀-၂၀၁၄

၁။ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ ပြည်သူ့ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်း၊ ကလေးခရိုင်၏ ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာရေးနှစ် ပြည်ထောင်စု/တိုင်းဒေသကြီး ရန်ပုံငွေဖြင့် ဆောင်ရွက်မည့်အထူးပြင်ဆင်ထိန်းသိမ်းခြင်းလုပ်ငန်းများအတွက် အောက်ဖော်ပြပါလမ်းခင်းပစ္စည်းများအား မြန်မာကျပ်ငွေဖြင့် ဝယ်ယူလိုပါသည်။

စဉ်	ပစ္စည်းအမျိုးအမည်
၁။	၆"-၉"ကျောက်
၂။	၂"-၄"ကျောက်
၃။	၁"-၂"ကျောက်
၄။	ကျောက်သေးရွယ်စုံ(စက်ခွဲ)
၅။	ကျောက်သဲကြမ်း
၆။	ကျောက်စရစ်
၇။	သံချောင်း(ရွယ်စုံ)
၈။	ဘီလပ်မြေ

၂။ တင်ဒါပိတ်မည့်ရက်/အချိန် - ၂၅-၁၀-၂၀၁၄ ရက် ၁၇:၀၀နာရီ

၃။ တင်ဒါစိစစ်မည့်ရက်/အချိန် - ၂၆-၁၀-၂၀၁၄ ရက် ၁၄:၀၀နာရီ

၄။ တင်ဒါလျှောက်လွှာနှင့်အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို အောက်ဖော်ပြပါလိပ်စာတွင် ရုံးချိန်အတွင်း လာရောက်စုံစမ်းဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။

တင်ဒါလျှောက်လွှာဝယ်ယူရမည့်လိပ်စာများ

၁။ ခရိုင်အင်ဂျင်နီယာမှူးရုံး - ၂။ မြို့နယ်လက်ထောက်အင်ဂျင်နီယာရုံး
ပြည်သူ့ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်း ကလေးခရိုင်၊ ကလေးမြို့၊ ဖုန်း-၀၇၃-၂၀၁၅၄
ပြည်သူ့ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်း ကလေးမြို့နယ်၊ ကလေးမြို့၊ ဖုန်း-၀၇၃-၂၀၁၃၇

တင်ဒါစိစစ်ရွေးချယ်ရေးကော်မတီ၊ ကလေးမြို့

အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ မြို့ရွာနှင့်အိုးအိမ်ဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာန၏ ဆောင်ရွက်ရန်ရှိသော အောက်ဖော်ပြပါ တည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းများအား အိတ်ဖွင့်တင်ဒါတင်သွင်းနိုင်ရန် ဖိတ်ခေါ်ပါသည်။

Lot(1) မုံရွာမြို့နယ်အိမ်ရာ လေးခန်းတွဲ လေးထပ် (၁၀၂'x၂၅') တစ်လုံး(ရေ/မီးအတွင်းအပြင်အပါအဝင်)

Lot(2) ကလေးမြို့ ဝန်ထမ်းအိမ်ရာ လေးခန်းတွဲ လေးထပ် (၁၀၂'x၂၅') တစ်လုံး(ရေ/မီးအတွင်းအပြင်အပါအဝင်)

Lot(3) စစ်ကိုင်းမြို့ ဝန်ထမ်းအိမ်ရာ လေးခန်းတွဲ လေးထပ်(၆၁၆'x၅၁') တစ်လုံး(ရေ/မီးအတွင်းအပြင်အပါအဝင်)

၂။ တင်ဒါပုံစံများကို ၁၆-၁၀-၂၀၁၄ရက်မှ စတင်ရောင်းချသွားမည်ဖြစ်ပြီး တင်ဒါပိတ်ရက်မှာ ၁၄-၁၁-၂၀၁၄ ရက် ညနေ ၁၆:၀၀ နာရီဖြစ်ပါသည်။တင်ဒါပုံစံနှင့် အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို ဖုန်း-၀၇၁-၂၄၈၇၂ သို့ရုံးချိန်အတွင်း လာရောက်စုံစမ်းဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။

တင်ဒါခေါ်ယူရေးကော်မတီ

ကန်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

ကချင်ပြည်နယ်၊ ဗန်းမော်မြို့၊ သာစည်ရပ်ကွက်ရှိ အကွက်အမှတ် ၁၆ (ရှမ်းပိုင်း)၊ ဦးပိုင်အမှတ် ၂၂၊ ဧရိယာ ၀ ဒသမ ၀၅၅ ဧကရှိ မြေကွက်ကို ဦးထွန်းကြည် (ဘ)ဦးရာမန်း အမည်ပေါက် ပိုင်ဆိုင်ခဲ့ပါသည်။ ယင်းမြေကွက်ကို ဗန်းမော်မြို့၊ မင်းတုန်းရပ်ကွက်နေ ဒေါ်ကိုင်ရာ ၁/ဗမန(နိုင်)၀၄၄၄၅၇ က အရောင်းအဝယ်ကတ်စာချုပ်ဖြင့် အဆင့်ဆင့်ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ခဲ့ပါသည်။ အဆိုပါ မြေကွက်ကို ဦးထွန်းကြည်အမည်မှ ဒေါ်ကိုင်ရာ၏အမည်သို့ တရားဝင်အမည်ပေါက်အောင် ဥပဒေလုပ်ထုံးလုပ်နည်းများနှင့်အညီ ဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါ မြေကွက်နှင့်စပ်လျဉ်း၍ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အား ပိုင်ရေးပိုင်ခွင့်ရှိသူ မည်သူမဆို ကန်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော စာရွက်စာတမ်းမူရင်းအထောက်အထားများနှင့်တကွ ဤကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှ ၁၄ ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်ထံသို့ လူကိုယ်တိုင်လာရောက်ကန်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်ကုန်ဆုံးသည့်တိုင် ကန်ကွက်မည့်သူမရှိပါက အမည်လွှဲပြောင်းခြင်းကို ဥပဒေနှင့်အညီပြီးဆုံးသည်အထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -
ဦးဝင်းဇော် (LL.B) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၅၆၆၅)
သာစည်ရပ် ၃၆၅၊ ဗန်းမော်မြို့၊ ဖုန်း-၀၉-၆၄၂၂၀၇၂

ဖောင်းကြွပျောက် လျှောက်ထားခြင်း

ယာဉ်အမှတ် 3F/ 5418 ၏ဖောင်းကြွ နံပါတ်ပြားပျောက်ဆုံး၍ ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ယခင်ဖောင်းကြွ နံပါတ်ပြားပျက်ပြယ်ပါကြောင်း အများ သိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ကညနန၊ ခရိုင်ရုံး(ရန်ကုန်မြောက်ပိုင်း)

ပြင်ဆင်ဖတ်ရွပါရန်

၄-၁၀-၂၀၁၄ရက် မြန်မာ့အလင်း သတင်းစာ၏ ကြော်ငြာစာမျက်နှာ (၇) ကန်ကွက်ကြော် ငြာအမှတ်စဉ်(၈) ဒေါ်အုံး မြင့်၏ အမည်ပြောင်းတွင် မြေအမည်ပေါက် ဦးဒီမိုးအစား ဦးဒီမိုးဟု ဖတ်ရွပါရန်။

ဖခင် အမည်မှန် မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ ကျောက်ပန်းတောင်းမြို့၊ အမှတ်(၂)အထက တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း(H)မှ မတင်မာအေးနှင့် ညောင်ဦး မြို့နယ်၊ တောင်တောအထက အဋ္ဌမတန်းမှ မောင်နန်းကိုတို့၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးကျော်ထွေး ၉/ညဉန(နိုင်)၀၁၃၂၄၁ ဦးကျော်ထွေး ဖြစ်ပါသည်။

ပြည်တွင်းသတင်းနှင့်ကြော်ငြာ

မလိုင်မြို့နယ် ကျေးရွာပေါင်း ၅၂ ရွာ လျှပ်စစ်မီးလင်းရရှိရန် တာဝန်အားလှမ်းတည်ဆောက်

မလိုင် အောက်တိုဘာ ၁၅ မိတ္ထီလာခရိုင် မလိုင်မြို့နယ် အတွင်းရှိ ကျေးရွာပေါင်း ၅၂ ရွာ လျှပ်စစ်မီးလင်းရန်အတွက် မလိုင်-ကျပ် ဆည် မြေပြင်ဓာတ်အားလိုင်း တည်ဆောက်နေမှုကို အောက်တိုဘာ ၁၃ ရက်က ခရိုင်လျှပ်စစ်အင်ဂျင်နီယာ ဦးမွန်အောင်၏ ဖြန့်ချိမှု အစီအစဉ်အရ ဦးကျော်စိုးဝင်းတို့ ကွင်းဆင်းစစ်ဆေးခဲ့သည်။

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအတွင်း ဒီရေတောကေ ၃၀၀၀ စိုက်ပျိုးထူထောင်သွားမည်

ရန်ကုန် အောက်တိုဘာ ၁၅ မွန်တိုင်းဒေသ ကာကွယ်ရေးနှင့် ရေကြီးရေတိုက်စားမှုကာကွယ်ပေးနိုင်ရန် ရည်ရွယ်၍ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအတွင်း ကြီးပြင်ဒီရေတောများ ထူထောင်စိုက်ပျိုးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးနှင့် သစ်တောရေးရာဝန်ကြီးဌာနမှ သိရသည်။



ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးသည် ပင်လယ်ပြင်နှင့် ထိစပ်လျက်ရှိသော်လည်း ဒီရေတောများပေါက်ရောက်မှု လျော့နည်းလျက်ရှိရာ မွန်တိုင်းဒေသ ကာကွယ်ရေးနှင့် ရေကြီးရေတိုက်စားမှုများ လျော့ပါးသက်သာစေရေးအတွက် ကြီးပြင်ဒီရေတော ကေ ၃၀၀၀ ကို ထူထောင်စိုက်ပျိုးသွားရန် စီစဉ်နေကြောင်း တာဝန်ရှိသူတစ်ဦးက ပြောသည်။

ကျောက်ပန်းတောင်းမြို့နယ် ကျေးရွာ ၁၀ ရွာ၌ အဆင့်မီသန့်စင်ခန်းများ တည်ဆောက်

ကျောက်ပန်းတောင်း အောက်တိုဘာ ၁၅ ကျေးလက်နေ ပြည်သူများ သန့်ရှင်းသော ယင်လုံအိမ်သာများကို ကျန်းမာရေးနှင့်ညီညွတ်စွာသုံးစွဲခြင်းဖြင့် ကျန်းမာကြံ့ခိုင်သော လူမှုဘဝများကို တည်ဆောက်နိုင်စေရန်အတွက် မွေးမြူရေး၊ ရေလုပ်ငန်းနှင့် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနက မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ကျောက်ပန်းတောင်းမြို့နယ်အတွင်း၊ ကျေးရွာ ၁၀ ရွာတွင် ကျေးလက်ဒေသသုံး သန့်ရှင်းသော ငါးခန်းတွဲအိမ်သာ(သန့်စင်ခန်း)များ ဆောက်လုပ်ခြင်းကို စတင်တင်တာ ၉ ရက်မှ စတင်ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ အောက်တိုဘာ ၁၃ ရက်က ကျေးရွာသုံးရွာ၌ လုပ်ငန်းအားလုံး ရာနှုန်းပြည့်ပြီးစီးပြီ ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

နေအောင် ဓာတ်ပုံ - မေမိုးဦး

ရှေးဟောင်းပျူစာနှင့် မြန်မာကမ္မည်းကျောက်စာ သင်တန်း အမျိုးသားပြတိုက်ဦးစီးဌာနတွင်ဖွင့်

မန္တလေး အောက်တိုဘာ ၁၅ ယဉ်ကျေးမှုဝန်ကြီးဌာန ရှေးဟောင်းသုတေသန အမျိုးသားပြတိုက်ဦးစီးဌာန ရှေးဟောင်းပျူစာနှင့် မြန်မာကမ္မည်းကျောက်စာသင်တန်းအမှတ်စဉ် (၂/၂၀၁၄) ဖွင့်ပွဲကို အောက်တိုဘာ ၁၃ ရက်က ချမ်းမြသာစည်မြို့နယ်ရှိ အဆိုပါဦးစီးဌာန မန္တလေးဌာနခွဲသင်တန်းခန်းမ၌ ကျင်းပရာ ရှေးဟောင်းသုတေသနနှင့် အမျိုးသားပြတိုက်ဦးစီးဌာန(မန္တလေးဌာနခွဲ) ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးဇော်ဦးဟန်က သင်တန်းဖွင့်အမှာစကားပြောကြားပြီး သင်တန်းနည်းပြ ရှေးဟောင်းသုတေသန အမျိုးသားပြတိုက်နှင့် စာကြည့်တိုက်ဦးစီးဌာန ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်(ငြိမ်း) ဦးစိန်ဝင်းက သင်တန်းနှင့်ပတ်သက်၍ ရှင်းလင်းပြောကြားခဲ့သည်။

သုတေသန၊ အမျိုးသားပြတိုက်ဦးစီးဌာနနှင့် ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန ရတနာပုံ မြင်းခြံနှင့် မိုးညှင်းတက္ကသိုလ်တို့မှ သင်တန်းသား၊ သင်တန်းသူ စုစုပေါင်း ၂၄ ဦးတို့ တက်ရောက်ကြပြီး သင်တန်းပထမလတွင် မြန်မာကျောက်စာအခြေခံ က-ခ ထပ်လုံးများကို သင်ပြပေးခြင်း၊ ဒုတိယလတွင် ကျောက်စာများ၏ လုံးကောက်အဓိပ္ပာယ်များသင်ပြပေးခြင်း၊ တတိယလ၌ မြန်မာ-ပျူကျောက်စာများကို စာတွေ့လက်တွေ့ ကူးယူခြင်းဆိုင်ရာ ပညာရပ်များနှင့် မန္တလေးနန်းမြို့ကျောက်စာရုံ (၁)၊ ရုံ(၂)တို့ရှိ ကျောက်စာများကို သွားရောက်၍ ရေးကူးဖတ်ခြင်းနှင့် ထိန်းသိမ်းမှုဆိုင်ရာများကို သုံးလကြာ စာတွေ့လက်တွေ့ သင်ကြားပို့ချပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း နည်းပြအရာထံမှ သိရသည်။

အဆိုပါသင်တန်းသို့ ယဉ်ကျေးမှုဝန်ကြီးဌာန ရှေးဟောင်း တင်မောင်(မန်းကိုယ်ပွား)

ရာဇဝတ်ဘဏ်လီမိတက်၏ (၈၃)ခုမြောက် နေပြည်တော်ဘဏ်ခွဲ-၂ (ရွှေကြာပင်)ဖွင့်

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၁၅ ရာဇဝတ်ဘဏ်လီမိတက်၏ (၈၃)ခုမြောက် ဘဏ်ခွဲဖြစ်သော နေပြည်တော်ဘဏ်ခွဲ-၂(ရွှေကြာပင်)ဘဏ်ခွဲကို ဘဏ်ခွဲတည်ရာ နေပြည်တော် ဇေယျသီရိမြို့နယ် ရွှေကြာပင်ရပ်ကွက် ပျဉ်းမနား-တောင်ညိုလမ်းမကြီးဘေး စည်ပင် ဧည့်ရိပ်သာအနီး၌ အောက်တိုဘာ ၁၄ ရက်က ဖွင့်လှစ်ခဲ့သည်။

မင်းမင်းလတ်(မန်းတက္ကသိုလ်)

မင်္ဂလာဧည့်ခံပွဲကျေးဇူးတင်လွှာ ၁၂-၁၀-၂၀၁၄ ရက်(တနင်္ဂနွေနေ့) Central Hotel ၌ ကျင်းပခဲ့သော မင်္ဂလာဧည့်ခံပွဲအခမ်းအနားတွင် မင်္ဂလာအောင်စံပယ်ပန်းကုံးနှင့် မင်္ဂလာလက်ထပ်လက်စွပ် ချီးမြှင့်ပေးပါသော ရန်ကုန်တက္ကသိုလ် ဒုတိယပါမောက္ခချုပ် ဒေါက်တာကျော်နိုင်နှင့် ချီးမြှင့်ပေးပါသော မင်္ဂလာဧည့်ခံပွဲအခမ်းအနားသို့ ကိုယ်တိုင်မကြွရောက်နိုင်သော်လည်း မင်္ဂလာလက်ဖွဲ့များပေးပို့ချီးမြှင့်ပေးပါသော ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီးညိုစောနှင့် ဗိုလ်ချုပ်မင်းဇော်နှင့် ဗိုလ်မှူးချုပ်ဝင်းလွင်နှင့် ဗိုလ်ဘက်နယ်ဘက်မှ ဂုဏ်သရေရှိ လူကြီးမင်းများဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟများနှင့် သူငယ်ချင်းအပေါင်းတို့အားလည်းကောင်း၊ အခမ်းအနားမှူး ဦးကျော်စိုးဦး၊ မင်္ဂလာအခါတော်ပေးသီချင်း သီဆိုပေးပါသော အကယ်ဒမီ ဒေါ်ချိုပြုံး၊ Cute, Cupid တေးဂီတအဖွဲ့နှင့် ဗီဒီယိုဓာတ်ပုံအဖွဲ့၊ တေးသံရုပ်ရှင်၊ ကျေးဇူးတင်ထိုက်သူအားလုံးကို အထူးပင်ကျေးဇူးတင်ရှိပါကြောင်း မှတ်တမ်းတင်အပ်ပါသည်။

ငြင်းချက်ထုတ်ရန်သမ္မန်စာ (တရားမကျင့်ထုံး ကိုဓညဒေအိမ်နဲ့-၅၊ နည်းဥပဒေ-၂၀) သာကေတမြို့နယ်တရားရုံးတော်၌ ၂၀၁၄ခုနှစ် တရားမကြီးအမှုအမှတ်-၁၆၂ ဒေါ်ခင်နှင်းယု နှင့် ၁။ ဒေါ်စွန်ကြည် ၂။ ဦးကြည်ရှိန် တရားဖြင့်များ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သာကေတမြို့နယ်၊ ၂/မြောက်ရပ်ကွက်၊ ထူပါရုံ ၂၀ လမ်း အရှေ့မြေကွက်အမှတ် ၂၅/ခ၊ အိမ်အမှတ် ၄၅/ကနေ ဒေါ်စွန်ကြည်နှင့် ဦးကြည်ရှိန် (ယခု နေရပ်လိပ်စာမသိ) သိစေရမည်။

အမှတ်(၁၇၈)၊ အောင်မင်္ဂလာ(၅)လမ်း၊ ပျဉ်းမနားမြို့နေ ဦးခိုင်မြအောင် (အုပ်ချုပ်မှုဒါရိုက်တာ) Royal Thiri Pyae Sone Co.,Ltd. နှင့်အများသိစေရန် ကြေညာခြင်း နေပြည်တော်၊ ပုဗ္ဗသီရိမြို့နယ်၊ ရွှေလိလမ်း၊ အမှတ်(၂၄/၂၆)နေ ဦးသန်းအောင် ၇/ကတခ(နိုင်)၀၈၈၂၁၇ နှင့် ဦးသက်ခိုင် ၉/၀တန(နိုင်)၁၀၆၄၆၆ တို့၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ လူကြီးမင်းအား အောက်ပါအတိုင်း အသိပေးအကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။

ပျောက်ဆုံးကြောင်း ကျွန်တော်မောင်ကျော်ဇော့ဝင်း ၁၄/ပသန(နိုင်)၁၆၀၁၅၅၏ မြန်မာနိုင်ငံ ကူးလက်မှတ် ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိက အကြောင်းကြားပေးပါရန်။ ကြေညာအပ်ပါသည်။ ဖုန်း-၀၉-၂၅၁၁၉၇၈၅

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်မိတ္တူ ယာဉ်အမှတ် ၁၄ယ/၅၆၆၆ Honda Dream 125, M/C ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးလှသိန်း ၁၂/ခရန(နိုင်)၀၀၇၅၅၀ က (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက နိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ် တိုင်လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။

ပျောက်ဆုံးကြောင်း ကျွန်တော်မောင်ကျော်ဇော့ဝင်း ၁၄/ပသန(နိုင်)၁၆၀၁၅၅၏ မြန်မာနိုင်ငံ ကူးလက်မှတ် ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိက အကြောင်းကြားပေးပါရန်။ ကြေညာအပ်ပါသည်။ ဖုန်း-၀၉-၂၅၁၁၉၇၈၅

ရုရှားအစိုးရကြေငြာ

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း ဒါယိကာမကြီး ဒေါ်တင်မြ(ခ) Holly (စစ်တွေ) အသက် (၇၀)

(ဗိုလ်မှူးကြီးကျော်မြ-ငြိမ်း၊ ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူး၊ ကကထုတ်)၏ဇနီး ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း ဒါယိကာမကြီး ဒေါ်တင်မြ(ခ) Holly (စစ်တွေ) အသက် (၇၀)သည် ၁၀-၁၀-၂၀၁၄ ရက် (သောကြာနေ့) နံနက် ၉:၀၀ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။ ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီးသိန်းဌေးနှင့်ဇနီးဒေါ်မြင့်မြင့်ခိုင်မိသားစု

အထူးကျေးဇူးတင်ရှိခြင်း

ပြည်ထောင်စု ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးတင်အေး၏ဇနီးဖြစ်သူ ဒေါ်ကြည်ကြည်အုန်း နာမကျန်းဖြစ်စဉ်တွင် အနီးကပ်ဂရုစိုက်ပြုစုကုသပေးပါသော တပ်မတော်ဆေးဝန်ထမ်းညွှန်ကြားရေးမှူး ရုံးမှ အငြိမ်းစားပါမောက္ခ ဆရာဝန်ကြီးများ၊ အထူးကုဆေးမှူးများ၊ ရန်ကုန်ပြည်သူ့ဆေးရုံ(ခုတင်-၅၀၀) အထူးကြပ်မတ်ကုသဆောင်မှ အထူးကုဆရာဝန်ကြီး၊ ဆရာဝန်မကြီးများ၊ ဝိတိုရိယအထူးကုဆေးရုံမှ ပါမောက္ခအထူးကုဆရာဝန်ကြီးများ၊ သူနာပြုနှင့်ဆေးဝန်ထမ်းများ၊ နာရေးကိစ္စအဝဝတို့တွင် မိသားစု စိတ်ဓာတ်ဖြင့် လူကိုယ်တိုင်လည်းကောင်း၊ တယ်လီဖုန်းဖြင့်လည်းကောင်း မေးမြန်းအားပေးပါသော စစ်ဘက်/နယ်ဘက်မှ အကြီးအကဲများ၊ နိုင်ငံရေးပါတီများမှ ပုဂ္ဂိုလ်များနှင့် မိတ်သဟာများ၊ အစစအရာရာ ဝိုင်းဝန်းကူညီဆောင်ရွက်ပေးကြပါသော မြန်မာနိုင်ငံစီးပွားရေးဦးပိုင်လီမိတက်မှ တာဝန်ရှိ ပုဂ္ဂိုလ်များ၊ ရန်ကုန်တိုင်း စစ်ဌာနချုပ်မှ အရာရှိ၊ စစ်သည်မိသားစုများ၊ ကာကွယ်ရေးပစ္စည်းထုတ်လုပ်ရေးအရာရှိချုပ်မှူးမှ အရာရှိ၊ စစ်သည်မိသားစုများ၊ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီမှ ဝန်ထမ်းမိသားစုများ၊ ရပ်ဝေးရပ်နီးမှ ဆွေမျိုးမိတ်သဟာအပေါင်းတို့နှင့် ကျေးဇူးတင်ထိုက်သူအားလုံးတို့ကို ကျန်ရစ်သူမိသားစုမှ အထူးပင် ကျေးဇူးတင်ရှိအပ်ပါသည်။

ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း ဒါယိကာမကြီး ဒေါ်ကြည်ကြည်အုန်း အသက်(၇၀)

ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးတင်အေး၏ဇနီးဖြစ်သူ ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း ဒါယိကာမကြီး ဒေါ်ကြည်ကြည်အုန်း အသက်(၇၀)သည် ၁၁-၁၀-၂၀၁၄ရက် (စနေနေ့) ည ၈:၀၂ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့် ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။ မွန်ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဦးအုန်းမြင့်နှင့်ဇနီး ဒေါ်စန်းစန်းမိသားစု

သွေးသည် အသက်

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း၊ ယာဉ် ဒါယကာကြီး ဝဏ္ဏကျော်ထင် ဗိုလ်ချုပ်သန်းဦး(ငြိမ်း) စစ်ဥပဒေချုပ်(ငြိမ်း)၊ ဒုတိယတရားသူကြီးချုပ်(ငြိမ်း) အသက်(၇၆)နှစ်

ဝဏ္ဏကျော်ထင် ဗိုလ်ချုပ်သန်းဦးသည် ၈-၁၀-၂၀၁၄ ရက် (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) ည ၈:၅၁ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရသည့်အတွက် ကျန်ရစ်သူမိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း။ ဦးစိန်ထွန်း (မကွေးတိုင်းဒေသကြီးတရားလွှတ်တော်တရားသူကြီးချုပ်)၊ တိုင်းဒေသကြီးတရားလွှတ်တော် တရားသူကြီးများ၊ တိုင်းဒေသကြီးတရားရေးဦးစီးမှူး၊ တိုင်းဒေသကြီးအတွင်းရှိ တရားသူကြီးများနှင့် တရားရေးအရာရှိများ

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်းဒါယိကာမကြီး ဒေါ်ကြည်ကြည်အုန်း အသက်(၇၀)

ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးတင်အေး၏ဇနီး ဒေါ်ကြည်ကြည်အုန်း အသက်(၇၀) (ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း ဒါယိကာမကြီး)သည် ၁၁-၁၀-၂၀၁၄ရက် (စနေနေ့) ည ၈:၀၂ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့် ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။ ဦးသိန်းအောင်နှင့် ဇနီး ဒေါ်ခင်ဌေးမြင့် မိသားစု ဝန်ကြီးချုပ်၊ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း ဒါယိကာမကြီး ဒေါ်ကြည်ကြည်အုန်း အသက်(၇၀)

ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးတင်အေး၏ဇနီးဖြစ်သူ ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း ဒါယိကာမကြီး ဒေါ်ကြည်ကြည်အုန်း အသက်(၇၀)သည် ၁၁-၁၀-၂၀၁၄ရက် (စနေနေ့) ည ၈:၀၂ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့် ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။ ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ မွန်ပြည်နယ်၊ မော်လမြိုင်မြို့

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်းဒါယိကာမကြီး ဒေါ်ကြည်ကြည်အုန်း အသက်(၇၀)

ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးတင်အေး၏ဇနီး ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း ဒါယိကာမကြီး ဒေါ်ကြည်ကြည်အုန်း အသက်(၇၀)သည် ၁၁-၁၀-၂၀၁၄ ရက် (စနေနေ့) ည ၈:၀၂ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် မိသားစုနှင့် ထပ်တူထပ်မျှဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်နှင့် ဝန်ထမ်းမိသားစုများ၊ ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်ရုံး

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း ဒါယိကာမကြီး ဒေါ်ကြည်ကြည်အုန်း အသက်(၇၀)

ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးတင်အေး၏ဇနီးဖြစ်သူ ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း ဒါယိကာမကြီး ဒေါ်ကြည်ကြည်အုန်း အသက်(၇၀)သည် ၁၁-၁၀-၂၀၁၄ရက် (စနေနေ့)ည ၈နာရီ ၂မိနစ်တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့် ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။ ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးစော်ဝင်းနှင့်ဇနီး ဒေါ်ခင်လေးမြင့်မိသားစု အားကစားဝန်ကြီးဌာန

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း ဒါယိကာမကြီး ဒေါ်ကြည်ကြည်အုန်း အသက်(၇၀)

ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးတင်အေး၏ဇနီး ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း ဒါယိကာမကြီး ဒေါ်ကြည်ကြည်အုန်းသည် ၁၁-၁၀-၂၀၁၄ ရက်တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်းသိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးလှမော်ဦးနှင့်ဝန်ထမ်းများ ကုန်သွယ်ရေးညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာန

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း ဒါယိကာမကြီး ဒေါ်ကြည်ကြည်အုန်း အသက်(၇၀)

ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးတင်အေး၏ဇနီးဖြစ်သူ ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း ဒါယိကာမကြီး ဒေါ်ကြည်ကြည်အုန်း အသက်(၇၀)သည် ၁၁-၁၀-၂၀၁၄ ရက် (စနေနေ့)ည ၈နာရီ ၂ မိနစ်တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့် ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။ ဒုဗိုလ်မှူးကြီးဝင်းမောင်ဆွေ(ငြိမ်း)-ဒေါ်မြသန်းကြွယ်မိသားစု ပုဗ္ဗသပင်ဖြာစက်ရုံ(ပေါင်မြို့)

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း

ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးတင်အေး၏ဇနီးဖြစ်သူ ဒေါ်ကြည်ကြည်အုန်းသည် ၁၁-၁၀-၂၀၁၄ရက်တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါ၍ မိသားစုနှင့် ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲစားရပါသည်။

ဗိုလ်မှူးကြီးအေးသောင်း(အငြိမ်းစား) မိသားစု

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း

ဒေါ်ဝါပွင့်ဖြူ အသက်(၇၆)နှစ်

ဦးညိုဖြူလှ (ဦးဆောင်ညွှန်ကြားရေးမှူး၊ နိုင်ငံခြားကုန်သွယ်မှုဇာတိ)-ပါမောက္ခ ဒေါ်ခင်စောသန်း [ပါမောက္ခ၊ ဆေးပညာဌာန၊ ဆေးတက္ကသိုလ်(၁)]၊ ရန်ကုန်တို့၏ ချစ်လှစွာ သော မိခင်ကြီး ဒေါ်ဝါပွင့်ဖြူ အသက်(၇၆)နှစ်သည် ၁၁-၁၀-၂၀၁၄ရက်(စနေနေ့) ည ၁၁နာရီ ၅၀မိနစ်တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။ ဆေးပညာဌာန ဆေးတက္ကသိုလ်(၁)မိသားစု

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း ဒါယိကာမကြီး ဒေါ်ကြည်ကြည်အုန်း အသက်(၇၀)

ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးတင်အေး၏ဇနီးဖြစ်သူ ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း ဒါယိကာမကြီး ဒေါ်ကြည်ကြည်အုန်း အသက်(၇၀)သည် ၁၁-၁၀-၂၀၁၄ရက် (စနေနေ့)ည ၈နာရီ ၂ မိနစ်တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။ ဦးစိုးဦး-ဒေါ်တင်တင်မျိုး ပြည်ထောင်စုရထားဝန်အဖွဲ့

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း ဒါယိကာမကြီး ဒေါ်ကြည်ကြည်အုန်း အသက်(၇၀)

ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးတင်အေး၏ဇနီးဖြစ်သူ ဒေါ်ကြည်ကြည်အုန်း အသက်(၇၀) သည် ၁၁.၁၀.၂၀၁၄ (စနေနေ့) ည (၈:၀၂)နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူထပ်မျှဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။ တာရှည် ပြည်ထောင်စုရွေးကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌနှင့် တာရှည် မှမ်းသာထွန်းဆောင်ကုမ္ပဏီမှအစုပေါင်း

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း

ဒေါ်ဝါပွင့်ဖြူ အသက်(၇၆)နှစ်

ဦးညိုဖြူလှ (ဦးဆောင်ညွှန်ကြားရေးမှူး၊ နိုင်ငံခြားကုန်သွယ်မှုဇာတိ)-ပါမောက္ခ ဒေါ်ခင်စောသန်း [ပါမောက္ခ၊ ဆေးပညာဌာန၊ ဆေးတက္ကသိုလ်(၁)]၊ ရန်ကုန်တို့၏ ချစ်လှစွာ သော မိခင်ကြီး ဒေါ်ဝါပွင့်ဖြူ အသက်(၇၆)နှစ်သည် ၁၁-၁၀-၂၀၁၄ရက်(စနေနေ့) ည ၁၁နာရီ ၅၀မိနစ်တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။ Internal Medicine Society မိသားစု

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း ဒါယိကာမကြီး ဒေါ်ကြည်ကြည်အုန်း အသက်(၇၀)

ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးတင်အေး၏ချစ်လှစွာသောဇနီး ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း ဒါယိကာမကြီး ဒေါ်ကြည်ကြည်အုန်း အသက်(၇၀) သည် ၁၁-၁၀-၂၀၁၄ရက်(စနေနေ့) ည ၈:၀၂နာရီတွင် ဝိတိုရိယအထူးကု ဆေးရုံကြီး၌ ကွယ်လွန်သွားကြောင်းသိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။ နေပြည်တော်ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲနှင့် ကွပ်ကဲမှုအောက်ရှိခရိုင်/မြို့နယ်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲများ

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း

ဦးကျော်ထူး(ဥပဒေအရာရှိ-ငြိမ်း)၏ဇနီး ဒေါ်မြစုစမ်း လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး(ငြိမ်း)စက်မှုဆေးဝါး၊ စက်မှု(၁)ဝန်ကြီးဌာန အသက်(၇၀)သည် ၇-၁၀-၂၀၁၄ ရက်(အင်္ဂါနေ့)ညနေ ၃:၃၅နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

ဇေယျ (၅၉/၆၀)သင်တန်းဆင်း ဥပဒေအရာရှိများ

အလွယ်တူပင်မြတ်အိမ်နီးတော်ခံယူခြင်း

ဟရမသ်အလီ(ခ)ဦးစော်မင်းနောင် အသက်(၄၅)နှစ်

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ မျောက်ဘွယ်မြို့နယ်(ဟာဂျီဦးဟာမန်-ဟာဂျီမဒေါ်ရှင်ဖွာ)၊ ကလေးမြို့နယ် ဦးထွန်းအေး-ဒေါ်ခင်ညို(သတင်းစာကိုယ်စားလှယ်)တို့၏မြေး၊ ရန်ကုန်မြို့၊ မင်္ဂလာတောင်ညွှန်မြို့နယ်၊ ၈၇ လမ်းနေ ဟာဂျီဦးသန်းလွင်-ဟာဂျီမ ဒေါ်ခင်မာကြည်တို့၏ သား၊ Ms.Ike Puspitasari Suripno Adi ၏ခင်ပွန်း၊ မေပေါယ်မင်း(ခ)Hafshal Nursadila ၏ဖခင်၊ ဦးစော်မင်းအောင်-ဒေါ်ရတီမာ၊ မခင်ဆွေလတ်၊ ဦးစော်မင်းလတ်-ဒေါ်နွယ်နွယ်ဝင်း တို့၏အစ်ကိုကြီး၊ တူ တူမ လေးယောက်တို့၏ဦးလေးသည် ၁၃-၁၀-၂၀၁၄ရက် နံနက် ၆:၁၀နာရီတွင် အလွယ်တူပင်မြတ်အိမ်နီးတော်ခံယူသွားပါသဖြင့် ယနေ့အစွာရန်မာစံအပြီး ညနေ ၅နာရီတွင် နေပြည်တော်ကျေးကြီး ကဘာရ်စာသင်တန်း ဒါယကာပြီးစီးပါကြောင်း ရပ်ဝေးရပ်နီးမှ ဆွေမျိုးမိတ်သဟာများအား အသိပေးအကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။ ကျန်ရစ်သူမိသားစု

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း

ဒေါက်တာအေးအေးသွဲ့ ကထိက၊ ပထဝီဝင်ဌာန၊ မြင်းခြံဒီဂရီကောလိပ် အသက်(၄၈)နှစ်

မြင်းခြံဒီဂရီကောလိပ်၊ ပထဝီဝင်ဌာနမှ ကထိက ဒေါက်တာအေးအေးသွဲ့သည် ၁၁-၁၀-၂၀၁၄ ရက် (စနေနေ့) ည ၈:၁၀နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားခြင်းအတွက် မိသားစုနှင့်ထပ်တူ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။ ပထဝီဝင်မိသားစု မြင်းခြံဒီဂရီကောလိပ်

ပထမအကြိမ် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် (၁၁)ကြိမ်မြောက် ပုံမှန်အစည်းအဝေး (၁၄) ရက်မြောက်နေ့ ကျင်းပ

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၁၅

ပထမအကြိမ် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် (၁၁) ကြိမ်မြောက်ပုံမှန်အစည်းအဝေး (၁၄)ရက်မြောက်နေ့ကို ယနေ့ ဗုဒ္ဓဟူး ၁ နာရီခွဲတွင် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။ (အောက်ပုံ)

ယနေ့အစည်းအဝေးတွင် ဥပဒေကြမ်း ပူးပေါင်းကော်မတီက နိုင်ငံတော်သမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ဥပဒေကြမ်းနှင့် ပူးပေါင်းကော်မတီက နိုင်ငံတော်သမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ဥပဒေကြမ်းနှစ်ခုစလုံးကို ကော်မတီ၏ လေ့လာတွေ့ရှိချက်နှင့် သဘောထားမှတ်ချက်ပါဝင်သော အစီရင်ခံစာများကို ဖတ်ကြားတင်ပြခဲ့သည်။

“နိုင်ငံတော်သမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ဖွဲ့စည်းပုံ အခြေခံဥပဒေဆိုင်ရာခုံရုံးဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့်ဥပဒေကြမ်း(၂၀၁၄)” နှင့်စပ်လျဉ်း၍ ဥပဒေကြမ်းပူးပေါင်းကော်မတီဝင် ဦးတင်ယုက ကော်မတီ၏လေ့လာတွေ့ရှိချက်နှင့် သဘောထားမှတ်ချက်များ ပါဝင်သောအစီရင်ခံစာကို

ဖတ်ကြားတင်ပြသည်။ ယင်းအစီရင်ခံစာတွင် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် ဥပဒေကြမ်းပူးပေါင်းကော်မတီသည် “နိုင်ငံတော်သမ္မတ၏ သဘောထားမှတ်ချက်ဖြင့်ပြန်လည်ပေးပို့လာသော နိုင်ငံတော်ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေဆိုင်ရာခုံရုံးဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့်ဥပဒေကြမ်း (၂၀၁၄)” နှင့်စပ်လျဉ်း၍ ဥပဒေကြမ်း ၏ အမည်၊ အပိုဒ် ၁၀၊ အပိုဒ် ၁၄တို့ကို နိုင်ငံတော်သမ္မတ၏ သဘောထားမှတ်ချက်နှင့်အညီ ပြဋ္ဌာန်းသင့်ပါကြောင်းနှင့် အပိုဒ် ၃၊ အပိုဒ် ၄၊ အပိုဒ် ၅၊ အပိုဒ် ၁၀၊ အပိုဒ် ၁၂၊ အပိုဒ် ၁၅ တို့ကို ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်၏အတည်ပြုချက်အတိုင်း အတည်ပြုပြဋ္ဌာန်းသင့်ပါကြောင်းစသည်ဖြင့်ပါရှိသည်။ စာမျက်နှာ ၇ ကော်လံ ၁ ❀



မြန်မာယူ-၁၉ အသင်းအား တွေ့ရစဉ်။

ယူ-၁၉ ကမ္ဘာ့ဖလားဝင်ခွင့်အတွက် မြန်မာအသင်း၏ အဆုံးအဖြတ်ပွဲ

သတင်း-ညိုမြတ်သော်တာ > ဓာတ်ပုံ-စိုးညွန့်

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၁၅
မြန်မာနိုင်ငံက အိမ်ရှင်အဖြစ် လက်ခံကျင်းပနေသည့် အာရှယူ-၁၉ ပြိုင်ပွဲ ကွာတားဖိုင်နယ်ပွဲစဉ်များကို အောက်တိုဘာ ၁၇ ရက်တွင် သူဝဏ္ဏကွင်းနှင့် ဝဏ္ဏသိဒ္ဓိကွင်းတို့၌ ကျင်းပသွားမည်ဖြစ်ပြီး အိမ်ရှင်မြန်မာအသင်းမှာ ယူအေအီးအသင်းနှင့် ယှဉ်ပြိုင်ကစားရမည်ဖြစ်သည်။
ကွာတားဖိုင်နယ်ပွဲစဉ်များအဖြစ် အုပ်စု(က)ပထမ ထိုင်းအသင်းနှင့် အုပ်စု(ခ) ဒုတိယ ဥဇဘတ်ကစားအသင်း၊ အုပ်စု(ခ)ပထမ ယူအေအီးအသင်းနှင့် အုပ်စု (က) ဒုတိယ အိမ်ရှင်မြန်မာ၊ အုပ်စု(ဂ)ပထမ ဂျပန်အသင်းနှင့် အုပ်စု(ယ) ဒုတိယ မြောက်ကိုရီးယားအသင်း၊ အုပ်စု(ယ) ပထမ ကာတာအသင်းနှင့် အုပ်စု(ဂ) ဒုတိယ တရုတ်အသင်းတို့ ယှဉ်ပြိုင်ကစားမည်ဖြစ်သည်။ ယူပြိုင်ပွဲမှ ဆီမီးဖိုင်နယ်အဆင့်သို့ ရောက်ရှိမည့် အသင်းလေးသင်းမှာ ၂၀၁၅ ခုနှစ်တွင် နယူးဇီလန်နိုင်ငံ၌ ကျင်းပမည့် ယူ-၁၉ ကမ္ဘာ့ဖလားပြိုင်ပွဲကို တိုက်ရိုက်ယှဉ်ပြိုင်ခွင့်ရရှိမည်ဖြစ်သည်။ စာမျက်နှာ ၈ ကော်လံ ၂ ❀

ရိုဒ်နယ်စပ်မှ မြန်မာ့ဆန်တန်ချိန်ငါးသောင်းဝယ်ယူတင်သွင်းနိုင်ရေး ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်နေ

သတင်းဆောင်းပါး CL ထန်းငါ

မြန်မာနိုင်ငံမှ ထွက်ရှိသော လယ်ယာထွက်ကုန်များကို အိမ်နီးချင်းနိုင်ငံများနှင့် အခြားပြည်ပနိုင်ငံများသို့ တင်ပို့နိုင်ရေးဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ သုံးနှစ်ကြာ မြန်မာ့ဆန်တင်ပို့မှုရပ်ဆိုင်းသည့် အိန္ဒိယနိုင်ငံက မြန်မာ့ဆန်စားကွက်ကို ပြန်လည်စိတ်ဝင်စားလာရာ မကြာသေးမီရက်ပိုင်းက မြန်မာ့ဆန်တန်ချိန်ပေါင်း လူမှုပူလုံရေးနှင့် စားနပ်ရိက္ခာဝန်ကြီးမစ္စတာ ရှိသလွှားလုံရာနှင့် အဖွဲ့သည်

ချင်းပြည်နယ်ရှိ ရိပ်-တီးတိန်-ကလေးလမ်းကြောင်းအခြေအနေကို လာရောက်လေ့လာခဲ့ကြောင်း ချင်းပြည်နယ်ဝန်ကြီးတစ်ဦးထံမှ သိရသည်။ အဆိုပါအဖွဲ့က ကလေးမြို့အခြေစိုက် ကုမ္ပဏီတစ်ခုဖြစ်သော North West Brothers Company Ltd. အား ဇူလိုင်လက ချင်းပြည်နယ်ရှိ ချင်းပြည်နယ်လှည့်ကျကုန်သွင်းရေးနှင့် သယ်ယူပို့ဆောင်ရေးဦးစီးဌာနနှင့် သယ်ယူပို့ဆောင်နိုင်မည့်

နည်းလမ်းများကို ညှိနှိုင်းဆွေးနွေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ယခုအိန္ဒိယနိုင်ငံသို့ မြန်မာ့ဆန်တင်ပို့ရန် စီစဉ်ထားခြင်းအပေါ် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ တင်ဒါစနစ်ကို သံတမန်လမ်းကြောင်းမှ တစ်ဆင့် မြန်မာနိုင်ငံတွင် စက်တင်ဘာ ၃၀ ရက်ကလည်းကောင်း၊ အိန္ဒိယနိုင်ငံတွင် စက်တင်ဘာ ၂၃ ရက်က လည်းကောင်း နောက်ဆုံးထား တင်ဒါခေါ်ယူထားပြီဖြစ်သည်။

မန္တလေးမြို့ရှိ အိန္ဒိယကောင်စစ်ဝန်ရုံးမှ ဦးမင်းဇော်က အဆိုပါ တင်ဒါကိစ္စနှင့် ပတ်သက်၍ ပြည်တွင်းဆန်စပါးဆိုင်ရာ ကုန်သည်များ၊ စီးပွားရေးလုပ်ငန်းရှင်များစသည့် အဖွဲ့အစည်းနှင့် သက်ဆိုင်ရာ ဌာနဆိုင်ရာများအတွက် တင်ဒါဝင်ပြိုင်နိုင်ရန် စီစဉ်ထားသော်လည်း လာရောက်ဝင်ပြိုင်သူမရှိကြောင်း သိရသည်။ သို့ရာတွင် အိန္ဒိယနိုင်ငံကတင်ဒါခေါ်ယူခြင်း အစီအစဉ်ကို ရပ်ဆိုင်း

ထားသော်လည်း မီဒီယံပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့သည် ၎င်း၏ပြည်နယ်တွင်း ဆန်ပြတ်လပ်မှုမရှိစေရန်နှင့် ခြောက်လစာ ရရှိနိုင်ရန်အတွက် အောက်တိုဘာ ၈ ရက် နောက်ဆုံးထား၍ ထပ်မံတင်ဒါခေါ်ယူထားကြောင်း ၎င်း၏ထုတ်ပြန်ချက်အရ သိရသည်။ မြန်မာနိုင်ငံမှ ဆန်ဝယ်ယူရန် စိတ်ဝင်စားလာခြင်းသည် အိန္ဒိယနိုင်ငံ စာမျက်နှာ ၈ ကော်လံ ၂ ❀

ယနေ့ မာတိကာ

ကိုရီးယားနှစ်နိုင်ငံ ထိပ်တန်း စစ်ဘက်တာဝန်ရှိသူများ ခုနစ်နှစ်အတွင်း ပထမဆုံး အကြိမ် တွေ့ဆုံဆွေးနွေး

စာ ၄

အေအမ်ထိပ်သီး

အစည်းအဝေး

ဆောင်းပါး စာ ၆

မူးယစ်ဆေးဝါးထုတ်လုပ်ရာတွင် အသုံးပြုသည့် ဆက်စပ်ပစ္စည်းများ ပိုင်ရှင်ပွဲ သိမ်းဆည်းရမီ

စာ ၁၁

ကြော်ငြာအချုပ်ပို ရှစ်မျက်နှာပါရှိ

ယနေ့ထုတ် မြန်မာ့အလင်း သတင်းစာတွင် ကြော်ငြာအချုပ်ပို ရှစ်မျက်နှာ ပါရှိပါသည်။

ရာဇဇာတ် ကြော်ငြာလည်ဆဲလက်မက်ခြောက် အပန်းချီ

စစ်မှန်သော ပရဆေး မှန်ကန်သော စေတနာ တိကျသောထုတ်လုပ်မှု အပြည့်အဝ မြန်မာ့ရိုးရာတိုင်းရင်းဆေးဝမ်းကောင်းများ

Taxi အများစုသို့ (ဝန်ထမ်း)
Yadana Shwe Pyi Car Services Co.,Ltd.
Taxi ဝန်ထမ်း အများစုသို့ အများစုသို့
အထူးအသုံးပြုအတွက် အကျိုးရှိစေရန်
ဆက်သွယ်ရန် -- 09421021637, 0943043369,
0943029132, 095311064, 09400015829,
0943143185, 095011437

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်
ချင်းပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့
အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်တွင် ချင်းပြည်နယ်၊ ဟားခါးမြို့နယ်၊ ဒေါင်ဗားရေအား လျှပ်စစ်စက်ရုံအတွက် 200 KW Hydropower Generator တစ်လုံးတပ်ဆင်ရန်နှင့် ဖလမ်း မြို့နယ်၊ ငမာစားရေအားလျှပ်စစ်စက်ရုံအတွက် 500 KW Hydropower Generator တစ်လုံးတပ်ဆင်ရန်အတွက် စိတ်ပါဝင်စားသော ကုမ္ပဏီများနှင့် လုပ်ငန်းရှင်များမှ အိတ်ဖွင့် တင်ဒါများပေးသွင်းနိုင်ပါရန် မိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။

၂။ တင်ဒါလျှောက်လွှာနှင့် စည်းကမ်းချက်များကို ချင်းပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ရုံးတွင် ၃၀-၉-၂၀၁၄ရက်မှ စတင်ဝယ်ယူနိုင်ပြီး ၂၉-၁၀-၂၀၁၄ရက် ၁၆:၀၀နာရီ နောက်ဆုံးထား တင်သွင်းရမည်ဖြစ်ပါသည်။

၃။ အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက ဖုန်း-၀၇၀-၂၂၃၇၆၊ ၀၇၀-၂၂၃၉၆တို့သို့ ရုံးချိန်အတွင်း ဆက်သွယ်စုံစမ်းနိုင်ပါသည်။ **တင်ဒါခေါ်ယူရေးလုပ်ငန်းကော်မတီ**

စက်မှုဝန်ကြီးဌာန
အမှတ်(၁) ဆေးဝါးစက်ရုံ(ရန်ကုန်)အတွက်
အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ စက်မှုဝန်ကြီးဌာန၊ ဆေးဝါးနှင့်စားသောက်ကုန်လုပ်ငန်းလက်အောက် အင်းစိန်မြို့နယ်၊ အောက်ကြွေကုန်းရှိ အမှတ် (၁)ဆေးဝါးစက်ရုံ(ရန်ကုန်)အတွက် (66/11-6.6kV) (10 MVA) ဓာတ်အားစွဲရုံတည်ဆောက်ခြင်းလုပ်ငန်းများကို လုပ်ငန်းလိုအပ်ချက်အရ အမြန် ဆောင်ရွက်လို ပါသဖြင့် ရန်ကုန်မြို့တော်လျှပ်စစ်ဓာတ်အားပေးရေးအဖွဲ့မှ သတ်မှတ်ထားသည့် စံချိန်စံညွှန်း များနှင့်အညီ ဆောင်ရွက်ပေးရန် တင်ဒါတင်သွင်းပေးနိုင်ရေး မိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။

၂။ တင်ဒါပုံစံရောင်းချမည့်ရက် - ၁၃-၁၀-၂၀၁၄ရက် (၁၀:၀၀နာရီ)

၃။ တင်ဒါပုံစံမည့်ရက်၊ အချိန် - ၃၁-၁၀-၂၀၁၄ရက် (၄:၀၀နာရီ)

၄။ တင်ဒါပုံစံနှင့်အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို အောက်ပါလိပ်စာတွင် လာရောက်စုံစမ်း ဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။

ဆေးဝါးနှင့်စားသောက်ကုန်လုပ်ငန်း၊ စီမံရေးဌာန
ဖုန်း-၀၆၇-၄၀၈၂၇၅၊ ၀၆၇-၄၀၈၂၇၆

လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန
ရေအားလျှပ်စစ်အကောင်အထည်ဖော်ရေးဦးစီးဌာန
(အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း)

၁။ လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန၊ ရေအားလျှပ်စစ်အကောင်အထည်ဖော်ရေးဦးစီးဌာန လက်အောက်ရှိ ရေအားလျှပ်စစ်စီမံခန့်ခွဲရေးဦးစီးဌာန-၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာရေးနှစ် တတိယ(၄)လ (၂၀၁၄ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာလမှ ၂၀၁၅ခုနှစ် မတ်လ)အတွင်း စီမံကိန်းစခန်းရုံဒေါင်အရောက် တည်ဆောက်ရေးပစ္စည်းများ၊ စက်ပစ္စည်းများ သယ်ယူပို့ဆောင်ရေးလုပ်ငန်းများအား မြန်မာ ကျပ်ငွေဖြင့် လုပ်ငန်းအပ်နှံဆောင်ရွက်လိုပါသည်။

၂။ တင်ဒါပုံစံစတင်ရောင်းချမည့်ရက် - ၁၃-၁၀-၂၀၁၄ ရက်
တင်ဒါအရောင်းစိတ်မည့်ရက် - ၂၉-၁၀-၂၀၁၄ ရက်
Company Profile နှင့် - ၂၉-၁၀-၂၀၁၄ ရက်

တင်ဒါအမတ်အဖွဲ့ချုပ်လက်မှတ်
နောက်ဆုံးတင်ပြရမည့်ရက်

၃။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါပုံစံနှင့် တင်ဒါဆိုင်ရာ အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို သတင်းစာတွင် ကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှစတင်၍ ရုံးချိန်အတွင်း အောက်ပါဌာနတွင် လာရောက်စုံစမ်းနိုင်ပါ သည်-

လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန
ရေအားလျှပ်စစ်အကောင်အထည်ဖော်ရေးဦးစီးဌာန
စီမံကိန်းနှင့်လုပ်ငန်းဌာနခွဲ
ရုံးအမှတ် (၂၇)၊ နေပြည်တော်၊
ဖုန်း-၀၆၇-၄၀၄၃၃၁၊ ၀၆၇-၄၀၄၂၅၇၊ ဖက်စ်-၀၆၇-၄၀၄၃၃၁

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့
လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန-ပဲခူးမြို့
(ပြည်သူ့ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းအတွက်
ကတ္တရာအိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း)

၁။ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ ပြည်သူ့ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းတွင် လမ်းလုပ်ငန်းများဆောင်ရွက် နိုင်ရန်အတွက် ကတ္တရာ(၈၀/၁၀၀)အမျိုးအစား ၁၃၄၂.၂၆၂ တန်အား မြန်မာကျပ်ငွေ တန်ဖိုး ဖြင့် ဝယ်ယူလိုပါသည်။

၂။ ကတ္တရာအိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်းအတွက် လျှောက်လွှာနှင့်အတူ တင်သွင်းမည့်ကတ္တရာ အား ထုတ်လုပ်သည့် နိုင်ငံအမည်၊ ကတ္တရာ(၁)တန်ဈေးနှုန်း၊ ကတ္တရာ(၁)တန်တွင် ပါဝင်သည့်ကတ္တရာပုံပါအရေအတွက်၊ ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရမှ တရားဝင် တင်သွင်းခွင့်ပြုပြီး သွင်းကုန်ပစ္စည်းခွန် (Custom Duty)ပေးဆောင်ထားပြီးကြောင်း ထောက်ခံ ချက် မြန်မာနိုင်ငံအင်ဂျင်နီယာအသင်း၏ ကတ္တရာအရည်အသွေးစစ်ဆေးထောက်ခံချက်တို့ နှင့်အတူ အောက်ပါ ကတ္တရာအရည်အသွေးနှင့်အညီ လျှောက်ထားရပါမည်။

SPECIFICATION OF STRAIGHT ASPHALT 80/100 GRADE

Sr.No	Specifications	
1	Penetration at 25 C	100 ± 20
2	Softening Point (Ring & Ball)	41-51
3	Solubility in Trichloroethylene(%)	min-99.5
4	Specific Gravity at 25 C	1.00-1.06
5	Ductility at 25 C(cm)	min 100
6	Loss on Heating (%)	max-0.5
7	Flash-Point(C)	min-225
8	Penetration after loss on heating at 25 C (0.1mm)(% of original)	min-80

၃။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါလျှောက်လွှာများကို ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ ပြည်သူ့ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်း၊ အင်ဂျင်နီယာမှူးကြီးရုံးတွင် ၁၈-၁၀-၂၀၁၄ရက်မှ ၃၀-၁၀-၂၀၁၄ရက်အထိ ရောင်းချမည် ဖြစ်ပါသည်။

၄။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါပိတ်ရက်မှာ ၃၀-၁၀-၂၀၁၄ရက် ၄:၀၀နာရီဖြစ်ပြီး ဖွင့်လှစ်မည့်အချိန် နှင့်နေရာမှာ ၃၁-၁၀-၂၀၁၄ရက် မှန်းလွဲ ၁၀:၀၀နာရီတွင် ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ ပြည်သူ့ဆောက် လုပ်ရေးလုပ်ငန်း၊ အင်ဂျင်နီယာမှူးကြီးရုံး၊ ပဲခူးမြို့ဖြစ်ပါသည်။

၅။ တင်သွင်းမည့် ကတ္တရာဈေးနှုန်းပေးချေခြင်းနှင့်ပတ်သက်၍ ကတ္တရာတစ်တန်၏ ပင်မ တန်ဖိုး(ရန်ကုန်အထိုင်ဈေးနှုန်း)အပေါ်တွင် ပြည်တွင်းအခွန်များဦးစီးဌာနသို့ ပေးချေရမည့် With Holding Tax ကို ခုနှစ်၍ ကျန်ငွေအားပေးချေမည်ဖြစ်ပြီး အသေးစိတ်အချက်အလက် များကို ၁၈-၁၀-၂၀၁၄ရက်မှ ၃၀-၁၀-၂၀၁၄ရက်အထိ ရုံးချိန်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါဌာန တွင် လာရောက်စုံစမ်းနိုင်ပါသည်။

အင်ဂျင်နီယာမှူးကြီးရုံး၊ ပြည်သူ့ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်း
ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ ပဲခူးမြို့၊ ဖုန်း-၀၅၂-၂၁၅၂၊ ၂၄၅၇၊ ၂၁၂၀

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရ
သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန
အဆင့်မြင့်သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဦးစီးဌာန
မန္တလေးနည်းပညာတက္ကသိုလ်
ပါရဂူဘွဲ့သင်တန်းသားများခေါ်ယူခြင်း

၁။ သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန၊ အဆင့်မြင့်သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဦးစီးဌာနလက်အောက်ရှိ မန္တလေးနည်းပညာတက္ကသိုလ်တွင် ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ပညာသင်နှစ်အတွက် ၂၀၁၄ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာ ၁ရက်မှ စတင်၍ အောက်ဖော်ပြပါ အင်ဂျင်နီယာနှင့် ဗိသုကာ ပါရဂူဘွဲ့၊ ဇီဝနည်းပညာပါရဂူဘွဲ့သင်တန်းများကို ဖွင့်လှစ်သင်ကြားပေးမည်ဖြစ်ပါသည်-

(က) မြို့ပြအင်ဂျင်နီယာ (စ) မက္ကာထရွန်နစ်အင်ဂျင်နီယာ
(Structural Engg./Water Resources Engg) (ဆ) ဓာတုအင်ဂျင်နီယာ
(ခ) စက်မှုအင်ဂျင်နီယာ (ဇ) နျူကလီးယားအင်ဂျင်နီယာ
(ဂ) အီလက်ထရွန်နစ်အင်ဂျင်နီယာ (ဈ) ဗိသုကာ
(ဃ) လျှပ်စစ်စွမ်းအားအင်ဂျင်နီယာ (ည) ဇီဝနည်းပညာ
(င) သုတေသနနည်းပညာအင်ဂျင်နီယာ

၂။ အထက်ပါ ပါရဂူဘွဲ့သင်တန်းများသည် အချိန်ပြည့်သင်တန်းများဖြစ်ပြီး ပါရဂူဘွဲ့အကြိုသင်တန်း(၁)နှစ်နှင့် သုတေသနကျမ်းပြု သင်တန်း(၂)နှစ် စုစုပေါင်း(၃)နှစ် သင်တန်းဖြစ်ပါသည်။ ပါရဂူဘွဲ့အကြိုသင်တန်း(Course Work) ဖြေဆိုအောင်မြင်ပြီးသူများ အနက် သတ်မှတ်အရည်အချင်းပြည့်မီသူများကိုသာ ပါရဂူဘွဲ့သုတေသနကျမ်းပြုသင်တန်းသို့ ဆက်လက်တက်ရောက်ခွင့်ပြုမည် ဖြစ်ပါသည်။

၃။ ဝင်ခွင့်လျှောက်ထားလိုသူများသည် အောက်ပါသတ်မှတ်ချက်များနှင့်ပြည့်စုံကြောင်း အထောက်အထားမူရင်းနှင့် မိတ္တူများကို တင်ပြရမည်-

(က) လျှောက်ထားသူနှင့် ၎င်း၏ မိဘနှစ်ပါး(၃)ဦးစလုံးသည် ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံသားဖြစ်ရမည်။
(ခ) မဟာအင်ဂျင်နီယာဘွဲ့နှင့် မဟာဗိသုကာဘွဲ့(ME./M.Arch)၊ မဟာသိပ္ပံဘွဲ့၊ဇီဝနည်းပညာ (M.S) သို့မဟုတ် အသိ အမှတ်ပြုထားသော တက္ကသိုလ်တစ်ခုခုမှ အလားတူဘွဲ့တစ်ခုခုရရှိထားသူဖြစ်ရမည်။
(ဂ) ဝန်ထမ်းဖြစ်ပါက သက်ဆိုင်ရာဝန်ကြီးဌာနမှ အချိန်ပြည့်တက်ရောက်ခွင့်ပြုကြောင်း ထောက်ခံချက်(မူရင်း)တင်ပြနိုင်သူ ဖြစ်ရမည်။

၄။ လျှောက်လွှာနှင့်အတူ လျှောက်ထားသူ၏ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြား(မူရင်းနှင့်မိတ္တူ)၊ အကျင့်စာရိတ္တကောင်းမွန်ကြောင်း သက်ဆိုင်ရာမြို့နယ်ရုံးတပ်ဖွဲ့စခန်းတစ်ခုခုမှ ထောက်ခံစာ(မူရင်း)၊ ပတ်စ်ပို့အရွယ်ရောင်စုံဓာတ်ပုံ(၃)ပုံနှင့် သက်ဆိုင်ရာ အဓိက ဘာသာရပ်ဖြင့် မဟာအင်ဂျင်နီယာနှင့် မဟာဗိသုကာဘွဲ့၊ မဟာသိပ္ပံဘွဲ့(ဇီဝနည်းပညာ) ဘွဲ့လက်မှတ်(မူရင်းနှင့်မိတ္တူ)တို့ကို တင်ပြရမည်။

၅။ လျှောက်လွှာပုံစံများကို ၂၀-၁၀-၂၀၁၄ရက် (တနင်္လာနေ့)မှစ၍ မန္တလေးနည်းပညာတက္ကသိုလ်တွင် စတင်ထုတ်ပေးမည် ဖြစ်ပြီး ၇-၁၁-၂၀၁၄ရက် (သောကြာနေ့) နောက်ဆုံးထား၍ ကိုယ်တိုင်လျှောက်ထားရမည်။ လျှောက်လွှာပါအချက်အလက် များအား စိစစ်ပြီးမှန်ကန်ပါက ၁၄-၁၁-၂၀၁၄ရက် (သောကြာနေ့)တွင် စိစစ်ပြီး မှန်ကန်ပါက စာမေးပွဲဖြေဆိုခွင့်ကတ်ပြားကို ထုတ်ပေးမည်။

၆။ ဝင်ခွင့်အရည်အချင်းစစ်စစ်မေးပွဲကို မန္တလေးနည်းပညာတက္ကသိုလ်တွင် အောက်ပါအစီအစဉ်အတိုင်း ကျင်းပမည်ဖြစ်သည်-

နေ့ရက်	ဖြေဆိုရမည့်ဘာသာရပ်	ဖြေဆိုရမည့်အချိန်
၁၇-၁၁-၂၀၁၄ရက် (တနင်္လာနေ့)	အင်္ဂလိပ်စာ	၉:၀၀နာရီမှ ၁၂:၀၀နာရီ
၁၈-၁၁-၂၀၁၄ရက် (အင်္ဂါနေ့)	သက်ဆိုင်ရာဘာသာရပ်	၉:၀၀နာရီမှ ၁၂:၀၀နာရီ

၇။ သင်တန်းအတွက် လူတွေ့စစ်ဆေးခံရမည့်အမည်စာရင်းကို ၂၄-၁၁-၂၀၁၄ရက် (တနင်္လာနေ့)တွင် ထုတ်ပြန်ပေးမည်ဖြစ်ပြီး လူတွေ့စစ်ဆေးခြင်းကို ၂၆-၁၁-၂၀၁၄ရက် (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့)မှစ၍ မန္တလေးနည်းပညာတက္ကသိုလ်တွင် ပြုလုပ်မည်ဖြစ်သည်။ ပါရဂူဘွဲ့သင်တန်း တက်ရောက်ခွင့်ရရှိသူများ၏ အမည်စာရင်းကို ၂၈-၁၁-၂၀၁၄ရက် (သောကြာနေ့)တွင် ထုတ်ပြန်ကြေညာမည်။

၈။ အသေးစိတ်အချက်အလက်များ သိရှိလိုပါက မန္တလေးနည်းပညာတက္ကသိုလ် ဖုန်း-၀၅၂-၇၇၃၆၃ သို့ ဆက်သွယ်စုံစမ်းမေးမြန်း နိုင်ပါသည်။

ROSE HILL
ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုသင်တန်း
အမှတ်(၂၀-A)၊ ကမ္ဘာအေးဘုရားလမ်း(နှင်းဆီကုန်းဘိုးဘွားရိပ်သာရွှေ)၊
ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊
ဖုန်း-၅၅၈၄၀၁၊ ၅၅၂၅၄၇

ပါရဂူဆရာ၊ ဆရာမကြီးများကိုယ်တိုင် သင်ကြားပေးပါမည်။ စာတွေ့လက်တွေ့ ကျွမ်းကျင်တတ်မြောက်စေရမည်။ သင်တန်းဆင်းလက်မှတ် စီစဉ်ပေးမည်။ (၃)လ သင်တန်းကို လစဉ်ဖွင့်လှစ်ပါမည်။ နယ်မှ သင်တန်းသူ/သားများအတွက် နေထိုင်ရေး စီစဉ်ပေးမည်။ သင်တန်းပြီး အလုပ်ရရေးအတွက် ကူညီပေးပါမည်။ လျှောက်လွှာများ စတင်လက်ခံနေပါသည်။

ငြင်းချက်ထုတ်ရန်သမ္မန်စာ
(တရားမကျင့်ထုံး ကိုဓဉ်ပဒေအမိန့်-၅၊ နည်းဥပဒေ-၂၀)
ကျိုင်းတုံမြို့နယ်တရားရုံး
၂၀၁၄ခုနှစ် တရားမကြီးမှုအမှတ်-၇

ဒေါ်နန်းစံလှိုင် နှင့် ဦးစိုင်းလုံးရန်
နမ့်ခင်နွဲ့(၁)၊ ရပ်ကွက်(၄) နမ့်ခင်နွဲ့(၁)၊ ရပ်ကွက်(၄)
ကျိုင်းတုံမြို့၊ ကျိုင်းတုံမြို့၊
တရားလို တရားပြိုင်

အထက်ပါအမှုမှ တရားပြိုင် ဦးစိုင်းလုံးရန် နမ့်ခင်နွဲ့(၁)၊ ရပ်ကွက်(၄)၊ ကျိုင်းတုံမြို့နေ (ယခုနေရပ်လိပ်စာမသိ) သိစေရမည်။

သင့်အပေါ်၌ တရားလို ဒေါ်နန်းစံလှိုင်က **မြေကွက်အရောင်းအဝယ်စာချုပ်ချုပ်ဆို၍ မှတ်ပုံတင်ပေးစေလို့မှု ** လျှောက်ထားစွဲဆိုချက်ရှိသည်ဖြစ်၍ သင့်ကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေ၊ သို့တည်း မဟုတ် ၎င်းအမှုနှင့်စပ်လျဉ်း၍ အရေးကြီးသည့်စကားအရပ်ရပ်တို့ကို ချေပပြောဆိုနိုင်သူ သင့်ကိုယ်စားလှယ်ရုံးတော် အခွင့်အမိန့်ရ ရှေ့နေဖြစ်စေ၊ သို့တည်းမဟုတ် ၎င်းအမှုနှင့်စပ်ဆိုင်သည့် အချက်များကို ပြောဆိုနိုင်သူ တစ်ဦးတစ်ယောက် ၎င်းရှေ့နေနှင့်ပါစေ၍ဖြစ်စေ ၂၀၁၄ခုနှစ် အောက်တိုဘာ ၃၀ရက် (၁၃၇၆ခုနှစ် တန်ဆောင်မုန်းလဆန်း ၈ရက်) နံနက် ၁၀နာရီတွင် အထက်ကအမည်ရေးသားပါရှိသူ တရားလိုစွဲဆိုချက်ကို ထုချေရှင်းလင်းရန် ရုံးသို့ လာရောက်ရမည်။ ၎င်းအပြင် သင်သိစေရမည့်မှာ အထက်ကဆိုခဲ့သည့်ရက်တွင် သင်မလာ ရောက် ဖျက်ကွက်ခဲ့လျှင် သင့်ကွယ်ရာတွင် ငြင်းချက်များကိုထုတ်ပေးလိမ့်မည်။ ၎င်းအပြင် တရားလိုက ကြည့်ရှုလိုသည့်စာရွက်စာတမ်းများနှင့် သင်က ထုချေတင်ပြအမိန့်ပြုလိုသည့် စာချုပ်စာတမ်းအစရှိသည်တို့ကို သင်နှင့်အတူ ယူဆောင်လာရမည်။ သို့တည်းမဟုတ် သင် ကိုယ်စားလှယ်ရှေ့နေလက်တွင် ထည့်အပ်လိုက်ရမည်။ သင်က ထုချေလွှာတင်သွင်းလိုလျှင် အမှုမဆိုင်မီလေးရက်က တင်သွင်းရမည်။

၂၀၁၄ခုနှစ် အောက်တိုဘာ ၃၀ရက်တွင် ဤရုံးတော်ဆိပ်ရိုက်နှိပ်၍ ကျွန်ုပ်လက်မှတ်ရေးထိုး ထုတ်ပေးလိုက်သည်။

(ဓာမစိုး)
မြို့နယ်တရားသူကြီး၊ ကျိုင်းတုံမြို့နယ်တရားရုံး

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း

ယာဉ်မှတ်ပုံ ၁၄/၇၁၄၅ လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးကျော်ဇေယျ ၁၂/ထတပ(နိုင်)၀၈၄၁၃၅က (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါ ရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။

ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(ရန်ကုန်မြောက်ပိုင်း)

ငြင်းချက်ထုတ်ရန်သမ္မန်စာ
(တရားမကျင့်ထုံး ကိုဓဉ်ပဒေအမိန့်-၅၊ နည်းဥပဒေ-၂၀)
ရန်ကုန်အောက်ပိုင်းခရိုင်တရားရုံး
၂၀၁၄ခုနှစ် တရားမကြီးမှုအမှတ်-၃၀

ဦးကျော်ဇင် နှင့် ၁။ မနီနီ(ခ)ရာဇီယာ
၂။ ဒေါ်ဟာဝါဘီ
၃။ ဒေါ်နာဂျာမာဘီဘီ(ခ)ဒေါ်ကြည်လေး(မြေရှင်)
(၎င်း၏အခွင့်ရက်ယံစားလှယ် မန်းအင်ဂျင်း နီယားရင်းအင်(နီ)ထွေးခင်းကုမ္ပဏီလီမိတက်၏ မန်နေဂျင်းဒါရိုက်တာ ဦးတင်ရွှေ)
၄။ ဦးထွန်းမင်း (ကန်ထရိုက်တာ) (MTM ဆောက်လုပ်ရေး)
၅။ ဌာနမှူး (အင်ဂျင်နီယာဌာန၊ အဆောက်အအုံ) ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

တရားလို
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ပန်းဘဲတန်းမြို့နယ်၊ အမှတ် ၁၆၁၊ ၂၈ လမ်း(အထက်ဘလောက်) နေ (၃) တရားပြိုင် ဒေါ်နာဂျာမာဘီဘီ(ခ)ဒေါ်ကြည်လေး(မြေရှင်) (ယခုနေရပ်လိပ်စာမသိ) သိစေရမည်။

သင့်အပေါ်၌ တရားလိုက တရားလိုသာလျှင် အခန်းပိုင်ရှင်ဖြစ်ကြောင်း မြက်ဟကြောသ ပေးစေလို့မှု လျှောက်ထားစွဲဆိုချက်ရှိသည်ဖြစ်၍ သင့်ကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေ၊ သို့တည်းမဟုတ် ၎င်းအမှုနှင့်စပ်လျဉ်း၍ အရေးကြီးသည့်စကားအရပ်ရပ်တို့ကို ချေပပြောဆိုနိုင်သူ သင့်ကိုယ်စားလှယ်ရုံး အခွင့်အမိန့်ရ ရှေ့နေဖြစ်စေ၊ သို့တည်းမဟုတ် ၎င်းအမှုနှင့်စပ်ဆိုင်သည့်အချက်များကို ချေပ ပြောဆိုနိုင်သူ တစ်ဦးတစ်ယောက် ၎င်းရှေ့နေနှင့်ပါစေ၍ဖြစ်စေ ၂၀၁၄ခုနှစ် အောက်တိုဘာ ၂၈ရက် (၁၃၇၆ခုနှစ် တန်ဆောင်မုန်းလဆန်း ၆ရက်) မွန်းမတည့်မီ ၁၀နာရီတွင် အထက်က အမည်ရေးသားပါရှိသူ တရားလိုစွဲဆိုချက်ကို ထုချေရှင်းလင်းရန် ရုံးသို့ လာရောက်ရမည်။ ၎င်းအပြင် သင်သိစေရမည့်မှာ အထက်ကဆိုခဲ့သည့်ရက်တွင် သင်မလာရောက်ဖျက်ကွက်ခဲ့လျှင် သင့်ကွယ်ရာတွင် ငြင်းချက်များကို ထုတ်ပေးလိမ့်မည်။ ၎င်းအပြင် တရားလိုကကြည့်ရှုလိုသည့် စာချုပ်စာတမ်းများနှင့် သင်ကထုချေတင်ပြအမိန့်ပြုလိုသည့် စာချုပ်စာတမ်းအစရှိသည်တို့ကို သင်နှင့်အတူ ယူဆောင်လာရမည်။ သို့တည်းမဟုတ် သင့်ကိုယ်စားလှယ် ရှေ့နေလက်တွင် ထည့်အပ်လိုက်ရမည်။ သင်က ထုချေလွှာတင်သွင်းလိုလျှင် အမှုမဆိုင်မီလေးရက်က တင်သွင်းရမည်။

၂၀၁၄ခုနှစ် အောက်တိုဘာ ၃၀ရက်တွင် ဤရုံးတော်ဆိပ်ရိုက်နှိပ်၍ ကျွန်ုပ်လက်မှတ် ရေးထိုး ထုတ်ပေးလိုက်သည်။

(ဌေးရီ)
ဒုတိယခရိုင်တရားသူကြီး(၂)
ရန်ကုန်အောက်ပိုင်းခရိုင်တရားရုံး

ကြော်ငြာမှု

လှိုင်မဟာစည်ဝိပဿနာကျောင်းတိုက်
(၃၆)ကြိမ်မြောက် ကထိန်သင်တန်းဆက်ကပ်ပွဲဖိတ်ကြားလွှာ

လှိုင်မဟာစည် (၃၆)ကြိမ်မြောက် ကထိန်သင်တန်းဆက်ကပ်ပွဲနှင့် မိဂဒါဝုန်ဝိပဿနာ သင်တန်း(၁၇)ရက်စခန်းသိမ်းပွဲကို ၁၃၇၆ ခုနှစ်၊ တန်ဆောင်မုန်းလဆန်း ၄ ရက်၊ တနင်္ဂနွေနေ့(၂၆-၁၀-၂၀၁၄)ရက်၊ နံနက် ၈:၃၀ နာရီတွင် ကျင်းပမည်ဖြစ်ပါသည်။ ကျေးဇူးရှင် လှိုင်မဟာစည် ဆရာတော်ကြီးက ကထိန်အနုမောဒနာ တရားချီးမြှင့်မည်ဖြစ်ပါ၍ လှိုင်မဟာစည်ယောဂီများ၊ အကျိုးတော်ဆောင်များ၊ အလှူရှင်များ၊ ဓမ္မမိတ်ဆွေများ အားလုံးအတူတကွ တရားတော်နာကြာရောက်ကြပါရန် လေးမြတ်စွာဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

သင်တန်းဖြစ်မြောက်ရေးကော်မတီ
 လှိုင်မဟာစည်ဝိပဿနာကျောင်းတိုက်
 ယောဂီကျောင်းလမ်း၊ (၁၁)ရပ်ကွက်၊ လှိုင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊
 ဖုန်း-၀၁-၅၂၆၁၈၂၊ ၅၁၉၇၅၀၊ ၅၂၁၀၀၇

(၃၂)ကြိမ်မြောက် ရွှေမင်းဝံသာသနာ့ရိပ်သာ
ဘုံကထိန်လျာသင်တန်းဆက်ကပ်ပွဲ

အမှတ် ၇၀၊ သာသနာ့ရိပ်သာလမ်း၊ အလယ်ရွှေဂုံတိုင်ရပ်ကွက်၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ရွှေမင်းဝံသာသနာ့ရိပ်သာတွင် ပုရိမဝါမှ ထုတ်ဝေကြသော သံဃာတော်များအား (၃၂)ကြိမ်မြောက် နှစ်စဉ်ကျင်းပမြဲဖြစ်သော ဘုံကထိန်လျာသင်တန်း ဆက်ကပ်လှူဒါန်းပူဇော်ပွဲကို ၁၃၇၆ ခုနှစ် သီတင်းကျွတ်လပြည့်ကျော် ၁၁ ရက်၊ ၁၉-၁၀-၂၀၁၄ ရက်(တနင်္ဂနွေနေ့)နံနက် ၈ နာရီတွင် လှူဒါန်းဆက်ကပ်မည်ဖြစ်ပါ၍ အလှူရှင်များကိုယ်တိုင် ကပ်လှူနိုင်ရန် မဟာဓမ္မဗိမာန်တော်အပေါ်ထပ်တွင် စီစဉ်ထားရှိပါသည်။

ရွှေမင်းဝံသာသနာ့ရိပ်သာဂေါပကအဖွဲ့နှင့်
 ပုညသီအမျိုးသမီးဝေယျာဝစ္စအဖွဲ့

ရောင်းရန်ကြော်ငြာ
 (တရားမကျင့်ထုံး ကိုဓဉပဒေအမိန့်-၂၀၊ နည်းဥပဒေ-၆၆)
 ဒက္ခိဏရိုင်တရားရုံး
 ၂၀၁၃ ခုနှစ် တရားမစာရိမှုအမှတ်-၂၃
 (၂၀၁၁ ခုနှစ် တရားမကြီးမှုအမှတ် ၅၁ နှင့် ဆက်နွယ်သည်။)
 ဒေါ်မြိုးဝေသော်(ခ)ဒေါ်သော်သော်ဟံသာ နှင့် ဒေါ်ခင်စု
 (မြဝတီဘဏ်လီမိတက်၊ ပျဉ်းမနား)
 တရားနိုင် တရားရှုံး
 ဒက္ခိဏရိုင်တရားရုံး၊ ၂၀၁၁ ခုနှစ် တရားမကြီးမှုအမှတ် ၅၁ တွင် ရရှိခဲ့သော ဒီကရီ အတည်ပြုဆောင်ရွက်ရန် တရားရုံးပိုင် အောက်ပါပစ္စည်းများကို ၂၀၁၄ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၁၃ရက် (၁၃၇၆ ခုနှစ် တန်ဆောင်မုန်းလပြည့်ကျော် ၇ ရက်) မွန်းမတည့်မီ ၁၀ နာရီတွင် ပစ္စည်းတည်ရှိရာအရပ်၌ လေလံတင်ရောင်းချလိမ့်မည်။

အများပြည်သူရှေ့လေလံတင်ရောင်းချမည်ဖြစ်၍ လေလံဆွဲဝယ်သူများသည် ကိုယ်တိုင်သော်လည်းကောင်း၊ တရားဝင်လွှဲအပ်ထားသော ကိုယ်စားလှယ်ဖြင့်သော်လည်းကောင်း လေလံဆွဲဝယ်ယူနိုင်ကြောင်း ကြေညာလိုက်သည်။

လေလံတင်ရောင်းချမည့်ပစ္စည်းစာရင်း
 နေပြည်တော်၊ ပျဉ်းမနားမြို့၊ မင်္ဂလာရပ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၂၆-မီးရထား၊ ဦးပိုင် အမှတ် ၃၇၊ ဧရိယာ ၀ ဒသမ ၀၇၅ ဧကရှိ ဒေါ်ခင်စုအမည်ပေါက် ဘိုးဘွားပိုင်မြေတစ်ကွက်နှင့် ယင်းမြေပေါ်ရှိ အဆောက်အအုံအမှတ် ၁၅/၅၃ နှစ်ထပ်တိုက် အဆောက်အအုံတစ်လုံးအပါအဝင် ယင်းမြေပေါ်မြေအောက်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံး။

လေလံတင်ကြမ်းခင်းချေး ကျပ်သန်း ၁၀၀
 ရောင်းချရန်စည်းကမ်းချက်များ

၁။ စာရင်းတွင် ဖော်ပြပါရှိသော အချက်အလက်များမှ တရားနိုင်က တရားရုံးသို့ တင်ပြချက်အရ သိရှိသမျှဖြစ်ပါသည်။ ကြော်ငြာစာတွင် မှားယွင်းခြင်း၊ မမှန်စကားပါခြင်း (သို့မဟုတ်) ကြွင်းကျန်ခြင်းတစ်ခုခုအတွက် တရားရုံးက တာဝန်ခံမည်မဟုတ်ပါ။

၂။ လေလံတင်ရောင်းချမည့်ပစ္စည်းစနစ်ကို ရောင်းချသူအရာရှိက သတ်မှတ်သည့် အတိုင်း ရောင်းချမည်ဖြစ်ပါသည်။

၃။ လေလံတင်စည်းကမ်းအချက်အလက်များကို ရောင်းချသူအရာရှိထံ လေလံတင်ရောင်းချမည့်ရက်မတိုင်မီ ရုံးချိန်အတွင်း လာရောက်စုံစမ်းနိုင်ပါသည်။

၄။ ဈေးနှုန်းအမြင့်ဆုံးပေးသူအား လေလံဆွဲဝယ်ယူအဖြစ် သတ်မှတ်မည်။ သို့သော် အမြင့်ဆုံးပေးသည့်ဈေးနှုန်းမှာ ရောင်းချသည့်ပစ္စည်းအတွက် လက်ခံရန်မသင့်ကြောင်း ရောင်းချသူ အရာရှိကထင်ရှားလျှင် လက်မခံဘဲ ငြင်းပယ်ပိုင်ခွင့်ရှိပါသည်။

၅။ လေလံတင်ရောင်းချပြီး မရွေ့မပြောင်းနိုင်သည့်ပစ္စည်းအတွက် လေလံဆွဲဝယ်ယူသူက ငွေကျပ် ၁၀၀၀၀၀ ၂၅ကျပ်ကို လေလံဆွဲဝယ်ယူပြီးသည်နှင့်တစ်ပြိုင်နက် နေချင်းပေးသွင်းရမည်။ ထိုသို့ပေးသွင်းခြင်းခွင့်မပြုလျှင် တစ်ဖန်ပြန်လည်၍ လေလံတင်ရောင်းချလိမ့်မည်။

၆။ လေလံဆွဲဝယ်ယူသူသည် ၂၅ ရာခိုင်နှုန်းနေ့ချင်းပေးသွင်းပြီးနောက် ကျန်ငွေများကို လေလံတင်ရောင်းချသည့်ရက်ကိုပယ်၍ ၁၅ရက်မြောက်သည့်ရက်တွင် အပြေအကျ ပေးသွင်းရမည်။ ၁၅ ရက်မြောက်နေ့သည် ရုံးပိတ်ရက်ဖြစ်လျှင် ပထမရုံးဖွင့်သည့်ရက်တွင် အပြေအကျပေးသွင်းရမည်။

၇။ လေလံကျန်ငွေများကို အထက်ပါနေ့ရက်တွင် ပေးသွင်းရန်ပျက်ကွက်ပါက ပစ္စည်းကို တစ်ဖန် လေလံတင်ရောင်းချလိမ့်မည်။ ပေးသွင်းသည့် လေလံငွေများကို ဘဏ္ဍာအဖြစ် သိမ်းဆည်းခြင်းခံရမည်။

၂၀၁၄ခုနှစ် အောက်တိုဘာ ၂ရက်တွင် ဤရုံးတံဆိပ်ရိုက်နှိပ်၍ ကျွန်ုပ်လက်မှတ် ရေးထိုးထုတ်ပေးလိုက်သည်။

တင်ဆောင်မြင့်
 ဒုတိယရိုင်တရားသူကြီး(၂)
 ဒက္ခိဏရိုင်တရားရုံး

မိုးကောင်းမြို့နယ်အသင်း(ရန်ကုန်)
ကထိန်သင်တန်းကပ်လှူပွဲဖိတ်ကြားလွှာ

မိုးကောင်းမြို့နယ်အသင်း(ရန်ကုန်)၏ ကထိန်သင်တန်းကပ်လှူပွဲနှင့် သက်ကြီးပူဇော်ပွဲ အခမ်းအနားကို ၁၉-၁၀-၂၀၁၄ ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့) နံနက် ၉ နာရီ ကျောက်စိမ်းတွင်းဓမ္မာရုံ၌ ကျင်းပမည်ဖြစ်၍ ရန်ကုန် ရောက်မိုးကောင်းမြို့နယ် အသင်းသား အသင်းသူမိသားစုဝင်များ တက်ရောက်ကြပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။ ဆက်သွယ်ရန် ဦးမောင်ကြီး ဖုန်း-၀၁-၂၄၃၄၈၂၊ ဦးယုတင် ဖုန်း-၀၁-၅၂၃၅၀၂၊ ဦးတင်ဆိုက် ဖုန်း-၀၁-၂၂၄၅၉၁၊ ဦးချစ်မောင် ဖုန်း-၀၁-၅၀၃၃၉၈၊ ဦးတင်မောင်အုန်း ဖုန်း-၀၁-၅၃၉၂၈၇၊ ဒေါ်ဆွေဆွေကြည် ဖုန်း-၀၁-၅၁၉၅၂၉၊ ဦးသန်းညွန့် ဖုန်း-၀၉-၅၁၄၀၀၂၀

မိုးကောင်းမြို့နယ်အသင်း(ရန်ကုန်)

အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

သန့်လှိုင်မြို့၊ ကွင်းအမှတ် ၆၆၉၊ သံဖြူကွင်း၊ ဦးပိုင်အမှတ် ၁၂၀/၁၂၊ ဒေါ်ခင်သီတာနှင့် ဦးဝင်းဇော်ပြောအမည်ပေါက် (၄၁x၇၇)ပေအကျယ်ရှိ မြေမြေကို ဦးဝင်းဇော်ထံမှ ၁၂-၉-၂၀၁၄ ရက်တွင် ဦးအောင်ကျော် ၁၃/၁၀၀၀(နိုင်)၀၁၃၃၂၂၀ ဝယ်ယူရန် စရန်ငွေပေးချေပြီး ကျန်ငွေအား ၁၁-၁၀-၂၀၁၄ ရက် ပေးချေရန် စာချုပ်ချုပ်ဆိုခဲ့ပါသည်။ ၁၁-၁၀-၂၀၁၄ရက် ကျန်ငွေပေးချေရန် ပျက်ကွက်ခဲ့၍ စရန်စာချုပ်ပျက်ပြယ်ပြီးဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-
 အထက်တန်းရှေ့နေများ
 ဒေါ်တင်တင်လှ(စဉ်-၂၉၆၆၀) ဒေါ်နုနုထက်ထက်နိုင်(စဉ်-၃၉၁၇၂) ဒေါ်ဝါဝါကို(စဉ်-၄၃၉၉၉)

ဖုန်း-၀၉-၄၃၀၇၄၃၂၆

အထည်ဆိုင်လုပ်ငန်းအမည်နှင့်အမှတ်တံဆိပ်ကို အများသိစေရန်
အသိပေးကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊ သာယာကုန်းရပ်ကွက်၊ နှင်းဆီလမ်း၊ တိုက်(B-2)၊ လေးလွှာနေ ဦးအောင်ရဲကျော် ၁၁/စတန(နိုင်)၀၆၇၈၆၀၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ အောက်ပါအတိုင်း အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။



၁။ ကျွန်တော်၏မိတ်ဆွေ ဦးအောင်ရဲကျော်သည် အထက်ဖော်ပြပါ ကုန်အမှတ်တံဆိပ်နှင့်မူပိုင်ခွင့် မိမိတစ်ဦးတည်းမူပိုင်အဖြစ် ပြုလုပ်သုံးစွဲရန်အတွက် ရန်ကုန်မြို့၊ စာချုပ်စာတမ်းများ မှတ်ပုံတင်ရုံးတွင် 'ECHO' အမှတ်တံဆိပ်အား မှတ်ပုံတင်စာချုပ်အမှတ် ၁၃၃၂၂/၂၀၁၄ ဖြင့်လည်းကောင်း၊ 'Style' အမှတ်တံဆိပ်အား မှတ်ပုံတင်စာချုပ် ၁၃၃၂၃/၂၀၁၄ ဖြင့်လည်းကောင်းမှတ်ပုံတင်သွင်းထားပြီးဖြစ်ပါသည်။

၂။ အထက်ဖော်ပြပါ လုပ်ငန်းအမှတ်တံဆိပ် အမည်အမှတ်အသားဖြင့် လူကြီး၊ လူငယ်၊ ယောက်ျားဝတ်၊ မိန်းမဝတ်၊ အဝတ်အထည်များကို ရန်ကုန်မြို့နှင့်တကွ ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတစ်ဝန်းလုံးတွင် ဆိုင်ခန်းများဖွင့်လှစ်၍ ရောင်းချလုပ်ကိုင်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။ ထို့ပြင် ယခုကြေညာချက်ပါ Logo အမှတ်တံဆိပ်နှင့်မူပိုင်ခွင့်ကို အဝတ်အထည်အမျိုးမျိုးအတွက် ထည့်သွင်းအသုံးပြုသော ပလတ်စတစ်အိတ်၊ စက္ကူဘူး၊ စက္ကူအိတ်၊ ပါဆယ်ထုပ်များ၊ တံဆိပ်တုံး၊ ကြော်ငြာဆိုင်ဘုတ်၊ ဘလောက်၊ ငွေရ/ပေးပြေစာဖြတ်ပိုင်း၊ ဝီနိုင်း၊ လက်ဆောင်ပစ္စည်းအမျိုးမျိုးတို့အပေါ်တွင် အရွယ်အစားအမျိုးမျိုး၊ ဝီနိုင်းအမျိုးမျိုး၊ အရောင်အသွေးအမျိုးမျိုးတို့ဖြင့် ဖိနှိပ်၊ ကပ်နှိပ်၊ ရိုက်နှိပ်ဖော်၍ အသုံးပြုလျက်ရှိပြီး နောင်တွင်လည်း ဆက်လက်အသုံးပြုသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

၃။ သို့ဖြစ်ပါ၍ ကျွန်တော်၏မိတ်ဆွေမှ ငှားတစ်ဦးတည်းမူပိုင်အဖြစ် အသုံးပြုလျက်ရှိသော 'ECHO' နှင့် 'Style' အထည်ဆိုင်လုပ်ငန်းအမည်နှင့် အမှတ်တံဆိပ်ကို ကျွန်တော်၏မိတ်ဆွေမှတစ်ပါး၊ အခြားသူတစ်ဦးတစ်ယောက်ကဖြစ်စေ၊ အဖွဲ့အစည်းတစ်စုံတစ်ရာကဖြစ်စေ၊ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကဖြစ်စေ၊ အလုံးစုံကိုဖြစ်စေ၊ တိုက်ရိုက်ဖြစ်စေ၊ သွယ်ဝိုက်၍ဖြစ်စေ၊ ဆင်တူယိုးမှား၊ ထင်ယောင်ထင်မှားဖြစ်အောင် တူပုံပြုလုပ်သုံးစွဲခြင်းမပြုလုပ်ကြရန်နှင့် လိုက်နာခြင်းမရှိပါက တည်ဆဲဥပဒေနှင့်အညီ ထိရောက်စွာအရေးယူဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် သတိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-
 ဒေါ်ဌေးဌေးဝင်း LL.B, D.I.L, LCCI(UK)
 အထက်တန်းရှေ့နေ
 အမှတ် ၁၂၇/အေ၊ မြေညီထပ်၊ ၃၉ လမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း-၀၉-၅၀၃၇၅၈

၆-၁၀-၂၀၁၄ ရက်စွဲပါ မြန်မာ့အလင်းသတင်းစာကြော်ငြာကဏ္ဍ စာမျက်နှာ(၈)တွင်ပါရှိသည့်
“သမီးအဖြစ်မှအမွေပြတ်စွန့်လွှတ်ခြင်းနှင့် သွားနတ္တသမီးဖြစ်ကြောင်း”
အများသိစေရန်ကြေညာခြင်းအပေါ် ပြန်လည်ရှင်းလင်းကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်၊ ထောက်ကြွန့်ဈေးရပ်ကွက်၊ ပိတောက်ရွှေဝါလမ်း၊ အမှတ်(၅၉)နေ ဒေါ်ဌေးဌေးဆွေ ၁၂/မဂဒ(နိုင်)၀၈၅၂၁ ၏လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ သက်ဆိုင်သူ များနှင့် အများပြည်သူသိရှိစေရန် ရှင်းလင်းကြေညာအပ်ပါသည်။

မိခင် ဒေါ်အုန်းကြည်မှာ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေနှင့် ငယ်စဉ်ကတည်းက အတူတကွနေထိုင်ခဲ့ပြီး ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေမှ မိခင်ဖြစ်သူအား ပြုစုစောင့်ရှောက်လုပ်ကိုင်ကျွေးမွေးခဲ့သည်မှာ ၁၅ နှစ်ခန့်ရှိပြီဖြစ်ပါသည်။မိခင်ဖြစ်သူ၏ စားဝတ်နေရေး၊ ကုန်းမာရေး၊ လူမှုရေးစသည့်ကိစ္စအဝဝကို အစဉ်တစိုက်ယနေ့ထိတိုင်အောင် ဝတ္တရားပျက်ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့သူဖြစ်ပါသည်။ကျွန်ုပ်သားသမီးများမှာ အိမ်ထောင်ခွဲများဖြစ်ကြပါသည်။ကျွန်ုပ်မွေးဖွားမောင်နှမများမှ မိခင်နှင့်ဒေါ်ဌေးဌေးဆွေတို့နှစ်ဦး စိတ်ဝမ်းကွဲပြားစေရန်အတွက် အမျိုးမျိုးကြံစည်၍ ရန်သူသဖွယ်ပြုမူပြောဆိုဆက်ဆံခြင်း၊ အနိုင်အထက်ပြုခြင်း၊ ရိုင်းပြောပြောဆိုခြင်း၊ ခြိမ်းခြောက်ခြင်းများဖြင့် အစဉ်တစိုက်ပြုမူဆောင်ရွက်နေကြခြင်းဖြစ်ပါသည်။

ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေမှာ မိခင်ဖြစ်သူအပေါ် ယဉ်ကျေးပျူငှာစွာ ပြောဆိုဆက်ဆံပြီး ကျွေးမွေးပျက်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသူတစ်ဦးဖြစ်ကြောင်း အများပြည်သူသိရှိစေရန် ရှင်းလင်းကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-
 ဒေါ်နုနုထက်ထက်နိုင်
 LL.B, D.B.L, Dip in Eng.
 တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ
 စဉ်-၈၀၄၅
 အမှတ်(၅)၊ ၁လမ်း၊ အိမ်ခြေ(၁၀၀)၊
 ပ-လ-ရ ရပ်ကွက်၊ မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်

အလှူရောက်ချအမျှပေးခြင်း

ရှမ်းပြည်နယ်တောင်ပိုင်း၊ အင်းလေးဒေသ၊ ညောင်ရွှေမြို့နယ်၊ မိုင်းသောက်ပထမစာသင်တိုက်အတွင်းရှိ အဘိဓမ္မာသီရိကျောင်းဆောင်ကို ဒေါ်ဖန်အေး ရည်စူး၍ သား ဦးပြည့်-ဒေါ်အေးရင်မိသားစုကောင်းမှုဖြင့် ပြင်ဆင်မွမ်းမံခြင်းနှင့် မိုင်းသောက်ပထမစာသင်တိုက်၏ ဦးစီးပဓာနနာယကဆရာတော် အဂ္ဂမဟာဂန္ထဝါစကပဏ္ဍိတ သုမင်္ဂလာဘိဝံသအား ၁၃၇၆ ခုနှစ် တော်သလင်းလပြည့်ကျော် (၁၀) ရက်၊ ၁၈-၉-၂၀၁၄ ရက်(ကြာသပတေးနေ့)တွင် နဝကမ္မအလှူငွေကျပ် သိန်း ၂၀ တိတိကို ဦးပြည့်-ဒေါ်အေးရင်၏သမီး ဒေါ်ငြိမ်းစံက လှူဒါန်းပါသည်။

စေတနာရှင် ဒေါ်ငြိမ်းစံ ရောက်ရာဘုံဘဝမှ အမျှ-အမျှ-အမျှ။
 ကိုရွှေထွန်း-မခင်အုန်းမြင့်မိသားစု
 ကြံပုန်းငယ်ရွာ၊ မိုင်းသောက်၊
 ညောင်ရွှေမြို့နယ်၊ အင်းလေးဒေသ

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သန့်လှိုင်မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်-မြယာရိုးကွက်သစ်(၁)၊ ၁၅လမ်း၊ မြေကွက်အမှတ်(၅၅၅)၊ အကျယ်အဝန်းပေ(၂၀x၆၀)ရှိ မြေကွက်နှင့်ပတ်သက်၍

အများသိစေရန်ကြေညာချက်

အထက်ဖော်ပြပါမြေကွက်အား ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူ ဦးခင်မောင်ဝင်း ၁၂/သလန(နိုင်) ၀၃၄၅၅၀၀မှ အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန် ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေမှ စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေပြီး ဖြစ်ပါသဖြင့် ကန့်ကွက်လိုပါက တရားဝင်ခိုင်လုံသော စာရွက်စာတမ်းများဖြင့် ကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှစ၍ ခုနစ်ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကန့်ကွက်ခြင်းမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ပြီးမြောက်အောင် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဒေါ်သီတာမစ(စဉ်-၇၂၂၆) ဒေါ်သီသုစာဝင်း(စဉ်-၃၉၆၅၆) ဒေါ်ဝင်းလှလှနိုင်(စဉ်-၄၁၀၃၄) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ အထက်တန်းရှေ့နေများ အမှတ်(၄၄)၊ ပထမထပ် အခန်း(၁၀)၊ ၃၆လမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း-၇၃၁၂၅၇၃

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

သာကေတမြို့နယ်၊ မြေတိုင်း ၇/ အနောက်(မြဲခွာညို)၊ မြေကွက် ၈၉၊ ဧရိယာ ၀ ဒသမ၀၅၅ ဧက၊ နှစ်(၆၀) မြေငှားစာချုပ်အမည်ပေါက်မှာ ဦးသိန်းလင်းထက်ဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါမြေကွက်အား အရောင်းအဝယ်စာချုပ် (၆၀၄၈/၂၀၁၄) တင်ပြ၍ ဒေါ်အေးအေးဝင်း ၁၂/ဗဟန(နိုင်) ၀၆၅၇၁၀ အမည်သို့ ပြောင်းလဲခွင့်ပြုပါရန် လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ကန့်ကွက်လိုပါက အထောက်အထားမူရင်း အပြည့်အစုံတင်ပြ၍ ကြော်ငြာပါသည့် ရက်မှ ခုနစ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ မြေတိုင်းငှားခွဲ မြို့ရွာနှင့်အိုးအိမ်ဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာန

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

သာကေတမြို့နယ်၊ မြေတိုင်း ၄/ မြောက်ရပ်ကွက်၊ မြေကွက်၄၂၊ ဧရိယာ ၀ ဒသမ၀၅၇ ဧက၊ နှစ်(၆၀) မြေငှားစာချုပ် အမည်ပေါက်မှာ ဦးမောင်မောင်လှိုင် ဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါ မြေကွက်အား အပြီးအပိုင် အရောင်းအဝယ်စာချုပ် (၆၃၅၀/၂၀၁၄)တင်ပြ၍ ဒေါ်သူစာဖြင့် ၁၂/မဂဒ(နိုင်)၀၂၄၉၀ အမည်သို့ ပြောင်းလဲခွင့်ပြုပါရန် လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ကန့်ကွက်လိုပါက အထောက်အထား(မူရင်း) အပြည့်အစုံတင်ပြ၍ ကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှ ခုနစ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ မြေတိုင်းငှားခွဲ မြို့ရွာနှင့်အိုးအိမ်ဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာန

သာကေတမြို့နယ်၊ မြေတိုင်း ၄/ မြောက်ရပ်ကွက်၊ မြေကွက် ၄၂၊ ဧရိယာ ၀ ဒသမ၀၅၇ ဧက၊ နှစ်(၆၀) မြေငှားစာချုပ် အမည်ပေါက်မှာ ဦးမောင်မောင်လှိုင် ဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါ မြေကွက်အား အပြီးအပိုင် အရောင်းအဝယ်စာချုပ် (၆၃၅၀/၂၀၁၄)တင်ပြ၍ ဒေါ်သူစာဖြင့် ၁၂/မဂဒ(နိုင်)၀၂၄၉၀ အမည်သို့ ပြောင်းလဲခွင့်ပြုပါရန် လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ကန့်ကွက်လိုပါက အထောက်အထား(မူရင်း) အပြည့်အစုံတင်ပြ၍ ကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှ ခုနစ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ မြေတိုင်းငှားခွဲ မြို့ရွာနှင့်အိုးအိမ်ဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာန

သားအဖြစ်မှ အမွေပြတ်စွန့်လွှတ်ခြင်း

ဦးမြငြိမ်း-ဒေါ်မြစိတ်၏သား ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒေါ်ပုံမြို့နယ်၊ သင်္ဘောကျင်းရပ်ကွက်၊ မြို့မလမ်း၊ အမှတ်(၁၁၆)နေ မောင်သူရထက် ၁၂/ဒပန(နိုင်)၀၆၁၂၅၇ သည် မိဘဆိုဆုံးမမှုကို နားမထောင်ဘဲ မိမိသဘောဆန္ဒအလျောက် ပြုမူသွားပါသဖြင့် ၎င်းနှင့်ပတ်သက်သည့် ကိစ္စအဝဝကို တာဝန်ယူမည် မဟုတ်ကြောင်းနှင့် အမွေပြတ် စွန့်လွှတ်လိုက်ကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဦးမြငြိမ်း ၁၂/ဒပန(နိုင်)၀၂၅၇၄၇၊ ဒေါ်မြစိတ် ၁၂/ဒပန(နိုင်)၀၂၅၇၄၈

ကြော်ငြာမှု

ကြော်ငြာမှု

ကြော်ငြာမှု

“စစ်တက္ကသိုလ် ကျောင်းသားဟောင်းများသို့ ပန်ကြားလွှာ”

စစ်တက္ကသိုလ် စတင်ဖွင့်လှစ်သည့်နေ့မှ ယနေ့ကာလအထိ စစ်တက္ကသိုလ်၌ စာပေပညာ၊ စစ်ပညာ သင်ကြားပေးခဲ့သောအသက် (၆၀)နှစ်ကျော် အငြိမ်းစား ဆရာကြီး/ဆရာမကြီး (အရာရှိ/အခြားအဆင့်)များ အနက် လိုအပ်ချက်ရှိသော ဆရာများ၏ ကျန်းမာရေးနှင့် လူမှုရေး ဆိုင်ရာကိစ္စများကို ကူညီဆောင်ရွက် ပေးနိုင်ရန် ငွေပဒေသာပင်တစ်ရပ် ထူထောင်ထားရှိပြီး (ချယ်ရီရိပ် ဖောင်ဒေးရှင်း) ကို ဖွဲ့စည်းတည်ထောင် ဆောင်ရွက်မည် ဖြစ်ပါသည်။

စစ်တက္ကသိုလ်၌ တက်ရောက်ပညာ သင်ကြားခဲ့သော စစ်တက္ကသိုလ် ဗိုလ်လောင်း ကျောင်းသားဟောင်းများ၊ စစ်တက္ကသိုလ်မှ ဆရာ/ဆရာမကြီးများက ပညာသင်ကြားပေးခဲ့သော အလုပ်သင် ဗိုလ်လောင်း သင်တန်းမှ အလုပ်သင်ဗိုလ်လောင်း ကျောင်းသားဟောင်းများ အနေဖြင့် ရံပုံငွေများ လှူဒါန်းလိုပါက အကျိုးဆောင် အဖွဲ့သို့ဆက်သွယ်ပြီး လှူဒါန်းသူ၏ အမည်၊ ဗိုလ်လောင်းအမှတ်၊ သင်တန်းအမှတ်စဉ်၊ နေရပ်လိပ်စာနှင့်အတူ လှူဒါန်းငွေအား ဘဏ်စာရင်း အမှတ် - ၀၃၉၀၂၂၀၀၀၇၇၇၀ (ဦးညွှန်လင်း/ ဦးစိုင်းဝင်းတန်) သို့ ထည့်ဝင်လှူဒါန်း နိုင်ပါရန်လေးစားစွာ နှိုးဆော်ပန်ကြား အပ်ပါသည်။

ဗိုလ်လောင်းသင်တန်းအမှတ်စဉ်အလိုက် ပြုလုပ်သော အာစီယံ ပူဇော်ပွဲများ၌ စိစစ် အတည်ပြုထားသည့်ဆရာများ(အခြားအဆင့်များ အပါအဝင်)၏ လက်ရှိ နေရပ် လိပ်စာများ နှင့် ဗိုလ်လောင်းသင်တန်း အမှတ်စဉ်အလိုက် တာဝန်ခံ ဆက်သွယ်နိုင်မည့်ပုဂ္ဂိုလ်(၃) ဦး မှ (၅) ဦး အမည်စာရင်းကို အကျိုးဆောင် အဖွဲ့သို့ ဆက်သွယ်ပေးပို့နိုင်ပါရန် မေတ္တာရပ်ခံအပ်ပါသည်။

အကျိုးဆောင်အဖွဲ့

ဦးစင်မောင်ထွန်း (၀၆) (၀၉၅၄၄၄၃၅)

ဦးညွှန်လင်း (၀၈) (၀၉၂၀၆၅၈၀၇)

ဦးစိုင်းဝင်းဟန် (၂၅) (၀၉၂၀၄၄၀၆၇)

2015 ဖြေခွဲခန်း အတွက် ၂၀၁၅ ခုနှစ်သည် အချိန်တိုင်းပြောင်းလဲမှုများ ဖြစ်ပေါ်နေသည်။ မိမိ၏ ကံကြမ္မာအပြောင်းအလဲများ ကို တိတိကျကျ သိရှိနိုင်ရန်အတွက် - ၂၀၁၅-ခုနှစ် ဝံ-ကဏိဘိ ၀၂-ရာသီဟောကိန်း

မိမိတို့၏ ရာသီဥတုအလိုက် တစ်တုတ်ချင်ထုတ်ဝေထားပါသည်။ ဝံ-ကဏိဘိ ၀၂-ရာသီဟောကိန်း

ရောင်းရန်ရှိသည် အသုံးပြုနေဆဲ ပလတ်စတစ် PET ဘူးခွံထုတ်စက် (Blowing Machines) ကျွတ်ထုတ်စက်၊ အဖုံးထုတ်စက် (Injection Machines-260 PET, 380 PET) များရောင်းရန်ရှိသည်။ ဆက်သွယ်ရန်-ဖုန်း-၀၁-၆၁၈၂၉၀၊ ၀၁-၆၁၈၂၉၁ (Ext; 102) သို့ ရုံးချိန်အတွင်း ဆက်သွယ်စုံစမ်းပါရန်။

ပြောဆိုစွမ်းရည် မှာလူများလို မျက်မှောက်ဆရာတော်ရုပ်စိတ်ပညာပို့ချပေးပါ။ 095 095 095, 01-682944

အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း မျက်မှောက်ဆရာတော်ရုပ်စိတ်ပညာပို့ချပေးပါ။

ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ တာမွေမြို့နယ်၊ နတ်ချောင်းရပ်ကွက်၊ အာသောက လမ်းတွင် တည်ရှိသော တိုက်အမှတ် ၄၄ အခန်းအမှတ် (၆/ခ)ခြောက်လွှာ၊ တိုက် ၄၄၊ အခန်း (၆/ခ)ခြောက်ခန်း၏ အကျိုးခံစားခွင့် အရပ်ရပ်ကို တရားဝင် ဆက်စပ် စာချုပ်များဖြင့် လက် ဝယ်ပိုင်ဆိုင်ထားပြီး လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူ ဖြစ်ကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုသူ ဒေါ်ခင်မေလွင် (ဘ)ဦးခင်မောင် ၉/မရမ(နိုင်) ၀၇၁၉၅ ထံမှ ကျွန်ုပ်က အပြီးအပိုင်လွှဲပြောင်းဝယ်ယူရန် စရန်ငွေတချို့တစ်ဝက် ပေးချေပြီးဖြစ်ပါ၍ ကန့်ကွက်လိုပါက ဤကြေညာစာပါသည့်ရက်မှစ၍ ခုနစ်ရက် အတွင်း ပိုင်ဆိုင်မှုအထောက်အထားမူရင်းများဖြင့် ကျွန်ုပ်ထံသို့ လာရောက်ကန့် ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်ထက်ကျော်လွန်ပါက ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက် ဆောင်ရွက် သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။ ဒေါ်ခင်မေလွင် ဖုန်း-၀၁-၃၈၈၇၈၀၉-၇၃၂၅၀၂၈ တိုက်ဟောင်း(၅/၁၂)မဆပလ ရပ်ကွက်

အမွေပြတ်စွန့်လွှတ်ခြင်း ကျွန်မ၏သား မောင်အောင်ပြည့်ဖြိုးကျော် ၁၂/မဂတ(နိုင်)၀၈၈၉၂၇ သည် မိဘများအား ရိုင်းစိုင်းစွာ ပြောဆိုပြီး အိမ်မှဆင်းသွားပါသဖြင့် ယနေ့မှစ၍ အမွေပြတ်စွန့်လွှတ်လိုက်ပါကြောင်း။ (စုံစမ်းမေးမြန်းခြင်းသည်းခံပါ။) မိဘများ- ဦးအုန်းမောင်-ဒေါ်ချိုပြုံး

တစ်လှည့်ကျ နိုင်ငံခြားစာအုပ်ဖြန့်ဖြူးရေး ကုမ္ပဏီလီမိတက် မြန်မာနိုင်ငံတော် အခြေစိုက်ရန်

DOUBLE DIPLOMA AND DEGREE (TWO IN ONE PROGRAM) ကွန်ပျူတာ ဒီဂရီပရိုဂရမ် (သီဘီဒီ နှင့် လက်တွေ့ကျွမ်းကျင်မှု) တစ်ပြိုင်တည်းအမျိုး ကွန်ပျူတာသိပ္ပံဘွဲ့ရရှိပါ တက်ရောက်နိုင်မည့်အထူးသတင်းစဉ် MCC Training Institute B.Sc (Hons;) Business IT University of Greenwich (UK) Level 5 Diploma in Computing (NCC) + Level 5 Higher National Diploma (HND) (BTEC) Level 4 Diploma in Computing (NCC) + Level 4 Higher National Certificate (HNC) (BTEC) (ACADEMIC) (VOCATIONAL SKILL) မျှတစွာ IT Professional တစ်ယောက်ဖြစ်စေရန် သီဘီဒီကု လက်တွေ့ကျွမ်းကျင်မှု နှစ်ခုစလုံး ပါအပ်ပါသည်။ Hot Line - 246634, 2304156 | October Intake စာရင်းသွင်းစာပို့နိုင်ပါပြီ။

ပြင်ဆင်ပတ်ရွပ်ရန် ၂၄-၉-၂၀၁၄ ရက်ထုတ် မြန်မာ့အလင်း သတင်းစာ၏ စာမျက်နှာ ကြော်ငြာကုန်ကွက် ကြော်ငြာအမှတ်စဉ်(၁၉) ဒေါ်သက်စုအောင်၏ အမည်ပြောင်းတွင် လျှောက်ထားသူအမည် ဒေါ်သက်စုအောင်အစား ဒေါ်သက်စုအောင် ၁၁ ၁၂/၉ကတ(နိုင်)၁၄၀၅၅၅၅၀ ပတ်ရွပ်ရန်။

